

ကချင်ပြည်နယ်ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စရပ်များနှင့် NCA လက်မှတ်ရေးထိုးရေး ရင်းနှီးစွာဆွေးနွေး



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် ကချင်နွစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အဖွဲ့ချုပ်(KBC)ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့တို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ကချင် နွစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အဖွဲ့ချုပ်(KBC)ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး ဗဟိုဌာနအစည်းအဝေးခန်းမ၌ တွေ့ဆုံသည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ကချင်နွစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ သိက္ခာတော်ရ ဆရာကြီး လလောက်ဂျိုးခေါင်က မိတ်ဆက်စကားပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာ ကြသူများနှင့် မိတ်ဆက်ပေးသည်။

ဆက်လက်၍ ကချင်နွစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အဖွဲ့ချုပ် အထွေထွေအတွင်း ရေးမှူး ဒေါက်တာခလမ်ဆမ်ဆွန်က ကချင်ပြည်နယ် ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက် ရာတွင် အခက်အခဲဖြစ်စေသည့် အခြေအနေများနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဆိုင်ရာ အကြံပြုချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ *

H1N1 ကူးစက်ရောဂါခံရသူ လူငယ်သုံးဦးမှာ စိတ်ချရသည့်အခြေအနေပရိုသေး ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါလက္ခဏာများဖြစ်ပေါ်ပါက နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနများ၌ ကုသမှုခံယူရန်လို

ရောဂါတိုက်ရိုက်ကူးစက်လွယ်သည့် နေရာများ

- ကုန်တိုက်တွေရဲ့ စက်လှေကားလက်ရန်း၊
- တံခါးအပွင့်အပိတ်လုပ်တဲ့ သော့ခလောက်၊
- ဘတ်စ်ကားနှင့် မြို့ပတ်ရထားတွေ ...

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၄

လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများတွင် ပျံ့နှံ့လျက်ရှိသည့် H1N1 ရောဂါသည် လက်ရှိအချိန်တွင် စိုးရိမ်စရာအခြေ အနေမဟုတ်ကြောင်း ဇူလိုင် ၂၄ ရက် ညနေပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ အနောက်မြင်းပြိုင်ကင်းလမ်းရှိ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ အစည်းအဝေးခန်းမ(၁)၌ ပြုလုပ်ခဲ့သော အဆိုပါကူးစက်ရောဂါနှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲမှ သိရသည်။

ယင်း H1N1 ကူးစက်ရောဂါသည် ယေဘုယျအားဖြင့် အသက်အရွယ်ကြီးရင့်သူများ၊ ကလေးငယ်များ၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များနှင့် အခြေခံ သွေးတိုး၊ ဆီးချို၊ နှလုံးရောဂါရှိသူများ ကိုယ်ခံအားကျဆင်းနေသူများတွင် အဖြစ်များလေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။ သို့သော်လည်း လက်ရှိအချိန်တွင် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီး ဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်အရ ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးနှင့် ရန်ကုန်မြို့ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံသစ်ကြီး တွင် H1N1 ကူးစက်ရောဂါခံစားနေရပြီး

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

H1N1 ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါဟာ ကျန်းမာရေးနဲ့ ညီညွတ်တဲ့ အစားအစာတွေ စားပြီး ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားမှု လေ့ကျင့်ခန်းတွေလုပ်ရင် ရောဂါပိုးဝင်ရောက်သည့်တိုင် ရောဂါပြင်းထန်ဆိုးရွားတဲ့အခြေအနေ ရောက်စရာအကြောင်းမရှိ

စာမျက်နှာ - ၁၀

SO SIMPLE, SO EASY
KBZ mBANKING
AVAILABLE ON

KBZ BANK
STRENGTH OF MYANMAR
01-2306219

မြန်မာ့

ရာသီကာလရောဂါများကို ဂရုစိုက်

မိုးရာသီတွင် ရာသီကာလအလိုက်ရောဂါများ ဖြစ်ပွားတတ်သည်။ သွေးလွန်တုပ်ကွေး၊ ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှော့ရောဂါများ ဖြစ်ပွားတတ်ပြီး အထူးသဖြင့် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပေါ်နေသောကာလတွင် ကူးစက်ရောဂါများကို ပို၍ဂရုစိုက်ရမည်။

အဆိုပါ ရောဂါနှင့်ပတ်သက်၍ အများပြည်သူ စိုးရိမ်ထိတ်လန့်မှု မဖြစ်စေရေးအတွက် ကုသဆောင်ရွက်ပေးမှုနှင့် ကြိုတင်ကာကွယ် တားဆီးဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို တရားဝင်အသိပေး သတင်း ထုတ်ပြန်ပေးနေသည်ကို တွေ့ရသည်။

H1N1 တုပ်ကွေးရောဂါပိုးမှာ ကူးစက်မြန်ပြီး ရောဂါဖြစ်ပွား သူအနေဖြင့် အထူးကြပ်မတ်ကုသစောင့်ရှောက်မှု ခံယူခြင်းမရှိပါက အသက်အန္တရာယ်အတွက် စိုးရိမ်ရသောရောဂါဖြစ်သည်။ ရာသီတုပ်ကွေး ရောဂါမှာ အသက်အန္တရာယ်စိုးရိမ်ဖွယ်မရှိဟု ဆိုနိုင်သော်လည်း တစ်ပတ်ခန့်အပြင်းအထန်ခံစားရပြီး စနစ်တကျကုသမှုခံယူပါက ပျောက်ကင်းနိုင်သောရောဂါဖြစ်သည်။

H1N1 တုပ်ကွေးရောဂါနှင့် ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါဖြစ်ပေါ်မှုမှာ သဘောသဘာဝအားဖြင့် တူညီနေသည်ကိုတွေ့ရသဖြင့် မည်သည့် တုပ်ကွေးရောဂါကိုမဆို အထူးသတိထားဖို့တော့ လိုမည်ဖြစ်သည်။ တုပ်ကွေးရောဂါသည် ယခုကဲ့သို့ မိုးရာသီနှင့် မိုးအကုန် ဆောင်းအကူး ကာလများတွင် ဖြစ်ပွားလေ့ရှိသည်။

ရာဂါဖြစ်ပွားသူအနေဖြင့် အထူးသတိပြုဆင်ခြင်နေထိုင်ရမည် ဖြစ်ပြီး နှာချေတိုင်း၊ ချောင်းဆိုးတိုင်း ရောဂါပိုးများ ပျံ့နှံ့မှုကိုတားဆီးနိုင် ရန် ပါးစပ်နှင့် နှာခေါင်းကိုအုပ်၍ နှာချေခြင်း၊ ချောင်းဆိုးခြင်းပြုလုပ်ပါရန် တိုက်တွန်းပါသည်။

ရာဂါဖြစ်ပွားသူအနေဖြင့် အထူးသတိပြုဆင်ခြင်နေထိုင်ရမည် ဖြစ်ပြီး နှာချေတိုင်း၊ ချောင်းဆိုးတိုင်း ရောဂါပိုးများ ပျံ့နှံ့မှုကိုတားဆီးနိုင် ရန် ပါးစပ်နှင့် နှာခေါင်းကိုအုပ်၍ နှာချေခြင်း၊ ချောင်းဆိုးခြင်းပြုလုပ်ပါရန် တိုက်တွန်းပါသည်။

သို့ဖြစ်ရာ မိုးရာသီကာလတွင် ကူးစက်ရောဂါများ ဖြစ်ပွားတတ်သည် ကို သတိမူရမည်ဖြစ်ပြီး မိမိတို့တစ်ဦးချင်းအနေဖြင့် အပြုအမူ၊ အသွား အလာ၊ အနေအထိုင်၊ အစားအသောက်တို့မှအစ သတိထားဆင်ခြင်ကာ ရောဂါဘယများ ကင်းစင်ပြီး ကျန်းမာခြင်းနှင့် ပြည့်စုံအောင် ကျင့်ကြံနေ ထိုင်ကြရန် အလေးအနက်တိုက်တွန်းပါသည်။

စပါးမျိုးကောင်းမျိုးသန့်မျိုးစေ့များ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရေး အရှိန်အဟုန်မြှင့်ကြိုးပမ်း

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄
ဆန်စပါးစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး၊ တောင်သူများ၏ ဝင်ငွေအကျိုးအမြတ် တိုးမြှင့်ရရှိ စေရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ကြရာတွင် စားသုံးမှုအရည်အသွေး တောင်းမွန်ရေး၊ တစ်ကေချင်း အထွက်နှုန်း တိုးတက်ရေးနှင့် ဈေးကွက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရေးတို့အတွက် အဓိကအရင်းအမြစ်ဖြစ်သော စပါး မျိုးကောင်းမျိုးသန့်မျိုးစေ့များ ပွားများ ထုတ်လုပ် ဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်းကို အရှိန်အဟုန်မြှင့် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ဇူလိုင် ၂၀

ရက် ညနေ ၄ နာရီက ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး မှော်ဘီမြို့နယ်ရှိ မြန်မာ့ဆန်စပါး သုတေသနဌာန မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ကွင်းအတွင်း ကွင်း ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ အောင်သူက ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက ပြောင်းလဲလာသော ရာသီ ဥတုနှင့် လိုက်လျောညီထွေမှုရှိစေမည့် သီးနှံပုံစံ၊ မျိုးစေ့နှင့် တောင်သူ လက်တွေ့အသုံးချနိုင်မည့် နည်းပညာ များ ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေးကို မိမိတို့ ကျရာ အခန်းကဏ္ဍများမှ ဝိုင်းဝန်း

ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရန်၊ တိုးတက် လာသော နည်းပညာများကို မျက်ခြည်မပြတ် ဆည်းပူးလေ့လာ ကြရန် လိုအပ်သကဲ့သို့ လက်ရှိ အခြေအနေနှင့် လိုက်လျောညီထွေမှု ရှိသည့် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု နည်းပညာသစ်များ ဖော်ထုတ် အသုံးချနိုင်ရေးကို မိမိတို့သင်ကြား တတ်မြောက်ထားသော ပညာနှင့် အတွေ့အကြုံများ ပေါင်းစပ်ကာ တီထွင်ဆောင်ရွက်ကြရန် လိုအပ်ချက် များကို ဆွေးနွေးမှာကြားခဲ့သည်။

အတွင်း SRI စိုက်နည်းစနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုးထားသော ၁၇ ရက်သား အရွယ်ရှိ ဆင်းသုခ (ဆင့်ပွားမျိုးစေ့ F.S) မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်းကို လည်းကောင်း၊ ၁၈ ရက်သားအရွယ်ရှိ ဆင်းသုခ (မျိုးသန့်မျိုးပွား မျိုးစေ့ R.S) မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်းကို လည်းကောင်း၊ တောက်စိုက်စက် အသုံးပြု စိုက်ပျိုးနေမှုနှင့် ကြားပေါင်းလိုက် ကိရိယာအသုံးပြု ဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကိုလည်းကောင်း ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ (သတင်းစဉ်)



သီပေါမြို့နယ်၌ လူကုန်ကူးမှုဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆွေးနွေး သီပေါ ဇူလိုင် ၂၄

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ် လူကုန်ကူးမှုဆိုင်ရာ တားဆီးကာကွယ် ရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

ဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက အမှာစကားပြောကြားပြီး ဒုတိယမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒု-ရဲမှူးမြင့်ကျော်က မှုခင်းကျဆင်းရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းဟောပြောကြသည်။

အသိပညာပေးဟောပြောပွဲသို့ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းနှင့် မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ များ၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက် ခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာသူများအား လူကုန်ကူးမှုဆိုင်ရာတားဆီး ကာကွယ်ရေး၊ မှုခင်းကျဆင်းရေးတို့အတွက် ပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များကို ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စိုင်း(သီပေါ)

စပါးပင်ဖျက်ခရများ ကာကွယ်နှိမ်နင်းခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြ

ဘီးလင်း ဇူလိုင် ၂၄
ဘီးလင်းမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနသည် စပါးပင်ဖျက်ခရများအား ကာကွယ် နှိမ်နင်းခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို ဇူလိုင် ၂၂ ရက်က ဇုတ်သုတ်ကျေးရွာ တွင်းအမှတ် (၂၆၂)ရှိ တောင်သူ ဦးကျော်စိုး၏ ခရများကျရောက်နေသည့် စပါးခင်း၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ကွင်းသရုပ်ပြပွဲတွင် ဘီးလင်းမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးဘုန်းသက်ထွန်းက စပါးပင်ဖျက်ခရများ ဝင်ရောက်လာမှု ကြီးထွားလာမှု မျိုးပွားမှုသဘာဝနှင့် ကာကွယ်နှိမ်နင်းမှု နည်းလမ်းများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

သရုပ်ပြပွဲသို့ ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန သီးနှံကာကွယ်ရေးမှ ဒေါ်သန်းသန်းလွင်၊ ခရိုင်မျိုးစေ့တာဝန်ခံ ဦးစောသန်းညွန့်၊ ခရိုင်သီးနှံကာကွယ် ရေးမှ ဒေါ်ဌေးဌေး၊ ခရိုင်မြေအသုံးချရေးမှ ဦးကျော်သက်ဦးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကွင်းဝန်ထမ်းများနှင့် စပါးစိုက်တောင်သူ ၃၁ ဦး တက်ရောက် ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

ဇူလိုင် ၂၄ ရက်ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂)တွင် ဖော်ပြထားသော သခင်ကိုယ်တော်မှိုင်းကွယ်လွန်ခြင်း အထိမ်းအမှတ်ကျင်းပ သတင်း၏ ပထမစာပိုဒ်၊ စာကြောင်းရေ (၈) တွင် အလိုမြို့နယ်အစား ဒဂုံမြို့နယ်ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။ (စာတည်း)

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၄	မန္တလေး(ရွှေဈေး) ၉၀၁၅၀၀ - ၉၀၁၅၀၀	နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း	(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	- ၁၃၆၅. ၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း	ရန်ကုန်	မန္တလေး	(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	- ၁၅၉၂. ၅
(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၅၀/၆၆၅ ကျပ်	(ဂ) တရုတ်	တစ်ယူမ်	- ၂၀၁. ၇၂
(ခ) အောက်တိုန်း ၉၅	တစ်လီတာ	၇၀၀/၇၁၅ ကျပ်	(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	- ၄၀. ၇၈၃
(ဂ) အောက်တိုန်း ၉၂	တစ်လီတာ	၆၅၀/၆၇၀ ကျပ်	(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	- ၃၁၈. ၆၆
(ဃ) အဆင့်မြင့်ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၇၀/၆၈၅ ကျပ်	(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	- ၂၁. ၂၀၁
ရန်ကုန် လက်ကားဈေး			(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	- ၁၂၃. ၁
ဒီဇယ်	တစ်လီတာ ၅၉၅/၆၁၀ ကျပ်	အဆင့်မြင့်ဒီဇယ်	(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	- ၁၂၂. ၁၃
အောက်တိုန်း	၉၂ တစ်လီတာ ၅၈၀/၅၉၀ ကျပ်		(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	- ၁၀၇၈. ၉
			(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	- ၁၀၀၁. ၆

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ပဟိုဘက် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

မြန်မာ့ နေ့စဉ်သတင်းစာ

စာတည်းမှူးချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်
စာတည်းမှူးများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်
စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း၊ ဦးကျော်လေး၊ ဦးခင်ခင်၊ ဦးခင်မောင်၊ ဦးခင်မောင်၊ ဦးခင်မောင်

သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်
ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ ဦးအောင်စိုး၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်
အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း

အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဒေါ်ခင်ဇော်လီ၊ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်၊ ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း၊ သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနွဲ့လှိုင်

ပြည်တွင်းရေးရာ

တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ၌ ထူးချွန်စွာ အောင်မြင်ခဲ့သူများနှင့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်လူငယ်များအား ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိဗိမာန်၌ ကျင်းပသည့် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ၌ ထူးချွန်စွာ အောင်မြင်ခဲ့သော စစ်သည်များ၊ တပ်မတော်သားမိသားစုဝင် သားသမီးများ၊ စစ်မှုထမ်းဟောင်း အဖွဲ့ဝင်များ၏ သားသမီးများနှင့် ဘက်စုံပညာ ထူးချွန်လူငယ်များအား ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရက်ပြုအမှာစကား ပြောကြားပြီး(ယာဝုံ) ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြု မှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်သည်။

ရှေးဦးစွာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က နိုင်ငံတစ်ခုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်အတွက် သိပ္ပံပညာ၊ နည်းပညာ များသာမက ဝိဇ္ဇာပညာသည်လည်း အရေးပါကြောင်း၊ ဝိဇ္ဇာပညာသည် စဉ်းစား တွေးခေါ်ကြံဆတတ်မှု၊ လူ့သဘောသဘာဝကို နားလည်မှုများ အပါအဝင် နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် မရှိမဖြစ်သောကြောင့် နယ်ပယ်ပေါင်းစုံကို လေ့လာကြရန်လိုကြောင်း၊ ထိုသို့ ပညာဆည်းပူးရာတွင် မိမိကိုယ်မိမိ ကောင်းမွန်စွာထိန်းကျောင်းနိုင်ရန် အထူးလိုအပ်ကြောင်း၊ မိမိ၏ဥက္ကဋ္ဌပညာ အမြော်အမြင်ဖြင့် မိမိ၏စိတ်ကိုထိန်းချုပ်နိုင်မှသာ အောင်မြင်မှုပန်းတိုင်ကို ပိုင်နိုင်စွာ ဆွတ်ခူးရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း မှာကြားသည်။

ထို့နောက် စစ်ရေးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးဆန်းဦးက ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ၌ ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့သော စစ်သည် များ၊ တပ်မတော်သား မိသားစုဝင် သားသမီးများ၊ စစ်မှုထမ်းဟောင်း မိသားစုဝင် သားသမီးများ၊ ဘက်စုံပညာထူးချွန်လူငယ်များ၊ နိုင်ငံတော်အဆင့် ဆောင်းပါး၊ စာစီစာကုံး၊ ပန်းချီ ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆုရရှိသူများနှင့် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်အတွက် တက္ကသိုလ်ပညာသင် ဆု ချီးမြှင့်ခံရသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ထူးချွန်ဆုရရှိမှု၊ ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်မှု အခြေ အနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ တပ်မတော်အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ တပ်မတော်ပညာရေးကျောင်း များမှ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် အောင်ချက် အကောင်းဆုံး ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိသော ကျောင်းအုပ်ချုပ်မှု တာဝန်ခံအရာရှိများအားလည်းကောင်း၊ အောင်ချက်အကောင်းဆုံး ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိသော တပ်မတော်ပညာရေးကျောင်းတို့မှ ကျောင်း အုပ်ကြီးများအားလည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်သည်။

ဆက်လက်၍ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာ



သင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် ခြောက်ဘာသာဂုဏ်ထူးဖြင့် ထူးချွန်စွာ အောင်မြင်ခဲ့သော တပ်မတော်သားနှင့် စစ်မှုထမ်းဟောင်း မိသားစုဝင် သားသမီးများနှင့် ကမ္ဘာ့ခုခံအားကျဆင်းမှု ကူးစက်ရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခြေခံပညာအထက်တန်း ကာတွန်းပြိုင်ပွဲတွင် နိုင်ငံတော် အဆင့် ပထမဆု၊ ပညာတန်ဆောင်ရုပ်ပြ စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု ရရှိသူများအား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှက ခြောက်ဘာသာဂုဏ်ထူးဖြင့် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့သော တပ်မတော်သား၊ စစ်မှုထမ်းဟောင်း၊ စစ်သည်အစားခန့် အရပ်သားအမှုထမ်းများ၏ သားသမီး များနှင့် ကမ္ဘာ့ခုခံအားကျဆင်းမှု ကူးစက်ရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်း အမှတ် အခြေခံပညာအထက်တန်း ပန်းချီပြိုင်ပွဲတွင် နိုင်ငံတော်အဆင့် ဒုတိယဆုရရှိသူများအား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်း လွှာများ ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ကြည်း)ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့်ဇနီးတို့က ခြောက်ဘာသာ ဂုဏ်ထူးဖြင့် ထူးချွန်စွာ အောင်မြင်ခဲ့သော စစ်မှုထမ်းဟောင်း မိသားစုဝင် သားသမီးများနှင့် နိုင်ငံတော်အဆင့် ဆောင်းပါး၊ စာစီစာကုံး ပြိုင်ပွဲတွင် ဒုတိယဆု၊ ပန်းချီ ကာတွန်း ပြိုင်ပွဲ(ဗဟိုအဆင့်) တတိယဆုရရှိသူများအား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်သည်။

ဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးစိန်ဝင်းနှင့်ဇနီး၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်နှင့်ဇနီး၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦးနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးတင်အောင်စန်းနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်နှင့် ဇနီးတို့က ငါးဘာသာ၊ လေးဘာသာဂုဏ်ထူးရှင်များအား ဂုဏ်ပြုဆုနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးနှင့်ဇနီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သုံးဘာသာဂုဏ်ထူးရှင်များအား ဂုဏ်ပြုဆုနှင့်ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်သည်။

◆ ရှေးဦးမှ

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ခံယူ လျက်ရှိသူ သုံးဦးသည် အသက် (၂၀)၊ (၃၀) ဝန်းကျင်အရွယ် လူငယ်များ ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးဌာနမှ ပုံနှိပ်ပြီးတော့ အသက်ရှူလမ်းကြောင်း ကတစ်ဆင့် ကူးတတ်တယ်။ ဒါကြောင့် အထူးသဖြင့် လက်ကို ဆပ်ပြာနဲ့ ဆေးကြောဖို့ လိုအပ်တယ်။ နှာခေါင်းဆေးကြောဖို့ လိုအပ်တယ်။ ချောင်းဆိုးတယ်ဆိုရင် လက်နဲ့အုပ်ပြီးချောင်းဆိုးဖို့၊ ကိုယ်ခံ အားကျဆင်းချိန် အစားမှန်မှန်စား၊ မှန်မှန်အိပ်ဖို့၊ မှန်ကန်တဲ့ ဆေးဝါး ကုသမှုခံယူဖို့၊ ရောဂါဖြစ်လာပြီလို့ သံသယရှိလာရင် ဆေးရုံကို အမြန်ဆုံး လာပြဖို့ အရေးကြီးပါတယ်” ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီး ဌာနမှူး ဒေါက်တာသာထွန်းကျော် မှ သိရသည်။

၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇူလိုင်လအတွင်း ချင်းပြည်နယ် မတူပီမြို့ပေါ်ရပ်ကွက် အချို့တွင် ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ ကူးစက်ခံနေရသူများအဖြစ် ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြု လူနာ ၁၀ ဦးနှင့် သေဆုံး သူလူနာ တစ်ဦးရှိခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ ယခုအချိန်တွင် ကူးစက်ခံရသူ ယင်းလူနာ ၁၀ ဦးသည် ကျန်းမာရေး ပြန်လည်ကောင်းမွန်သွားပြီဟု သိရပြီး သေဆုံးသွားဖွယ်ရှိသည်ဟု ယူဆရ ကြောင်း ယင်းစာနယ်ဇင်းရှင်းလင်းပွဲ မှ သိရသည်။

“ကာကွယ်ရေးအနေနဲ့ အဓိက အရေးကြီးတာကတော့ တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းမှုပဲ။ ရောဂါက တိုက်ရိုက် လည်း ကူးစက်နိုင်တယ်။ လေထဲကနေ

မြန်မာ့ဒီမိုကရေစီအငြိမ်းပျင်းပွဲ ကျင်းပမည်
နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနက ကြီးမှူးကျင်းပသော မြန်မာ့ဒီမိုကရေစီ အငြိမ်း ပြင်းပွဲကို ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့တွင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပ မည်ဖြစ်သည်။
ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လိုသော အငြိမ်းပွဲအဖွဲ့များအနေဖြင့် ပြိုင်ပွဲဝင်လျှောက်လွှာ များကို ရန်ကုန်မြို့၌ ဟံသာဝတီအပိုင်းထိပ် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင် သံကြားဝင်းဘေးရှိ 4TV Main Showroom၊ မန္တလေးမြို့၌ အခန်း နံပါတ် (D-206) ရွှေဖြူပလာဇာ ဒုတိယထပ် (၃၃)လမ်းနှင့် ဇေတီက လမ်းထောင့်၊ (၇၇)လမ်းနှင့် (၇၈)လမ်းကြား ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်တို့တွင် ထုတ်ယူနိုင်ပြီး ဩဂုတ် ၁ ရက်နောက်ဆုံးထား၍ စာရင်းပေးသွင်းနိုင် ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။
(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတကာ

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ (၁၄) ဦးမြောက် သမ္မတသစ် ရန်ကုန်ကို ယနေ့စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်မည်

နယူးဒေလီ ဇူလိုင် ၂၄
အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏လက်ရှိ သမ္မတရာထူး သက်တမ်းငါးနှစ်ကုန်ဆုံးသည့် ဇူလိုင် ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်၏ (၁၄) ဦးမြောက် သမ္မတ အဖြစ် ရန်ကုန်ကို ယနေ့စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်မည်။



သမ္မတအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြောက်ခံရသူ ရန်ကုန်ကို (၁၄) ဦးမြောက် သမ္မတအဖြစ် ရန်ကုန်ကို ယနေ့စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်မည်။

လည်း ဇာတ်နိမ့်မျိုးနွယ်စုဝင်များထဲမှ ဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယတွင် ဝေဒခေတ် အခြေခံခဲ့သော ဘာသာရေး အယူအဆအရ ဗြဟ္မဏ၊ ခတ္တိယ၊ ဝေဿနှင့် သုဒ္ဒဟု အမျိုးအလိုက်လေးပါး ခွဲခြားထားသည်။ ဗြဟ္မဏ(ခေါ်) ပုဏ္ဏားမျိုး၊ ခတ္တိယ(ခေါ်) မင်းမျိုး၊ ဝေဿ (ခေါ်) ကုန်သည် လယ်လုပ်မျိုးနှင့် သုဒ္ဒ(ခေါ်) လူဆင်းရဲမျိုးဟူ၍ ဖြစ်သည်။

အမွန် ဇူလိုင် ၂၄
ကျော်ဒန်နိုင်ငံ မြို့တော်အမွန်ရှိ အစွဲအမူ သံရုံးခြံဝင်းအတွင်း၌ ဇူလိုင် ၂၃ ရက်က ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွားရာ ကျော်ဒန်နိုင်ငံသားနှစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ပြီး အစွဲအမူတစ်ဦးမှာလည်း ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့်လုံခြုံရေး သတင်း ရပ်ကွက်က ပြောကြားသည်။

-- ဝိတ်ပစ်ခတ် --

အမွန်မြို့ရှိ အစွဲအမူသံရုံးခြံဝင်းအတွင်း လူနေအဆောက်အအုံတစ်လုံး၌ ပစ်ခတ်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း ပြည်သူ့လုံခြုံရေးဌာနက ပြောကြားသည်။ ဒဏ်ရာရရှိသူများအား ဆေးကုသမှုခံယူရန် ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပေး ခဲ့ပြီး သံရုံးဝန်းကျင်ဧရိယာများကို ရဲတပ်ဖွဲ့က ပိတ်ပစ်ခဲ့သည်။ သံရုံးအရှေ့ဘက်တွင် ရပ်တန့် ထားသော ကျော်ဒန်နိုင်ငံသားတစ်ဦး၏ မော်တော်ကားကိုလည်း ရဲတပ်ဖွဲ့က စစ်ဆေးခဲ့ သည်။

-- ဝင်ရောက်ခဲ့ --

ပစ်ခတ်မှု မဖြစ်ပွားမီ လက်သမားများ အဖြစ် အလုပ်လုပ်ကိုင်နေကြသော ကျော်ဒန် နိုင်ငံသားများ သံရုံးခြံဝင်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်လာခဲ့ကြောင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု ပြုလုပ်နေဆဲဖြစ်ကြောင်း ပြည်သူ့လုံခြုံရေး ဌာနက ပြောကြားသည်။ အစွဲအမူနိုင်ငံ ရှိအယ်လ်အာဘာ ဗလီဝတ်ကျောင်းနှင့် ပတ် သက်၍ လုံခြုံရေးတင်းကျပ်မှုအပေါ် မကျေနပ်သဖြင့် ကျော်ဒန်ရှိ အစွဲအမူသံရုံးကို ပိတ်ပစ် ပြီး အစွဲအမူနိုင်ငံနှင့် ဆက်ဆံရေးဖြတ်တောက် ရန် ဇူလိုင် ၂၁ ရက်က ကျော်ဒန်နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင်

ကျော်ဒန်နိုင်ငံရှိ အစွဲအမူသံရုံး ခြံဝင်းအတွင်း ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွား နှစ်ဦးသေဆုံး

ဆန္ဒပြတောင်းဆိုခဲ့ကြသည်။ လုံခြုံရေးတင်းကျပ်သည့် အစွဲအမူသံရုံး ကို ကျော်ဒန်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ပေးသည်။ ပါလက်စတိုင်း နယ်မြေများ၌ မပြင်မသက်ဖြစ်ချိန်များတွင် အစွဲအမူဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲများ ဖြစ်ပွား လေ့ရှိသည်။ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ မဟာမိတ် နိုင်ငံဖြစ်သော ကျော်ဒန်နိုင်ငံတွင် အစွဲအမူ လူမျိုးတို့ကို အကြမ်းဖက် တိုက်ခိုက်မှုမှာ ဖြစ်ခဲ့လှကြောင်း ကျော်ဒန်နိုင်ငံသည် အစွဲအမူ နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး စာချုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုး ထားသော နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

ဆင်ယွာ။

တရုတ်နိုင်ငံ၏ မြေအောက်အနက်ဆုံး ဘူတာရုံ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း စတင်ပြီ

ချုံကင်း ဇူလိုင် ၂၄
တရုတ်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ချုံကင်းမြို့၌ မြေအောက်အနက် ၉၄ မီတာကျော်တွင် မြေအောက်ရထားဘူတာရုံတစ်ရုံကို စတင်တည်ဆောက်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ၏မြေအောက်ရထားဘူတာရုံများအနက် အနက်ဆုံး ရထားဘူတာရုံ ဖြစ်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆင်ယွာသတင်းဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။
မြေမျက်နှာပြင်အောက်အနက် မီတာ ၆၀ တွင် တည်ဆောက်ထားသည့် ဟောင်တုဒီဘူတာရုံကို လွန်ခဲ့သည့် ခြောက်နှစ်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ချုံကင်းမြို့၏ မြေအောက်အနက်ဆုံးဘူတာရုံအဖြစ်တည်ရှိသည်။ ယခုအခါ အဆိုပါဘူတာရုံကို မြေအောက်ရထားလှိုင်း အမှတ်-၁၀ ဖြင့် ချိတ်ဆက်နိုင်ရန် မြေအောက်သို့ တိုးချဲ့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ၂၀၁၇ ခုနှစ် နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် တရုတ်နိုင်ငံ၏မြေအောက်အနက်ဆုံးဘူတာရုံကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။
ချုံကင်းမြို့ကို 'တောင်တန်းမြို့'ဟု သိရှိကြသည်။ တောင်ထူထပ်သည့်နယ်မြေအနေအထား၊ လေကြောင်းရန်ကာကွယ် ရေး၊ ဗုံးခိုကျင်းများ မပျက်မစီးတည်ရှိရေး၊ အဆောက်အအုံများ၏ အုတ်မြစ်များ ပျက်စီးမှုမရှိစေရေးတို့အတွက် ဘူတာရုံများကို မြေအောက်တွင် တည်ဆောက်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ လောလောဆယ်တွင် ခရီးသွားများသည် ရထားလှိုင်း အမှတ်-၆၏ပလက်ဖောင်းမှ လမ်းမသို့ရောက်ရှိရန် ဓာတ်လှေကားများအသုံးပြုရပြီး အချိန်သုံးမိနစ်ကျော်ကြာမည် ဖြစ်သည်။ ခြေကျင့်သွားလျှင် လှေကားထစ်ပေါင်း ၃၅၄ ထစ်ကို ဖြတ်သန်းရသည်။
ဘူတာရုံကို အဆင့်မြှင့်တင်ရာတွင် လက်ရှိအသုံးပြုနေသည့် ဓာတ်လှေကားအရေအတွက်ကို ၃၂ စင်းမှ ၉၁ စင်းသို့ တိုးမြှင့်ရမည်ဖြစ်သည်။
မကြာသေးမီနှစ်များအတွင်း ချုံကင်းမြို့တွင် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု ဆိုးရွားလာသဖြင့် မြေအောက်ရထားလမ်းစနစ်များကို အရှိန်မြှင့်ကာ တည်ဆောက်လာခဲ့သည်။ ချုံကင်းကဲ့သို့ အခြားမြို့ကြီးများတွင်လည်း ရထားလမ်းစနစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။
၂၀၁၆ ခုနှစ် နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် တရုတ်နိုင်ငံရှိ မြို့ပေါင်း ၃၀ ကို ဖြတ်သန်းသွားသော မြို့ပြရထားလမ်းကွန်ရက်မှာ ၄၁၅၃ ကီလိုမီတာအရှည်ရှိကြောင်း အမျိုးသားစာရင်းအင်းဗျူရို၏ အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြသည်။

ဆင်ယွာ။



၂၀၁၈ ဆောင်းရာသီ အိုလံပစ်ပွဲတော်တွင် မြောက်ကိုရီးယားပါဝင်ရန် တောင်ကိုရီးယားတိုက်တွန်း

ဆိုးလ် ဇူလိုင် ၂၄
လာမည့်နှစ် နှစ်ဦးပိုင်းတွင် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ်လက်ခံကျင်းပရန် စီစဉ် ထားသည့် ဆောင်းရာသီ အိုလံပစ်အားကစားပွဲတော်တွင် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ရန် တောင်ကိုရီးယားသမ္မတ မွန်ဂျယ်အင်းက ယနေ့ထပ်မံတိုက်တွန်း ပြောကြားလိုက်သည်။
ဆောင်းရာသီအိုလံပစ်အားကစားပွဲတော်တွင် မြောက်ကိုရီးယားဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်လိမ့်မည် ဟု မိမိတို့ အဆောတလျှင် ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်နိုင်ခြင်း မရှိသကဲ့သို့ ယင်းနိုင်ငံ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်မည် မဟုတ်ဟု အဆိုဘက်မှ ရှုမြင်ခြင်းလည်း မရှိသင့်ကြောင်း၊ ပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရေးအတွက် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံအား ပွဲတော်ကျင်းပသည့်အချိန်အထိ တံခါးဖွင့်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယားသမ္မတက ပြောကြားသည်။
တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံအရှေ့ပိုင်း ပြုံးချမ်းစီရင်စုတွင် ဆောင်းရာသီအိုလံပစ်ပွဲတော်ကို ကျင်းပမည်ဟု သမ္မတ အိမ်ပြောတော်က သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ (အပေါ်ပုံ)
ပြုံးချမ်းဆောင်းရာသီ အိုလံပစ်ပွဲတော်ကို ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ကျင်းပရန် စီစဉ်ထားသည်။
ယခုနှစ် ဖေလ ၁၀ ရက်တွင် သမ္မတရာထူးတာဝန်စတင်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည့် မွန်ဂျယ်အင်း သည် ဆောင်းရာသီအိုလံပစ်ပွဲအတွက် တောင်နှင့်မြောက်ကိုရီးယား နှစ်နိုင်ငံပူးတွဲအသင်း ဖွဲ့စည်းရန် အဆိုပြုခဲ့ပြီးနောက် တစ်လခန့်အကြာတွင် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံကို ပြိုင်ပွဲ၌ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ထပ်မံတိုက်တွန်းခြင်းဖြစ်သည်။
ဆောင်းရာသီအိုလံပစ်ပွဲတွင် မြောက်ကိုရီးယားပါဝင်ရန် တံခါးဖွင့်ပေးထားပြီး ပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခြင်း ရှိ၊ မရှိမှာ ယင်းနိုင်ငံ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သာဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံတကာ အိုလံပစ်ကော်မတီ(အိုင်အိုစီ)က ပြောကြားသည်။
၁၉၅၀ မှ ၁၉၇၃ ခုနှစ်အထိ ဖြစ်ပွားခဲ့သော ကိုရီးယားစစ်ပွဲအတွင်း ကွဲကွာသွားခဲ့သည့် နှစ်နိုင်ငံမှ မိသားစုဝင်များ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းနိုင်ရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံအကြား စစ်မှန်အနီး၌ ရန်လိုသောလှုပ်ရှားမှုများ ရပ်ဆိုင်းရေးတို့အတွက် နှစ်နိုင်ငံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပရန် တောင်ကိုရီး ယားနိုင်ငံက လွန်ခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်အတွင်း ကမ်းလှမ်းချက်ကို မြောက်ကိုရီးယားက တုံ့ပြန်ခြင်းမရှိဘဲ နေခဲ့သည်။

ဆင်ယွာ။

နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု

ကျော်ကျော်လှိုင်(SMART)

အက်ဖ်ဒီအိုင်(FDI)ဟုခေါ်သော နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများသည် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို ဖြစ်စေသဖြင့် နိုင်ငံတိုင်းက အလိုရှိကြပါသည်။ အလိုရှိကြသည့်အတိုင်းလည်း နိုင်ငံခြားမှ လာရောက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို မက်လုံးပေးပေး၍ နိုင်ငံတိုင်းက အပြိုင်အဆိုင် ဆွဲဆောင်ကြပါသည်။ ကျွန်တော်တို့၏ အိမ်နီးချင်း အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် နိုင်ငံခြား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပိုမိုဝင်ရောက်စေရန် ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် အက်ဖ်ဒီအိုင်ဥပဒေကို ပြင်ခဲ့ပါသည်။ အာမခံကုမ္ပဏီများတွင် နိုင်ငံခြားသား ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ကို ၂၆ ရာခိုင်နှုန်းမှ ၄၉ ရာခိုင်နှုန်းသို့ တိုးမြှင့်ပေးခဲ့ပါသည်။ စီးပွားရေးကဏ္ဍ ၂၅ ခုတွင် ဖြေလျှော့မှုများပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ် စစ်တမ်းအရ နိုင်ငံခြား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဝင်ရောက်မှု နိုင်ငံတကာအဆင့်တွင် အိန္ဒိယသည် အဆင့် (၁၄)၌ ရပ်တည်နေရာမှ ၂၀၁၄ တွင် အဆင့်(၉)သို့ ရောက်လာပါသည်။ နေ့စဉ်ထုတ်ဝေသော Financial Times ဟုခေါ်သည့် ငွေကြေး စီးပွားရေး ဈေးကွက်ကို အလေးပေးသော သတင်းစာကြီးက ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် အိန္ဒိယသို့ ဝင်ရောက်သော နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများသည် တရုတ်နှင့် အမေရိကန် နိုင်ငံကို ကျော်တက်သွားသည်ဟု ဆိုပါသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ် ထုတ်ပြန်ချက်အရ လူတစ်ဦးချင်း၏ တစ်နှစ်ပျမ်းမျှဝင်ငွေကို နိုင်ငံတကာနှင့် နှိုင်းယှဉ်ရာတွင် စင်ကာပူနိုင်ငံသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၂၉၆၀ ဒေါ်လာဖြင့် ကမ္ဘာ့အဆင့်(၉)နေရာတွင် ရပ်တည်နေပါသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် စင်ကာပူသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့သော နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှာ အမေရိကန် ဒေါ်လာ ဘီလီယံ ၅၀ ရှိပါသည်။ (ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံထက် ရှစ်ဆကျော် များပါသည်။) ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၆၅ ဘီလီယံ ရှိခဲ့ပါသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ကျသွားရသည့်အကြောင်းအရင်းမှာ တစ်ကမ္ဘာလုံးတွင် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ၁၃ ရာခိုင်နှုန်းလျော့ကျသွား၍ ဖြစ်ပါသည်။ အောက်ပါ ဇယား(၁)သည် အာဆီယံနိုင်ငံအချို့တွင် ၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း ဝင်ရောက်လာသော နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု စီးပွားရေးလုပ်ရန် လွယ်ကူမှုနှင့် လူဦးရေကို ဖော်ပြထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု စီးပွားရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန်လွယ်ကူမှု

နိုင်ငံ	အက်ဖ်ဒီအိုင် (FDI) အမေရိကန်ဒေါ်လာ ဘီလီယံ	EDB စီးပွားရေးလုပ်ရန် လွယ်ကူမှု	လူဦးရေ
စင်ကာပူ	၅၀. ၀	၁	၅. ၇
အင်ဒိုနီးရှား	၂၈. ၉	၁၀၉	၂၆၃
ဗီယက်နမ်	၁၅. ၈	၉၀	၉၅
မလေးရှား	၁၃. ၂	၁၈	၃၁
ထိုင်း	၁၁. ၂	၄၉	၆၈
မြန်မာ	၆. ၈	၁၆၇	၅၄

ဇယား (၁)

စင်ကာပူနိုင်ငံသည် အာဆီယံနိုင်ငံများတွင် အချမ်းသာဆုံးနိုင်ငံဖြစ်ပြီး နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အများဆုံးရရှိသော နိုင်ငံလည်းဖြစ်ပါသည်။ မည်သည့်အချက်ကြောင့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအများဆုံးရရှိပါသနည်း။ အကြောင်းအရာတစ်ခုမက ရှိနိုင်ပါသည်။ တစ်ခုမကရှိသော အကြောင်း အရာများထဲတွင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ရန်လွယ်ကူမှုသည် အရေးကြီး

သော အချက်တစ်ချက်ဖြစ်သည်ကတော့ ထင်ရှားပါသည်။ ကမ္ဘာ့ဘဏ်က နိုင်ငံတကာတွင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရာ၌ လွယ်ကူမှု ရှိ၊ မရှိကို အချက် ၁၀ ချက်ပေါ်တွင်အခြေခံ၍ နှစ်စဉ် စစ်တမ်းထုတ်ပါသည်။ နံပါတ်ငယ်လျှင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းလုပ်ရန် လွယ်ကူပြီး နံပါတ်ကြီးလာလေ ခက်လေဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၀၆ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်အထိ စင်ကာပူနိုင်ငံသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းလုပ်ရန် လွယ်ကူမှုတွင် နံပါတ်(၁)နေရာဖြင့် ၁၁ နှစ် ပိုလ်စွဲခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၇ ခုနှစ် တွင် နံပါတ်(၂)နေရာသို့ရောက်သွားပါသည်။ ဤ အဖြစ်အပျက်မှ ကျွန်တော်တို့ သင်ခန်းစာ နှစ်ခုရနိုင်ပါသည်။

ပထမဆုံးခန်းစာ။ စင်ကာပူနိုင်ငံသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းလုပ်ရန်ခက်သွားခြင်း မဟုတ်ပါ။ ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် နံပါတ်(၁)ရသော နယူးဇီလန်က စင်ကာပူထက် ပိုလွယ်အောင် ဖြေလျှော့မှုတွေ၊ ပြောင်းလဲမှုများ လုပ်သွား၍ဖြစ်ပါသည်။

ဒုတိယဆုံးခန်းစာ။ နိုင်ငံတိုင်းက နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို လိုချင်၍ အပြိုင်အဆိုင်ဖြေလျှော့မှုများကို လုပ်နေပါသည်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံက လိုအပ် သည့်ဖြေလျှော့မှုတွေ မလုပ်လျှင် ယခုလက်ရှိအဆင့်မှ ထပ်ကျသွားပါမည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်မှစ၍ မြန်မာနိုင်ငံကို ကမ္ဘာ့ဘဏ်က စစ်တမ်းတွင် စ၍ထည့်ခဲ့ပါ သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် အဆင့်(၁၈၄)ရှိရာမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် (၁၇၇)သို့ တိုးတက် လာပါသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် (၁၆၇)အထိ ရောက်လာပြီး ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် (၁၇၀)သို့ ပြန်ဆင်းသွားသည်ကို သတိပြုရပါမည်။ ဇယား(၂)သည် မြန်မာနိုင်ငံ အတွင်းသို့ နှစ်အလိုက် ဝင်ရောက်သော အက်ဖ်ဒီအိုင်နှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ရန် လွယ်ကူမှုအဆင့်သတ်မှတ်ချက်ကို ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ရန်လွယ်ကူမှုရှိမှုသာ နိုင်ငံခြားမှ လာရောက်ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမည့်သူများက လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံကြပါမည်။

	၂၀၁၄	၂၀၁၅	၂၀၁၆	၂၀၁၇
EDB စီးပွားရေးလုပ်ရန် လွယ်ကူမှုအဆင့်	၁၈၄	၁၇၇	၁၆၇	၁၇၀
အက်ဖ်ဒီအိုင် (FDI) အမေရိကန်ဒေါ်လာ ဘီလီယံ	၄. ၁	၈. ၀၀	၉ . ၄၈	၆. ၈

ဇယား (၂)

စီးပွားရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် လွယ်ကူမှုရှိမှုအတွက် ကမ္ဘာ့ဘဏ်က စံထားသော အချက်များကို ဖော်ပြရလျှင်-

- ၁။ ကုမ္ပဏီတစ်ခု မှတ်ပုံတင်ရန် ဆောင်ရွက်ရမည့်အချက်များ၊ ကြာချိန်၊ ကုန်ကျငွေနှင့် လိုအပ်သော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု။ ကနေဒါနိုင်ငံတွင် စီးပွားရေးစတင်လုပ်ကိုင်ရန် စာရွက်တစ်ရွက်သာ ဖြည့်ရန်လိုပြီး ငါးရက်သာကြာပါသည်။ စစ်တမ်းထုတ်ထားသော ၁၈၅ နိုင်ငံတွင် အဆင့် (၁၈၂)ရပ်တည်နေသော ချဒ်(Chad)နိုင်ငံတွင် စီးပွားရေး စတင်လုပ်ကိုင်ခွင့်ရရန် အဆင့်(၉)ဆင့်ရှိပြီး အနည်းဆုံး ၆၂ ရက် ကြာပါသည်။
- ၂။ အဆောက်အအုံ(ဥပမာ စက်ရုံ သို့မဟုတ် ကုန်လှောင်ရုံ) ဆောက်လုပ်ခွင့် ပါမစ်ရရှိရန် ဆောင်ရွက်ရမည့်အချက်များနှင့် လိုအပ်ချိန်။
- ၃။ အရည်အသွေးကောင်းသော လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရန် ဆောင်ရွက်ရမည့် အချက်များ၊ ကြာချိန်နှင့် ကုန်ကျငွေ။
- ၄။ မြေပိုင်ဆိုင်မှု၊ မြေအသုံးချမှုနှင့်ပတ်သက်သည့် ပါမစ်၊ ခွင့်ပြုမိန့်များ

ရရှိရန် ဆောင်ရွက်ရမည့်အချက်များ၊ ကြာချိန်နှင့် ကုန်ကျငွေ။
၅။ ဘဏ်များနှင့် ချိတ်ဆက်လုပ်ကိုင်ရန်၊ ချေးငွေရရှိရန် လွယ်ကူမှု။
၆။ နိုင်ငံခြားမှ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများ၏ အကျိုးစီးပွားကို ကာကွယ် ထားမှု။

၇။ အခွန်အခများ ပေးဆောင်ရန် လွယ်ကူရှင်းလင်းမှု။
၈။ သွင်းကုန်၊ ပို့ကုန်များကို ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သော အချက်များ၊ ပါမစ်ရရန်ကြာချိန်။
၉။ ချုပ်ဆိုထားသော စာချုပ်များ၏ ခိုင်မာမှု။
၁၀။ ကုမ္ပဏီတစ်ခုကို ဖျက်သိမ်းရန် လွယ်ကူမှု။

ကမ္ဘာပေါ်တွင် နိုင်ငံတိုင်းလိုလိုက အထက်ပါ ဆယ်ချက်ကို မူတည်၍ စီးပွားရေးလုပ်ကိုင်မှု လွယ်ကူစေရန် ဖြေလျှော့မှုများပြုလုပ်နေကြပါသည်။ အရှေ့ဥရောပနိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်သော ပိုလန်နိုင်ငံသည် ၂၀၀၉ ခုနှစ်တွင် အဆင့် (၇၆)ရှိနေရာမှ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ၊ ဖြေလျှော့မှုများကြောင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တွင် အဆင့် (၄၅)သို့ ရောက်လာပြီး ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် အဆင့်(၂၄)သို့ ရောက်လာပါသည်။ ၂၀၀၉ ခုနှစ်တွင် အက်ဖ်ဒီအိုင်ဝင်ရောက်မှု အမေရိကန် ကိုးဘီလီယံမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၁၄ ဒသမ ၃ ဘီလီယံသို့ ရောက်ရှိခဲ့ပါသည်။ ယနေ့ ပိုလန်နိုင်ငံ၏ တစ်နှစ် တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၆၀၀၃ ဒေါ်လာ ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံသည် အာဆီယံနိုင်ငံများထဲတွင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း စတင်လုပ်ကိုင်ရန် လွယ်ကူမှုအဆင့်တွင် အောက်ဆုံး၌ ရှိနေပါသည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် စီးပွားရေးစတင်လုပ်ကိုင်ရန် ခက်ခဲနေပါသည်။ ၂၀၁၇ ခုနှစ် စစ်တမ်းအရ ကျွန်တော်တို့က အဆင့်(၁၇၀)တွင် ရှိနေသော်လည်း အိမ်နီးချင်း ထိုင်းနိုင်ငံက အဆင့်(၄၆)တွင် ရှိနေပြီး ကျားတစ်ကောင်ဖြစ်လာမည့် ဗီယက်နမ်က အဆင့်(၈၂)တွင် ရှိနေသည်ကို သတိပြုစေလိုပါသည်။ အဆင့် တိုးတက်လာအောင်၊ တစ်နည်းအားဖြင့် စီးပွားရေး စတင်လုပ်ကိုင်သည့်အခါ လွယ်ကူမှုရှိစေရန် ဝန်ကြီးဌာနများက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ဖို့ လိုပါသည်။ ဖြေလျှော့စရာရှိသည်များကို ဖြေလျှော့ရပါမည်။ မိမိဝန်ကြီးဌာန ဩဇာအာဏာ ကြီးမားမှုကို ရှေ့တန်းမတင်ဘဲ ၅၄ သန်းသော မြန်မာပြည်သူလူထု၏ အကျိုး ကျေးဇူးကို ရှေးရှု၍ဆောင်ရွက်မည်ဆိုလျှင် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပိုမို ဝင်ရောက်လာပြီး ပြည်သူများ၏လူမှုစီးပွားဘဝများလည်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာ မည်မှာ မလွဲစေန်ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြလိုက်ရပါသည်။ ။

အဆင့်တိုးတက်လာအောင်၊ တစ်နည်းအားဖြင့် စီးပွားရေး စတင်လုပ်ကိုင်သည့်အခါ လွယ်ကူမှု ရှိစေရန် ဝန်ကြီးဌာနများက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ဖို့ လိုပါသည်။ ဖြေလျှော့စရာရှိသည်များကို ဖြေလျှော့ ရပါမည်။ မိမိဝန်ကြီးဌာန ဩဇာအာဏာကြီးမားမှု ကိုရှေ့တန်းမတင်ဘဲ ၅၄ သန်းသော မြန်မာပြည်သူ လူထု၏ အကျိုးကျေးဇူးကိုရှေးရှု၍ ဆောင်ရွက် မည်ဆိုလျှင်... ။

ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါကြိုတင်ကာကွယ်ရေး သတိပေးနှိုးဆော်ချက်

- ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါသည် ယခုကဲ့သို့ မိုးရာသီနှင့် မိုးအကုန် ဆောင်းအကူး ကာလများတွင် ဖြစ်ပွားလေ့ရှိပါသည်။
- ရောဂါပိုးသည် လေထဲမှတစ်ဆင့် အသက်ရှူလမ်းကြောင်းတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ပြီး တစ်ဦးမှတစ်ဦးသို့ လျင်မြန်စွာကူးစက်နိုင်ပါသည်။
- ကလေးငယ်များ၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များ၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊ နာတာရှည်ရောဂါခံစားနေရသူများသို့ ပိုမိုကူးစက်နိုင်ပါသည်။ ကူးစက် ခံရပါက ရောဂါပိုမိုပြင်းထန်တတ်ပါသည်။
- အသက်အန္တရာယ်ထိခိုက်သည်အထိ ဖြစ်စေနိုင်ပါသည်။
- ရောဂါလက္ခဏာများမှာ ဖျားခြင်း၊ ချောင်းဆိုးခြင်း၊ နှာစေးခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ ကိုယ်လက်ကိုက်ခဲခြင်း၊ နိုးခွေခြင်းစသည်တို့ဖြစ် ပါသည်။

ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါကို ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ပါသည်။

- နှာချေတိုင်း၊ ချောင်းဆိုးတိုင်း ရောဂါပိုးကူးစက်မှုကို ဟန့်တားရန် ပါးစပ်နှင့် နှာခေါင်းကိုအုပ်၍ နှာချေ၊ ချောင်းဆိုးရန် တိုက်တွန်း

- အပ်ပါသည်။ (လက်ကိုင်းဝတ်၊ တစ်ရှူးနှင့် တစ်ခါသုံးပါးစပ်၊ နှာခေါင်းစည်းတို့ အသုံး ပြုနိုင်ပါသည်။)
- ရောဂါပိုးများသည် လက်တွင် ကပ်ငြိနေနိုင်သဖြင့် ချောင်းဆိုး၊ နှာချေ ပြီးချိန်နှင့် ရောဂါလက္ခဏာရှိသူများအား ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ပြီးချိန်တိုင်း ရေနှင့် ဆပ်ပြာတို့ဖြင့် လက်ဆေးပါရန် တိုက်တွန်းပါသည်။
- တုပ်ကွေးရောဂါဖြစ်ပွားသူနှင့် နီးကပ်စွာနေထိုင်ခြင်း၊ လူထူထပ်သော နေရာများသို့ သွားလာခြင်းတို့ကို ရှောင်ကြဉ်သင့်ပါသည်။
- ရောဂါလက္ခဏာများပေါ်ပေါက်ပါက လုံလောက်စွာအနားယူခြင်း၊ အရည်များများသောက်သုံးခြင်း၊ ကိုယ်ပူချိန်မြင့်မားပါက ရေပတ် တိုက်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ပါသည်။

မိမိတွင် တုပ်ကွေးရောဂါလက္ခဏာများဖြစ်ပွားပါက ဆေးရုံ၊ ဆေးခန်း တို့တွင် ကုသမှုခံယူပါ။

ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၄
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် အင်းစိန်မြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဆရာမ ဒေါ်သီတာအေး ဦးစီးသော ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများသည် ရထား ရဲတပ်ဖွဲ့ တပ်ခွဲစည်းရုံးရေးနှင့် စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်တင်မျိုးလှိုင် ဦးဆောင်သည့် တပ်ဖွဲ့မိသားစုများနှင့်ပူးပေါင်း၍ သွေးလွန် တုပ်ကွေး ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများကို ဇူလိုင် ၂၁ ရက် နံနက်ပိုင်းက မိသားစုနေအိမ်လိုင်းခန်းများ၌ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် မိသားစုနေအိမ်လိုင်းခန်းများတွင် ပိုးလောက်လမ်း နှိမ်နင်းရေး ဆေးများခတ်ပေးခြင်း၊ လိုင်းခန်းမိသားစုများ၏ ခြင်ထောင်များကို ဆေးစိမ်းပေးခြင်းလုပ်ငန်းများလုပ်ဆောင်ရာ အင်းစိန်မြို့နယ် ရွေးကုန်းအရှေ့ ရပ်ကွက်ရှိ ရထားရဲတပ်ဖွဲ့ အမှတ် (၁၄) တပ်ခွဲ တပ်ခွဲမှူး ဒုတိယရဲမှူးငွေဝင်းက လိုက်လံကြီးကြပ်ပေးကာ လိုအပ်သည်များဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

(ဉာဏ်လင်း)

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဥပဒေရေးရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဧပြီလ ၂၄
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ ပြောင်းလဲရေးအတွက် အကူအညီပေးနေသည့် MYPOL ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်ရေးရာဆောင်အမှတ် (I-1)၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ငြိမ်းချမ်းရေးဂီတပွဲတော် သီချင်းဆိုပြိုင်ပွဲ Level 1

နေပြည်တော် ဧပြီလ ၂၄
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ ပြောင်းလဲရေးအတွက် အကူအညီပေးနေသည့် MYPOL ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်ရေးရာဆောင်အမှတ် (I-1)၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တရားမအထွေထွေလျှောက်ထားမှု (စာချွန်တော်)ငါးမှု စီရင်ချက်ချမှတ်

နေပြည်တော် ဧပြီလ ၂၄
ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီးများဖြစ်ကြသော ဦးမြသိမ်းနှင့် ဦးခင်မောင်ကြည်တို့ပါဝင်သည့် အပြီးသတ် ကြားနာဆုံးဖြတ်ရေးအဖွဲ့သည် ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် ရုံးခန်းအမှတ် (၁)၌ ရုံးထိုင်၍ တရားမအထွေထွေ လျှောက်ထားမှု (စာချွန်တော်)ငါးမှုကို စီရင်ချက်ချမှတ်ခဲ့ပြီး တရားမအထွေထွေလျှောက်ထားမှု (စာချွန်တော်) ငါးမှုကို ရုံးထိုင်ကြားနာခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းမီဒီယာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကိစ္စရပ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဧပြီလ ၂၄
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဖေမြင့်သည် ကာတာနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Hassan Bin Mohamed Rafei Al-Emadi အား ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ရွှေစက်တော် တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်ဘေးမဲ့တောအတွင်းရှိ မြန်မာ့ရွှေသမင်များ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်ရေးအတွက် ကန်ပြန်လည်တူးဖော်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီလ ၂၄
မြန်မာ့ရွှေသမင်များကို သဘာဝနယ်မြေများ သတ်မှတ်ဖွဲ့စည်း၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်လျက်ရှိရာ ရွှေစက်တော် တောရိုင်းတိရစ္ဆာန် ဘေးမဲ့တောအတွင်းရှိ မြန်မာ့ရွှေသမင်များ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်ရေးအတွက် အဆိုပါ ဘေးမဲ့တော အတွင်းရှိ ကန်တော်ကြီးကန် ပြန်လည်တူးဖော်ရေးလုပ်ငန်းများကို သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း၊ ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်းနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ခြင်းများ အားပြည့်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီလ ၂၄
ယခုနှစ် ဧပြီလအတွင်း ချင်းပြည်နယ် မတူပီမြို့ပေါ် ရပ်ကွက်အချို့တွင် ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ (Seasonal Influenza A(H1N1) 2009) ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြုလူနာ ၁၀ ဦး၊ သေဆုံးလူနာတစ်ဦးရှိခဲ့ပြီး ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်သူ့ ဆေးရုံကြီးတွင် လူနာနှစ်ဦး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အထွေထွေရောဂါ ကုဆေးရုံသစ်ကြီးတွင် လူနာတစ်ဦးတို့မှာ ရာသီတုပ်ကွေး ရောဂါ (Seasonal Influenza A(H1N1) 2009) ဖြင့် တက်ရောက်ကုသမှုခံယူသဖြင့် လိုအပ်သောကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများ ခံယူလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ကူးစက်ရောဂါများ၊ ကူးစက်မြန်ရောဂါများ စောင့်ကြပ် ကြည့်ရှုခြင်း၊ ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်းနှင့် ထိရောက်စွာတုံ့ပြန် ဆောင်ရွက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ အထူးသဖြင့် တစ်ကမ္ဘာလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် ကပ်အသွင် ဖြစ်ပွားနိုင်သော ကူးစက်ရောဂါများ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်းလုပ်ငန်းများကို အပြည့်ပြည့်ဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးစည်းမျဉ်းများ ၂၀၀၅ နှင့်အညီ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာ ရေးအဖွဲ့၊ ဒေသတွင်းအဖွဲ့အစည်းများ၊ မိတ်ဖက်အဖွဲ့ အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က ထုတ်ပြန်ထားသည်။
ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ (Seasonal Influenza A(H1N1) 2009) ဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်သူ့လူထု အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်သော ရောဂါကြိုတင် ကာကွယ်ရေးနည်းဆော်ချက် များကို လိုက်နာဆောင်ရွက်သွားကြရန်နှင့် တုပ်ကွေးဆန် သော ရောဂါလက္ခဏာများ ဖြစ်ပွားလာပါက နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနများသို့ သတင်းပေးပို့ ကုသမှုခံယူရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ရာသီတုပ်ကွေးဖြစ်ပွားမှုသည် နှစ်စဉ် ဖြစ်ပွားလေ့ရှိသော ရောဂါတစ်ခုဖြစ်၍ ဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်သော ရောဂါကြိုတင်ကာကွယ်ရေး နည်းဆော်ချက် များကို ပြည်သူများအနေဖြင့် လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းအား ဖြင့် ရောဂါဖြစ်ပွားမှုကို ကြိုတင်ကာကွယ်ကုသနိုင် မည်ဖြစ်ပြီး အထူးစိုးရိမ်ကြောင့်ကြစရာ မလိုအပ်ကြောင်း၊ ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဝန်ကြီးဌာန ၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာဖြစ်သော www.mohs.gov.mm နှင့် Myanmar CDC ၏ facebook စာမျက်နှာများမှ လည်း သတင်းထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်ပြီး H1N1 ရောဂါ ဖြစ်ပွားသည်ဟု သံသယရှိပါက နှာခေါင်းတို့ဖတ် (nasopharyngeal swab) အား အမျိုးသားကျန်းမာရေး ဓာတ်ခွဲခွဲဆိုင်ရာဌာန အမှတ်(၃၅) မော်ကွန်းတိုက်လမ်း ရန်ကုန်မြို့သို့ပေးပို့၍ စစ်ဆေးအတည်ပြုချက် ရယူနိုင်ပါ ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေ
၂၄-၇-၂၀၁၇
ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် တောင်ပိုင်းတို့တွင် မှတ်သုံလေ အားအသင့် အတင့်ရှိနေပြီး ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် မှတ်သုံလေ အားကောင်းနေသည်။

တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ဆွေးနွေးကြသည်။
အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လတ်တလော ရာသီတုပ်ကွေးဖြစ်ပွားနေမှုများနှင့် ပတ်သက်၍ တုပ်ကွေးဆန်သောရောဂါ လက္ခဏာများ (Influenza Like Illness - ILI) ဖြစ်ပွားမှု၊ ပြင်းထန် အဆုတ်ရောင် (Severe Acute Respiratory Infection - SARI) ဖြစ်ပွားမှု စသည်တို့ကို စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း နှင့် ရောဂါဖြစ်ပွားကူးစက်မှုမှ ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် ကျန်းမာရေးပညာပေးလုပ်ငန်းများကို ဆေးရုံကြီးများ၊ မြို့နယ်အဆင့်နှင့် ပြည်သူ့လူထုအတွင်း ယခုထက် ပိုမို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်သူ့လူထုအတွင်း သတင်းအမှန်ရရှိရေးနှင့် ကြောက်လန့် မှုမရှိစေရေးအတွက် မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ဆောင်ရွက် ထားရှိမှုများအား အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သတင်းထုတ်ပြန် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရောဂါကုသမှု တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှု ကြိုတင်ကာကွယ်မှုတို့နှင့်ပတ်သက်၍ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်း များအတွက် လမ်းညွှန်ချက်များကိုလည်း ထုတ်ပြန်ပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးစည်းမျဉ်း များနှင့်အညီ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့သို့လည်း သတင်း ပေးပို့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ လိုအပ်မည့်ဆေးဝါးများ၊ ရောဂါ ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းများလည်း အရန်သင့်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

* ကချင်ပြည်နယ်မှ

ယင်းနောက် တက်ရောက်လာကြသူများက ကချင်ပြည်နယ် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် NCA လက်မှတ်ရေးထိုးရေး၊ နေရပ်စွန့်ခွာတိမ်းရှောင်နေကြသူများဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ဆွေးနွေးတင်ပြချက်များအပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ်ဆွေးနွေးပြီး နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားကာ ကချင်နှစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ သိက္ခာတော်ရဆရာကြီး လလောက်ကျော်ခေါင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား အမှတ်တရ

လက်ဆောင်များ ပေးအပ်သည်။ တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် ကချင်နှစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံရိုက်သည်။ တွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင့်ဆွေ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာတင်မျိုးဝင်း၊ လူမှုဝန်ထမ်းကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး၊ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမင်းသူ၊ ကချင်နှစ်ခြင်း

ခရစ်ယာန်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ သိက္ခာတော်ရဆရာကြီး လလောက်ကျော်ခေါင်၊ သိက္ခာတော်ရ ဆရာကြီး ဒေါက်တာခလမ်ဆမ်ဆွန်၊ သိက္ခာတော်ရဆရာ ခေါ်ဘောမ၊ သိက္ခာတော်ရဆရာ ဂွန်ထန်ခွန်နောင်၊ သိက္ခာတော်ရဆရာ လထော်ခွန်နောင်၊ သိက္ခာတော်ရ ဆရာ ဒေါ်ခေါင်၊ သိက္ခာတော်ရဆရာ ထွန်းနော်၊ သိက္ခာတော်ရဆရာ လပိုင်ဇော်ရာ၊ သိက္ခာတော်ရဆရာ မရန်ဇော်မန်၊ ဖော်ရမ်ခါးလီ၊ ဒေါ်ဂျာနန်တို့ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဆက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄

နေပြည်တော် ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ(အမျိုးသား) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ အုပ်စုပွဲစဉ်များကို နေပြည်တော် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းများ၌ ကျင်းပလျက်ရှိရာ နံနက်ပိုင်းပွဲစဉ်များအဖြစ် နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၁)၌ အုပ်စု(က)မှ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဘောလုံးအသင်းနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဘောလုံးအသင်းက တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၃)၌ အုပ်စု(ခ)မှ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းနှင့် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းက ရှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် လည်းကောင်း၊ ညနေပိုင်းပွဲစဉ်များအဖြစ် ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၁)၌ အုပ်စု(ဂ)မှ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဘောလုံးအသင်းနှင့် အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဘောလုံးအသင်းက ၁၁ ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၄)၌ အုပ်စု(ဃ)မှ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းနှင့် လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ဘောလုံးအသင်းက ၁၆ ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် လည်းကောင်း အနိုင်ရရှိသွားကြောင်း သိရသည်။

ဇူလိုင် ၂၆ ရက် ပွဲစဉ်များအဖြစ် နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် အုပ်စု(က)မှ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းတို့သည် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၁)၌လည်းကောင်း၊ အုပ်စု(ခ)မှ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းနှင့် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းတို့သည် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၃)၌ လည်းကောင်း၊ ညနေပိုင်းပွဲစဉ်များအဖြစ် အုပ်စု(ဂ)မှ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းနှင့် အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဘောလုံးအသင်းတို့သည် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၃)၌လည်းကောင်း၊ အုပ်စု(ဃ)မှ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းနှင့် လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနဘောလုံးအသင်းတို့သည် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားလေ့ကျင့်ရေးကွင်းအမှတ်(၄)၌ လည်းကောင်း အသီးသီးယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် ၁၀ ဦးအား ဆုနှင့် ထောက်ပံ့ကြေးငွေများ ပေးအပ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်ကြီးများနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း (MRCCI) မှ ကျင်းပသော "သေချာလှပအနာဂတ်ဘဝ" "To Ensure Better Future" ဟောပြောပွဲနှင့် KBZ SME Award (MRCCI) ဆုပေးပွဲကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက်က မန္တလေးမြို့ အမျိုးသားကဇာတ်ရုံကြီးတွင် ကျင်းပရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးရှိ အသေးစားနှင့် အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် ၁၀ ဦးကို ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်က KBZ SME Award (MRCCI) ဆုနှင့် ထောက်ပံ့ကြေးငွေများကို အသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့မှ ဝန်ကြီးများ၊ ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်နှင့် MRCCI မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ စိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သယ်ယာပို့ဆောင်ရေးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး ဦးမျိုးသစ်က အမှာစကားပြောကြားပြီး MRCCI ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်သန်းက ကျေးဇူးတင်စကားနှင့် ဆုရွေးချယ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်၏ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဦးဇော်လင်းအောင်က အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များကို ဆုချီးမြှင့်ရသည့် အကြောင်းများနှင့် ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်၏ အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသောလုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်မှ တာဝန်ရှိသူများက KBZ SME Award (MRCCI) ဆုရရှိသူ ၁၀ ဦးကို တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ နှင့် ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

KBZ SME Award (MRCCI) ဆုသည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်ကြီးများနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း(MRCCI)က စစ်ဆေးစိစစ်ရွေးချယ်ခြင်းဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံသား ပိုင်ဆိုင်သောလုပ်ငန်းဖြစ်ခြင်း၊ ပြည်တွင်း၌ လုပ်ကိုင်နေသော လုပ်ငန်းများဖြစ်ခြင်း၊ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ထိခိုက်မှုမရှိဘဲ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းတည်မြဲမှု၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုများကို ထောက်ပံ့ပေးနိုင်သော လုပ်ငန်းများဖြစ်ခြင်း စသည့် အချက်အလက်များကို အခြေခံကာ ဆုရွေးချယ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်၏ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဦးဇော်လင်းအောင်က



"မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးဟာ အသေးစားနဲ့ အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်တဲ့ တိုင်းဒေသကြီးတစ်ခုဖြစ်တာကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေးကဏ္ဍ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာဖို့ တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ကူညီပံ့ပိုးပေးနိုင်ရန်အတွက် ကမ္ဘောဇဘဏ်နဲ့ MRCCI တို့ ပူးပေါင်းပြီး SME ဆုတွေကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ကမ္ဘောဇဘဏ်အနေနဲ့ ဆုရရှိသူတွေကို ဆုတံဆိပ်နဲ့ ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ ကိုသာ ချီးမြှင့်တာမဟုတ်ဘဲ ဆုရရှိသူများရဲ့ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးလာဖို့ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအပြင် အခြားလိုအပ်သော အတွေ့အကြုံများကိုလည်း ကူညီပံ့ပိုးပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်"ဟု ပြောသည်။

(၀၀၀)

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ဒန့်ပွန်းချက် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် မိုးပိုနေမည်။

မောင်တောဒေသတွင် ရေငန်ပစ္စန်းမွေးမြူရေးနှင့်အတူ ရေချိုငါးမွေးမြူရေး တွဲဖက်လုပ်ကိုင်နိုင်ပါက ဝင်ငွေတိုးတက်နိုင်

မောင်တော ဇူလိုင် ၂၄

ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောခရိုင်သည် သဘာဝရေငန်ပစ္စန်းမွေးမြူရေးဖြင့် စီးပွားရေး အောင်မြင်လျက်ရှိပြီး တစ်ဖက်နိုင်ငံသို့ အများဆုံးတင်ပို့နေသော ပို့ကုန်အမျိုးအစားလည်းဖြစ်ကြောင်း ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။

"ကျွန်တော်တို့ မောင်တောခရိုင်မှာ ရေချိုပစ္စန်းမွေးမြူတာမရှိသေးပါဘူး။ ရေငန်ပစ္စန်းမွေးမြူရေးသာ လုပ်ကိုင်ကြပါတယ်။ ရေငန်ပစ္စန်းမွေးမြူရေးဆိုတာက ပင်လယ်ကမ်းစပ်မှာရှိတဲ့ ပစ္စန်းကန်တွေမှာ ဒီရေအတက် အကျနဲ့အတူပါလာတဲ့ ပစ္စန်းသားပေါက်တွေကို ကန်ပိတ်ပြီးမွေးတာဖြစ်ပါတယ်။ သူ့ကို အစာလည်းကျွေးစရာမလိုဘူး။ ရေကိုပဲလဲလှယ်ပေးရပါတယ်။ တစ်ဧကကို ပိဿာ ၃၀ လောက် ထွက်ပါတယ်။ မောင်တောမှာ ဒီလိုပစ္စန်းကန် ၈၀ ၁၅၃၀၀ ကျော်ရှိပါတယ်။ ပစ္စန်းကန် ဒီဒေသရဲ့ အဓိကပို့ကုန်လည်းဖြစ်ပါတယ်"ဟု မောင်တောခရိုင်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထွန်းတင်က ပြောသည်။

လက်ရှိအချိန်တွင် ပင်လယ်ကမ်းနီးငါးဖမ်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခံရမှုအပြီး လုံခြုံရေးအခြေအနေကြောင့် ပိတ်ထားရကြောင်း၊ ပစ္စန်းမွေးမြူရေးသာ အဓိကလုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် မောင်တောဒေသသည် ရေချိုငါးမွေးမြူရေးလုပ်ကိုင်ရန် အကောင်းဆုံးဒေသတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ ရာသီဥတုအခြေအနေမှာလည်း မိုးများသည့်ဒေသဖြစ်ခြင်းကြောင့် ငါးပေါက်ပွားကြီးထွားရှင်သန်မှုအကောင်းကြောင်း၊ တစ်ပိုင်တစ်နိုင် ငါးကန်များတူးဖော်ပြီး မွေးမြူပါက အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းနိုင်ကြောင်း၊ ပို့ကုန်အဖြစ်တင်ပို့နိုင်သော ဈေးကွက်လည်းရှိကြောင်း သိရသည်။

မိုးရာသီမတိုင်မီ ငါးသလောက်နှင့် ငါးမြစ်ချင်းတို့ကို ရန်ကုန်မှ အအေးခန်းကားများဖြင့် စစ်တွေမြို့သို့ တင်ပို့ပြီး ယင်းမှ မောင်တောတောင်ပိုင်း အငူမော်သို့ ဇက်ဖြင့်ကူးကာ မောင်တောနယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးဇုန်မှတစ်ဆင့်



ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်သို့ တင်ပို့ရကြောင်း၊ မောင်တောဒေသတွင် ရေချိုငါးမွေးမြူရေးလုပ်ကိုင်နိုင်ပါက များစွာအကျိုးရှိနိုင်ကြောင်း ဦးထွန်းတင်က ဆက်လက်ရှင်းပြသည်။

သတင်း-မြင့်မောင်စိုး၊ အောင်ကျော်ဦး၊ ဓာတ်ပုံ - သတ္တ

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းပြီး အရည်အသွေးပြည့်မီသော စားသောက်ကုန်များ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရေး ဆွေးနွေး

မန္တလေး ဇူလိုင် ၂၄
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်တင်ပို့ ရောင်းချသူများအသင်းကြီးများ၏ စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစား ဝန်ကြီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ မန္တလေး မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြန်မာ့စားသုံးသူ သမဂ္ဂ၊ မြန်မာနိုင်ငံစားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ် တင်ပို့ ရောင်းချသူများအသင်းတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော အမျိုးသားရေးအမြင်ဖြင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းသော စားသောက်ကုန်များဆီသို့ ဆွေးနွေးပွဲကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက် က မန္တလေးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

မျက်မှောက်ကာလ စားသောက်ကုန်များ ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးအပေါ် သုံးသပ်ချက်၊ အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန(မန္တလေး) ဒုတိယညွှန်ကြား ရေးမှူး ဒေါက်တာ ကျော်ကျော်က အစားအသောက်ဘေး အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ချက်များကို လည်းကောင်း၊ စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဆွေတင်ကြားက စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးဥပဒေ နှင့် စားသောက်ကုန်များ၏ အခန်းကဏ္ဍကိုလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံစားသောက်ကုန် ထုတ်လုပ်တင်ပို့ရောင်းချသူ များအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်သောင်းဦးက ဘေး အန္တရာယ်ကင်းရှင်းသော စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လိုအပ်ချက်များကိုလည်းကောင်း၊ စားသုံးသူများသမဂ္ဂ အတွင်းရေးမှူး ဦးမောင်မောင်က မျက်မှောက်ကာလ စားသောက်ကုန်နှင့် စားသုံးသူအကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ အစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာအသင်းမှ ဒေါ်ဝင်းဝင်းကြည်က ဘေးအန္တရာယ်ကင်းသော စားသောက်ကုန်များထုတ်လုပ်ရေး လူ့စွမ်းအားအရင်း အမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးခေါင်းစဉ်များဖြင့် ဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ မန္တလေးမြို့တော်ဝန် နှင့် ဧည့်သည်များသည် စားသောက်ကုန်များ ခင်းကျင်း ပြသထားသည့် ပြခန်းများကို ကြည့်ရှုအားပေးကြကြောင်း သိရသည်။

သီဟကိုကို(မန္တလေး)

ချောင်းရေတိုက်စားမှုကြောင့် ပျက်စီးခဲ့သော ဘေလီတံတားများ ပြန်လည်တည်ဆောက်ပြီးစီး

လေ့ရှိ ဇူလိုင် ၂၄
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဟုမ္မလင်းမြို့နယ် ထပ်သီနှင့် နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ လေ့ရှိမြို့နယ်သို့ ဆက်သွယ်ဖောက်လုပ်ထားသော ထပ်သီ-လေ့ရှိကားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၂၈/၀)ရှိ အရှည်ပေ ၈၀ ရှိ သံပေါင် ဘေလီတံတားကို ပြန်လည်တည်ဆောက်ပြီးဖြစ်သဖြင့် မော်တော်ယာဉ်များနှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်များ ပုံမှန် သွားလာနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီမှ သိရသည်။

ဆောင်ခဲ့ပါတယ်။ သစ်သားတံတားတွေကို အရင်ဆုံးပြီး အောင် တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့တယ်။ သံပေါင်ဘေလီ တံတားကတော့ ဇူလိုင် ၁၅ ရက်က ပြီးစီးသွားပါပြီ။ ဒီတံတား ပြန်လည်တည်ဆောက်ပြီးစီးခဲ့တဲ့အတွက် မော်တော်ယာဉ်တွေ ဆိုင်ကယ်တွေ ပုံမှန်ပြန်လည်သွားလာ နိုင်ပါပြီ”ဟု မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးညွန့်ဦးက ပြောသည်။

ထပ်သီ-လေ့ရှိလမ်းပိုင်းတွင် သဘာဝဘေးကြောင့် ပျက်စီးခဲ့သော မိုင်တိုင်အမှတ် (၂၀/၆)ရှိ တံတားအမှတ် (၁/၂၂)နေရာတွင် ဘေလီတံတားအဖြစ်လည်းကောင်း၊ မိုင်တိုင်အမှတ်(၂၈/၀)ရှိ တံတား အမှတ် (၂/၂၉)နေရာ တွင် အရှည် ပေ ၈၀ ရှိ သံပေါင်ဘေလီတံတားအဖြစ် လည်းကောင်း ပြန်လည်တည်ဆောက်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ လေ့ရှိမြို့နယ် အတွင်း မေ ၃၀ ရက် နံနက်ပိုင်းမှ ၃၁ ရက် နံနက်ပိုင်း အထိ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ထပ်သီ-လေ့ရှိ လမ်းတွင် တံတားအရှည် ၆၆ ပေရှိ အောင်ဇေယျ သစ်သားတံတား၊ အရှည်ပေ ၈၀ ရှိ သစ်သားတံတား တစ်စင်းတို့ ရေပျောက်ပျက်စီးခြင်း၊ သစ်ပင်ပြုလဲမှုကြောင့် ကွန်ကရစ်တံတားတစ်စင်းတွင် အရှည်ပေ ၂၀ ရှိ ကွန်ကရစ် လက်ရန်းပျက်စီးခြင်း၊ တံတားကမ်းကပ်ခုံရေတိုက်စားပျက် စီးခြင်း၊ လမ်းများပေါ်သို့ ကျောက်တုံးများ၊ မြေသား ပြိုကျပျက်စီးခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းဦး(ဇေယျာတိုင်း)



ထပ်သီ-လေ့ရှိလမ်းပေါ်ရှိ တံတားအမှတ် (၂/၂၉) သံပေါင်ဘေလီတံတားအား ပြင်ဆင်ထားမှုကို တွေ့ရစဉ်။

အတွေးအမြင်

မျိုးဆက်မြင့်ဖို့ စာဖတ်စို့

အိမ်ထောင်သက်တမ်း သုံးနှစ်ကျော်
ကျွန်တော်အိမ်ထောင်ပြုခဲ့သည်မှာ သုံးနှစ်ကျော်ကာလသို့ ရောက်ခဲ့ပါပြီ။ အချစ်ကို ရှေ့တန်းတင်ပြီး ရူးရူး မူးမူးတပ်မက်တာကို ချစ်ခြင်းဟု ယုံကြည်ချက်မျှဖြင့် အတွေးအခေါ် စိတ်သဘောထား ရင့်ကျက်မှုမရှိချိန်၊ ဘဝ အခက်အခဲတွေကို ကောင်းစွာမတွေ့ကြုံဖူးသေးသကဲ့သို့ တိတိပပဖြေရှင်းနိုင်ခြင်းမျိုးလည်းမရှိသေးသည့် ငယ်ရွယ် တဲ့အချိန်မှာ အိမ်ထောင်ပြုခဲ့မိပါတယ်။

အိမ်ထောင်ပြုစရာအချစ်စိတ်ကြောင့် ပျော်ရွှင်မှုမှာ ခေတ္တသာခံစားခဲ့ရပြီး အချိန်နှင့်နေ့ရက်များ ကြာလာချိန်မှာ တစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် နားလည်မှုများ မျှမပေးနိုင်တော့ဘဲ ညှိနှိုင်းမှုနဲ့ သည်းခံနိုင်စိတ်များပါ နည်းပါးလာပြီး တစ်လတစ်ကြိမ်လောက်ကနေ နောက်ပိုင်းမှာ နေ့တိုင်းနီးပါး စကားများ၊ ရန်ဖြစ်ခဲ့ရပါတယ်။ သင့်တင့်မျှတတဲ့ ကျွန်တော့်ရဲ့ လခစားအလုပ်ကြောင့် စားမှု၊ နေမှုမှာ အဆင်ပြေသော်လည်း ကျေလည်အောင် မဖြေရှင်းနိုင်မှုများ စုပုံလာမှုကြောင့် ကွာရှင်းပြတ်စဲကြမယ်ဆိုတဲ့အထိဖြစ်ခဲ့ပြီး ကျွန်တော့် အိမ်ထောင်ရေးဟာ စိတ်ညစ်စရာတွေအဖုံဖုံနဲ့ သာယာပျော်ရွှင်မှု အလုံးစုံ ပျောက်ကွယ်ခဲ့ရပါတယ်။

ဒီလိုနဲ့ ဖြတ်သန်း ရှင်သန်ရင်း
တစ်နေ့မှာတော့ Life begins at forty.[ဘဝဟာ အသက် (၄၀) မှစ၍] ဆိုတဲ့ စာကြောင်းလေးကို ကျွန်တော် ဖတ်မိလိုက်တယ်။ “လူတွေဟာ များသောအားဖြင့် အသက် (၂၀) နဲ့ (၃၀) ကြားမှာ (ကျွန်တော်အပါအဝင်) အိမ်ထောင်ပြုကြတာများတယ်။ အိမ်ထောင်သပြုလိုက်ကြပေမယ့် စိတ်တွေက ရင့်ကျက်လာခြင်းမရှိကြသေးဘဲ ကိုယ့်အလိုကို ရှေ့တန်းထားပြီး တစ်ဖက်အိမ်ထောင်ဘက်က ကိုယ့်အပေါ်လိုက်လျောစေချင်တဲ့ စိတ်ကသာ ဦးဆောင်နေတတ်ကြတယ်။ ဒီလိုကြောင့်လည်း ချစ်လို့ပေါင်းဖက်ကြပြီးကာမှ လင်မယားချင်း စိတ်ကောက်ကြ၊ စိတ်ဆိုးကြ၊ ရန်ဖြစ်ကြအထိ ဖြစ်လာကြရတာပဲ။

အဲဒီအခိုက်အခံစိတ်တွေက သားသမီးရတော့လည်း မပျောက်ချင်။ ကလေးက ကျိုးကြောင်းဆင်ခြင်ပြောပြနိုင်ရင် လည်း မိဘကိုယ်တိုင်က လူငယ်စိတ်ခပ်ငွေ့ငွေ့ကျန်နေသေးတော့ လူကြီးကိုပြန်ပြောရမလားဆိုပြီး တလွဲမာနက ဖြစ်လာတတ်ကြပြန်တယ်။ ကလေးရဲ့ဆင်ခြင်ဉာဏ်အားစမ်းမှုကို အသိအမှတ်ပြုဖို့ရာမှာ ဝန်လေးနေတတ်ကြတယ်။ ယနေ့ခေတ် ကလေးတွေမှာ ခေတ်စနစ်အလိုက် အသိဉာဏ်ဖွံ့ဖြိုးမှုက မြင့်မားပြောင်းလဲလာနေပြီး ကလေးရဲ့ပြောင်းလဲ မှုအဟုန်ကိုသာ မိဘတွေက အမိမလိုက်နိုင်တာကို မိသားစုအများစုမှာ ကြုံတွေ့နေကြရပြီ ဖြစ်ပါတယ်။

အသက် (၂၅) နှစ်နဲ့ အသက် (၃၀) အရွယ်တွေမှာ သိတတ်မှု ထူးထူးခြားခြားမကွာလှပေမယ့် နှစ်နှစ်သားအရွယ် ကလေးနဲ့ ခုနစ်နှစ်သားအရွယ်ကလေးမှာတော့ အသိဉာဏ်ရော၊ ခန္ဓာကိုယ်အရွယ်အစားပါ သိပ်ခြားနားသွားတယ်။ ဒါကြောင့် သားသမီးရဲ့ဖွံ့ဖြိုးမှုအဟုန်ကို မိဘက မိအောင်မလိုက်နိုင်ဘူး။ မိဘရဲ့ လူငယ်စိတ်ဟာ အသက် (၄၀)မှ အနည်းထိုင်စပြုလာတယ်”လို့ (Life begins at forty) ဆိုတာနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဆရာ ဦးအောင်သင်းရဲ့ ရေးသားထားမှုများကို ဖတ်လိုက်ရပြီးချိန် ကျွန်တော့်ဘဝကို ပြန်ကြည့်မိတော့ ကျွန်တော်ရင်တွေတုန်လာပြီး ကြက်သီးပါ ထလာပါတော့တယ်။

အကြောင်းရင်းက ကျွန်တော့်အမျိုးသမီးဟာ ကျွန်တော့်ရဲ့ ရင်သွေးလေးကို လွယ်ထားရပြီး မျိုးဆက်အတွက် ဘာမျှကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားခြင်းမရှိသကဲ့သို့ မျိုးဆက်မြင့်တင်ဖို့ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ရမှာတွေကိုလည်း တစ်ကြိမ်တစ်ခါမျှ တွေးတောဖူးခြင်း မရှိသည့်အတွက်ကြောင့် အိမ်ထောင်သည်ဘဝကို ပေါ့ပေါ့ဖြစ်သနားမိခဲ့တာကို နောင်တရသလိုလို ပထမဆုံးခံစားရလာပါတယ်။ တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက် နားလည်မှု၊ သည်းခံမှုမရှိဘဲ မိဘတွေရဲ့ လူငယ်စိတ် ရှေ့တန်းတင်ပြီး ပျော်ရွှင်သာယာဖွယ်မရှိတဲ့ မိသားစုထဲဝင်ရောက်လာမယ့် မျိုးဆက်ကို ဘယ်လိုထိန်းကျောင်းရမယ် ဆိုတဲ့အတွေးက ကျွန်တော့်အတွက် ခေါင်းကြီးခေါင်းခဲလာစေတာ အမှန်ပါပဲ။

ကျွန်တော့်ရဲ့ ညည်းညူဖွယ်ကောင်းလှတဲ့အချိန်တွေကို ပြန်ပြီးအသက်ဝင်လှုပ်ရှားစေခဲ့တာ၊ မိတ်ဆွေ ခင်မင်သူ တွေစကားတောင် နားထဲမရောက် အလေးမထားနိုင်လောက်အောင် မှောင်ပိန်းနေခဲ့တဲ့ ကျွန်တော့်ရဲ့အမြင်တွေကို ကြည့်လင်သွားစေခဲ့တာက တကယ်တော့ ကိုယ့်အနားရိုပြီး အရေးမလုပ်ခဲ့မိတဲ့စာအုပ်ထဲမှ စာတစ်ကြောင်းကြောင့်သာ။ အနားနဲ့ဆေး တည့်သွားချိန်မှာတော့ စာပေဟာ တန်ဖိုးရှိလှပါလားဆိုတဲ့အသိက ဘဝအတွက်ရော နောင်တစ်ခေတ်ရဲ့ မျိုးဆက်သစ်ဖြစ်လာမယ့် မိမိမျိုးဆက်အတွက်ပါ အလွန်အကျိုးရှိသွားပုံကို နားလည်သဘောပေါက်လိုက်ပြီး မဖြစ်မနေ စာများများဖတ်မှရတော့မယ်ဆိုတဲ့ အသိအထိပါ ခံစားနားလည်ခဲ့ရပါတယ်။ အားတဲ့အချိန်တိုင်း စာပေကို မိတ်ဆွေ အသစ်သဖွယ် နေ့စဉ်ထိတွေ့ ဖြစ်လာပါတယ်။ မိမိကိုယ်မိမိ ပြုပြင်ရမယ်ဆိုတာသိလာပြီး မိမိကိုယ်မိမိပြုပြင်ရာမှာ အကောင်းဆုံးအကူအညီပေးနိုင်တာက စာအုပ်စာပေတွေပဲဆိုတာ သိလာခဲ့ရပါတယ်။ စာပေတွေ ဖတ်ရှုလေ့လာရင်း စိတ်ဓာတ်နဲ့ ပြောဆိုနေထိုင်ဆက်ဆံမှုတွေဟာ အရင်လိုမကျော့ထောင်လွှားမှုမရှိတော့ဘဲ ဇနီးဖြစ်သူနဲ့ပါ အစစ အဆင်ပြေလာခဲ့ပြီး အချိန်ရသလောက် စာဖတ်ဖို့ပါ တိုက်တွန်းခဲ့ပါတယ်။

မကြာပါ

စာဖတ်ခြင်းနဲ့ စာအုပ်တွေရဲ့အကျိုးကျေးဇူးက များလှပါတယ်။ စာပေမှရရှိတဲ့ အသိစိတ်တွေကြောင့် ကျွန်တော် တို့လင်မယား တစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် နားလည်မှု၊ သည်းခံမှု၊ ထားရမယ့်ကျင့်ဝတ်၊ စိတ်ဓာတ်တွေပါ သိနားလည် လာပြီး မျိုးဆက်အတွက်ပြုပြင်ထိန်းကျောင်းရမှာတွေပါ သိရှိနားလည်လာပါတယ်။ အိမ်ထောင်ရေးလည်း သာယာတိုးတက်လာခဲ့ပါတယ်။ စာအုပ်စာပေတွေရဲ့ကျေးဇူး၊ စာဖတ်ခြင်းရဲ့ အကျိုးကျေးဇူးတွေပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

မျိုးဆက်အားဖြင့် လူတွေအိမ်ထောင်ပြုရာမှာ မိသားစုတစ်စု ထူထောင်ဖို့ပဲဖြစ်ကြပါတယ်။ အိမ်ထောင်ပြုမှု ကိုသာ စဉ်းစားတတ်ကြပြီး မျိုးဆက်ပျိုးထောင်ပုံ၊ မြှင့်တင်ပုံတွေကို ကြိုတင်စဉ်းစားကြတဲ့သူက နည်းမယ်ထင်ပါ တယ်။ အိမ်ထောင်တစ်ခုတည်ကြရာမှာ မျိုးဆက်မြှင့်တင်နိုင်ဖို့က အဓိကဖြစ်ပါတယ်။ မျိုးဆက်မြှင့်တင်တယ်ဆိုရာမှာ လည်း ပစ္စည်းပစ္စာ၊ ငွေကြေးနဲ့ မပြီးသေးဘဲ အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ၊ စာရိတ္တစတာတွေကိုပါ မြှင့်တင်နိုင်ဖို့ အရေးကြီးပါတယ်။ သာမန်အိမ်ထောင်ပြုပြီး မျိုးဆက်မြှင့်တင်နိုင်သော မိသားစုတစ်စု၊ အိမ်ထောင်စုတစ်စုဟာ အစစအရာရာ နောက်ကျကျန်နေခဲ့မှာဖြစ်ပါတယ်။

မိမိမျိုးဆက် မိမိထက် နိမ့်ကျသွားမယ်ဆိုရင် အဓိကတာဝန်ရှိသူက မိဘပါပဲ။ အိမ်ထောင်အသီးသီးရဲ့ မျိုးဆက်တွေ မိဘများထက်နိမ့်ကျသွားခြင်း၊ နိမ့်ကျလာခြင်းဟာ နိုင်ငံတော်ရဲ့ အနာဂတ်မျိုးဆက်ကိုပါ ထိခိုက်နစ်နာ လာနိုင်သည်ကို အထူးသတိပြုဆင်ခြင်ကြရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကိုယ်ပိုင်ဘဝများ မြှင့်တင်ကြဖို့လိုသလို မျိုးဆက်များကို လည်း မြှင့်တင်နိုင်ဖို့ လိုပါတယ်။ ဒီလိုကူညီနိုင်မယ့် အဓိကအရာကတော့ စာအုပ်၊ စာပေတွေပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

အချုပ်ဆိုရသော် ယနေ့လူငယ် နောင်ဝယ်လူကြီးဆိုသည့်အတိုင်း မိဘတိုင်းဟာ စာအုပ်စာပေလက်နက်ကြီးကို ကောင်းစွာအသုံးချပြီး မိမိဘဝ၊ မိမိမျိုးဆက်တွေ မြှင့်သထက်မြှင့်အောင် မြှင့်တင်ရင်းဖြင့် နိုင်ငံတာဝန်ပါ တစ်ဖက်တစ်လမ်းက ကူညီထမ်းရွက်နိုင်ကြပါစေဟု အကြံပြုရေးသားလိုက်ရပါသည်။ ။

မျိုးအောင်(ညောင်ဦး)

မှုခင်း

ဂုတ်တွင်း၌ အဆင်းတွဲယာဉ်တစ်စီး တိမ်းမှောက်မှုဖြစ်ပွား

ကျောက်မဲ ဇူလိုင် ၂၄ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း မန္တလေး-မူဆယ် ပြည်ထောင်စုကားလမ်းမကြီးပေါ်ရှိ ဂုတ်တွင်း ကားလမ်း၏ကျောက်မဲဘက်ခြမ်း မိုင်တိုင်အမှတ်(၈၉) အပေါ်ကျော့၌ ဇူလိုင် ၂၄ ရက် ညနေပိုင်းက အဆင်းတွဲ ယာဉ်တစ်စီး တိမ်းမှောက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ တွဲယာဉ် တိမ်းမှောက်ရာသို့ အမှတ်(၁၂၀)ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့ ဝင်များနှင့်ကျောက်မဲ-နောင်ချိုမြို့နယ်တို့မှ ရဲတပ်ဖွဲ့ ဝင်များက လမ်းကြောင်းအမြန်ရှင်းလင်းရေးအတွက် မြေပြင်ကွင်းဆင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါတွဲယာဉ်တိမ်းမှောက်မှုကြောင့် လူ သေဆုံးထိခိုက်မှုမရှိဘဲ လုံခြုံရေးနှင့်လိုအပ်ချက်များ ကို ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့နှင့်နယ်မြေခံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ က ညပိုင်းအထိ တာဝန်ယူကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြကြောင်းသိရသည်။ (သီပေါတိုလတ်)



တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄ တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် ရေပူနှင့်မရမ်းချောင့် အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတို့ကို ဌာနဆိုင်ရာပူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့် မတ် ၁



တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင် ခြင်းမရှိသော Toyota ကားများ။

ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် မန္တလေး-မူဆယ် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၅၆၃ စီး၊ သွင်းကုန် ၅၂၂ စီး၊ ရန်ကုန်-မြဝတီလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှု ယာဉ်ပို့ကုန် ၄၅ စီး၊ သွင်းကုန် ၁၆၄ စီး ကုန်စည်များသယ်ယူပို့ဆောင်လျက် ရှိသည်။

အဆိုပါ စစ်ဆေးရေးစခန်းများက တင်သွင်း/တင်ပို့သော ကုန်ပစ္စည်းများ ကို စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် ရေပူအမြဲတမ်း စစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု ရှစ်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၉ သန်းခန့်) သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး ထူးခြားသိမ်းဆည်းမှုအနေဖြင့် ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် မူဆယ်မှ မန္တလေးသို့သွားရောက်မည့် Toyota Crown သုံးစီး၊ Toyota Wish တစ်စီးတို့ကို ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က တားဆီးစစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသဖြင့် အဆိုပါယာဉ်လေးစီး စုစုပေါင်းခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁၆ သန်းခန့်ကို သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်၌ စက်လှေတိမ်းမှောက်ပြီး လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်လေးဦး ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄ ရခိုင်ပြည်နယ် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်၌ ဇူလိုင် ၂၃ ရက် ညပိုင်းက လုံခြုံရေး လှည့်ကင်းစက်လှေ တိမ်းမှောက်ပြီး တပ်ဖွဲ့ဝင်လေးဦး ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဇူလိုင် ၂၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် နယ်မြေ (၁၀) တင်းမေကျေးရွာအနီးတစ်ဝိုက်တွင် လှည့်ကင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ည ၉ နာရီခွဲတွင် ပန်ဒင်းချောင်းအတိုင်း စက်လှေဖြင့် ပြန်လာစဉ် ည ၁၀ နာရီခွဲတွင် စက်လှေမှာရေစီးအားကြောင့် တိမ်းမှောက်ခဲ့ရာ စက်လှေပေါ်ပါ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ခုနစ်ဦးအနက် သုံးဦးမှာ ည ၁၁ နာရီခန့်တွင် ကျောင်းတောင် ရဲကင်းစခန်းသို့ ပြန်လည် ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း၊ စက်လှေမောင်းသူမှာ ပန်ဒင်းချောင်း၏ အနောက်ဘက် တမ်းစပ်၌ ပြန်လည်တွေ့ရှိ ခဲ့သော်လည်း လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် လေးဦးမှာ ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်၌ ဆယ်အိမ်များတစ်ဦး အသတ်ခံရ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄ ရခိုင်ပြည်နယ် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် ဘုရားပြင်သိန်းတန်ရွာ၌ ယနေ့နံနက် ပိုင်းက ဆယ်အိမ်မှူးတစ်ဦး အသတ်ခံခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် နယ်မြေ (၁၁) ဘုရားပြင်သိန်းတန်ရွာမှ ဆယ်အိမ်မှူး ဟူဆောင်းနာမောက်သည် နေအိမ်၌အိပ်နေစဉ် ယနေ့နံနက် ၁ နာရီခန့်တွင် လူတစ်ဦးက အိပ်ခန်းထဲသို့ဝင်ရောက်ပြီး ဓားရှည်ဖြင့် ထိုးခုတ်မှုကြောင့် ပြတ်ရှာ ထိုးသွင်းဒဏ်ရာများရရှိကာ သေဆုံးခဲ့သဖြင့် သေဆုံးသူအား ဘူးသီးတောင်ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပြီး နယ်မြေရဲစခန်းတွင် အမှုဖွင့်၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



စစ်တောင်းမြစ်ရေမြင့်တက်ခြင်းကြောင့် ကမ်းဘေးကျေးရွာများနှင့် ရွှေကျင်မြို့ ပေါ်အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက်များ ရေမြုပ်

ညောင်လေးပင် ဇူလိုင် ၂၄ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရွှေကျင်မြို့၌ စစ်တောင်းမြစ်ရေမြင့်တက်လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၂၄ ရက် ညနေ ၃ နာရီခွဲအချိန်တိုင်းထွာချက်အရ ၁၁၅၃ စင်တီမီတာသို့ရောက်ရှိပြီး စစ်တောင်းမြစ်၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်မှာ စင်တီမီတာ ၁၀၇၀ ဖြစ်သောကြောင့် စစ်တောင်းမြစ်ဘေးကျေးရွာများနှင့် ရွှေကျင် မြို့ပေါ်ရှိ အနိမ့်ပိုင်း ညောင်ပိုင်းတရုတ္တန်း ရပ်ကွက်အတွင်း ရေနစ်မြုပ်မှုများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသည်။

ရွှေကျင်ချောင်းရေသည် ယနေ့ညနေ ၃ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ စင်တီမီတာ ၆၈၀ ရှိပြီး စိုးရိမ်ရေမှတ်မှာ စင်တီမီတာ ၇၀၀ ရှိသောကြောင့် ရွှေကျင်ချောင်းရေသည် စိုးရိမ်ရေမှတ်ထိ မရောက်ရှိသော်လည်း စစ်တောင်းမြစ်ရေစိုးရိမ်ရေမှတ်ကျော်လွန်နေသောကြောင့် ကမ်းဘေး ကျေးရွာများနှင့် မြို့ပေါ်အနိမ့်ပိုင်း ညောင်ပိုင်းတရုတ္တန်းရပ်ကွက်များရှိ အိမ်များနှင့် စာသင်ကျောင်းတို့ ရေနစ်မြုပ်လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါရေနစ်မြုပ်မှုကြောင့် ညောင်ပိုင်းတရုတ္တန်း ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ အိမ်ခြေ ၈၃ လုံး လူဦးရေ ၃၆၇ ဦးအား ရွှေတောင်ဦးကုန်းရှိ တောင်ပိုင် ကျောင်းနှင့် ကမ္ဘာ့အလင်းတိုက်တွင် ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်း ဖွင့်လှစ် ထားရှိပြီး မြို့နယ်သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးကော်မတီ၏ ပူးပေါင်းမှုဖြင့် နယ်မြေခံတပ်ရင်း တပ်ဖွဲ့မိသားစုများက ဆန်၊ ဆီ၊ ပဲ၊ ဆား၊ ကြက်ဥများနှင့် မိခင်နှင့်ကလေး၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့များက ထမင်းထုပ် များ ဝေငှခဲ့ကြသည်။ ရွှေကျင်မြို့နယ် ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုအထောက်အကူ စုစုပေါင်း ၁၅၁ စု၊ လူဦးရေ ၆၆၂ ဦးရှိပြီး ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုကြောင့် စုစုပေါင်း စာသင် ကျောင်း ၁၂ ကျောင်းအား ယာယီပိတ်ထားရသည်။ ယာယီပြောင်းရွှေ့ နေထိုင်ကြသော ပြည်သူများအဆင်ပြေရေးနှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများကို တာဝန်ရှိသူများက စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ညောင်လေးပင်)

စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄ ဗန်းမော်မြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့သည် ဇူလိုင် ၂၃ ရက်က ဗန်းမော်မြို့ နည်းပညာ တက္ကသိုလ် လုံခြုံရေးရဲကင်းရွှေ၌ သိန်းစိုး မောင်းနှင်လာ သည့် ဆိုင်ကယ်အားရှာဖွေရာ ၎င်းထံမှ စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၂၅၄၀ ကိုလည်းကောင်း၊ အလားတူ ယင်းနေ့ က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု(၁၆)ပြင်ဦးလွင်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင် သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ပြင်ဦးလွင်မြို့ ရပ်ကွက်ကြီး(၉) ပွေးတောင်နယ်မြေ(၂)နေ အောင်နိုင်ဦး၏နေအိမ်အား ရှာဖွေရာ အောင်နိုင်ဦး၊ ကိုလွင်နှင့်မစန်းစန်းသူတို့ကို တွေ့ရှိပြီး နေအိမ်မှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၃၄၀ ကို လည်းကောင်း၊ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု (၂၄)လားရှိုးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် နောင်ချိုမြို့အဝင် အိုရီယမ်တယ်တိုးဂိတ်အနီး၌ အောင်ဆန်းနိုင် မောင်းနှင် လာသည့် ဆိုင်ကယ်အားရှာဖွေရာ ၎င်းထံမှ စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၃၀၀၀ အား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများ ဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (သတင်းစဉ်)

တောင်သာမြို့၌ လေးကောင်ဂျင်လောင်းကစားပိုင်းဖမ်းဆီး

တောင်သာ ဇူလိုင် ၂၄ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တောင်သာ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးအောင်စိုး ဦးဆောင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့ သည် သတင်းအရ အမှတ်(၆) ရပ်ကွက် မကျီးရုံရွာအနောက် ဘက် တောင်သာ-နွားထိုးကြီးသွား ကားလမ်းဘေး ဦးဝင်းအောင်၏ ယာခင်းအတွင်း လေးကောင်ဂျင် လောင်းကစားပိုင်း ပြုလုပ်နေမှုကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲက ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီးခဲ့ရာ လောင်းကစား ရာတွင် အသုံးပြုသော သက်သေခံ ပစ္စည်းများ၊ ငွေစက္ကူများ၊ ဆိုင်ကယ် များနှင့်အတူ လေးကောင်ဂျင်ပိုင်း ကစားနေသူ ဇင်မင်းပါ ၁၁ ဦးတို့ အား သက်သေခံပစ္စည်းများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။

လေးကောင်ဂျင်လောင်းကစားပိုင်း ပြုလုပ်နေကြောင်း သတင်းအရ ဖမ်းဆီးရာတွင် ဂျင်သီးငါးလုံး၊ ဂျင်သီး အုပ်ယွန်းအစ်အဖွဲ့တစ်ခု၊ ကြွေပန်း



ကန်ပြားတစ်ခု၊ အရပ်များပါဇယား ကားချပ်တစ်ခု၊ တုံကင်သံပြား ၄၀၊ ဆန်ထည့်ထားသည့် သံပန်းကန်ပြား တစ်ခု၊ ဂျင်ပေါက်ကောင်မှတ်သား ထားသည့် စာရွက်ပိုင်းတစ်ပိုင်း၊ လောင်းကြေးငွေကျပ် ၁၄၂၆၀၀၊ လက်ကိုင်ဖုန်းငါးလုံး၊ သစ်သား သေတ္တာတစ်လုံး၊ ဆိုင်ကယ် ၁၂ စီး၊ စက်ဘီးတစ်စီး၊ ဖျာကြမ်းငါးချပ်၊ အစိမ်းရောင်မိုးကာပိုင်းနှစ်ပိုင်းနှင့် အတူ ဇင်မင်း(ခ)ဇင်မင်းဝင်း(၃၈) နှစ်၊ သန့်ဇင်(ခ)ဖိုးတုတ်(၃၅)နှစ်၊ ထွန်းလင်း(ခ) တရုတ်ကြီး(၄၀)နှစ်၊ ကျော်ထွန်း(ခ)ကျော်ထွန်းအောင်(၅၃) နှစ်၊ တိုးဝင်း(၅၁)နှစ်၊ မောင်သိန်း(ခ) သိန်းထိုက်စံ(၃၆)နှစ်၊ ဝင်းကြိုင်(၂၈) နှစ်၊ စိုးရွှေ(၄၀)နှစ်၊ မြလင်း(၅၅) နှစ်၊ မောင်မြင့်(၃၈)နှစ်၊ သက်ပိုင်(၃၀) နှစ်တို့အား ဖမ်းဆီးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

အဆိုပါဖြစ်စဉ်အား တောင်သာ မြို့မရဲစခန်းက အရေးယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ကျော်မျိုးနိုင်(တောင်သာ))

အာဆီယံဆောင်းပါး

၁၉၆၇ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခဲ့သည့် အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများအသင်း(အာဆီယံ) (Association of Southeast Asian Nations -ASEAN) သည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် နှစ်ပေါင်း (၅၀) ပြည့်မြောက်ခဲ့သည့်အတွက် အာဆီယံအဖွဲ့ကြီး၏ ရွှေရတနာအခမ်းအနားကို ကျင်းပနိုင်တော့မည်ဖြစ်ပါသည်။ ယခုနှစ်အတွက် အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌသည် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံဖြစ်သည့်အတွက် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံကဦးဆောင်ပြီး အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားများကို ကျင်းပသွားရန်ရှိပါသည်။ အဆိုပါအာဆီယံအဖွဲ့ကြီး၏အကြောင်းကို စာရေးဆရာ တက္ကသိုလ်ဟန်စိုးဦးက အာဆီယံ နှစ်(၅၀)ခရီးအမည်ဖြင့် ရေးသားထားသည်များကို ကြေးမုံစာဖတ်ပရိသတ်များအတွက် အခန်းဆက်ဆောင်းပါးများအဖြစ် ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။ (စာတည်း)



တက္ကသိုလ် ဟန်စိုးဦး

အာဆီယံ နှစ်(၅၀)ခရီး



ယခင်အပတ်မှ အဆက်

အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်းအရ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ် (Secretary-General) ကို ၅-နှစ်တစ်ကြိမ် သက်တမ်းအတွက် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ စွမ်းရည်ရှိသူ၊ ဂုဏ်သိက္ခာကြီးမြင့်သူ၊ အာဆီယံဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံရှိသူ တွေကို အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးကနေအတည်ပြု ခန့်အပ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း အာဆီယံအဖွဲ့ကြီးရဲ့မူဝါဒ ချမှတ်ရာမှာ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများရဲ့ အစိုးရများကသာ ပြုလုပ်ပြီး အတွင်းရေးမှူးချုပ်ဟာ တိုက်ရိုက်ပါဝင် ပတ်သက်မှုမရှိပါ။ သို့သော်လည်း အာဆီယံအဖွဲ့ကြီးရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစဉ်တွေမှာ သမိုင်းကြောင်းဆိုင်ရာ ဖြစ်စဉ်မှတ်တမ်းမှတ်ရာတွေ (Institutional Memory) အတွေ့အကြုံတွေကိုထောက်ပံ့ပေးအပ်ဖို့ အာဆီယံဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်တွေ၊ ဆုံးဖြတ်ချက်တွေ အကောင်အထည်ဖော်မှုအပေါ်လေ့လာစောင့်ကြည့်ဖို့ အစီရင်ခံစာ၊ လေ့လာသုံးသပ်မှုတွေ၊ မူဝါဒဆိုင်ရာ အကြံပြုမှုတွေ ပြုလုပ်ဖို့ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ဖို့အတွက် တာဝန်တွေ၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်တွေ ပေးအပ်ထားပါသည်။

အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်းအရ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ဖြစ်ရေးအတွက် သတ်မှတ်ချက်တွေကိုလည်း ဖော်ပြထားရာမှာ အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် လျှောက်ထားမယ့်နိုင်ငံဟာ ပထဝီအနေအထားအရ သတ်မှတ်ထားတဲ့ အရှေ့တောင်အာရှဒေသတွင်းမှာ ရှိရမယ်၊ လက်ရှိအာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအားလုံးက လျှောက်ထားမှုကို သဘောတူညီရမယ်၊ အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်းကို လိုက်နာရမယ်၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေအတွက် သတ်မှတ်ထားတဲ့ တာဝန်ဝတ္တရားတွေကို လိုက်နာနိုင်စွမ်းရှိရမယ်၊ လိုက်နာဖို့လည်း ဆန္ဒရှိရမယ်လို့ ဖော်ပြထားပါသည်။ အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် လျှောက်ထားမှုကို အာဆီယံနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးတွေနဲ့ ဖွဲ့စည်းထားတဲ့ အာဆီယံညွှန်ကြားရေးကောင်စီက ထောက်ခံတင်ပြမှုနဲ့ အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးက ဆုံးဖြတ်ပေးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးက အတည်ပြုပြီးတာနဲ့ အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်လျှောက်ထားတဲ့နိုင်ငံဟာ အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်းကို အတည်ပြုကြောင်း ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုအချိန်မှာတော့ အာဆီယံ အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင်ဖို့ တီမောလက်စ်တေနိုင်ငံက ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှာ လျှောက်ထားတာ ရှိပါတယ်။ တီမောလက်စ်တေနိုင်ငံရဲ့ လျှောက်ထားမှုကို အာဆီယံ ညွှန်ကြားရေးကောင်စီက ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှာ ဖွဲ့စည်းပေးထားတဲ့ လုပ်ငန်းအဖွဲ့က လေ့လာဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေပါသည်။

အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအကြား ပိုမိုပေါင်းစည်းနိုင်ရေးအတွက် တစ်ခုတည်းသော အမြင်၊ တစ်ခုတည်းသော အသွင်လက္ခဏာ၊ တစ်ခုတည်းသောအသိုက်အဝန်း (One Vision, One Identity, One Community) ဆိုတဲ့ အာဆီယံရဲ့ ဆောင်ပုဒ်နဲ့ စိတ်အားထက်သန်မှုကို ဖော်ပြ

ပြီး ၂၀၀၇ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ (၁၃) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီး အစည်းအဝေးကာလအတွင်း အာဆီယံခေါင်းဆောင်တွေဟာ (၂၀-၁၁-၂၀၀၇) ရက်နေ့မှာ အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်း (ASEAN Charter) ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြပါတယ်။ အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်းဟာ အာဆီယံအဖွဲ့ကြီးရဲ့ အနှစ် (၄၀) ပြည့်ကာလမှာ ပေါ်ထွက်လာတဲ့ သမိုင်းမှတ်တိုင် တစ်ရပ်လည်း ဖြစ်ပါတယ်။ အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်းဟာ အာဆီယံရဲ့ နောက်ဆုံးဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှုအခြေအနေတွေကို ထင်ဟပ်ဖော်ပြနေတဲ့အပြင် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှာ ထူထောင်နိုင်ဖို့အတွက် အထောက်အကူပြုတဲ့ ယန္တရားအသစ်တွေကို ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့ပါတယ်။ အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်းဟာ အာဆီယံအဖွဲ့ကြီး စတင်ထူထောင်ခဲ့တဲ့ ဘန်ကောက်ကြောညာစာတမ်းပြီးရင် အာဆီယံအတွက် အရေးကြီးဆုံး သင်းဖွဲ့စည်းဖွဲ့စည်းတစ်ခုဖြစ်လာသလို အာဆီယံဟာ ပိုမိုခိုင်မာပြီး စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေနဲ့ စနစ်တကျ ဖွဲ့စည်းထားတဲ့ အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် အသစ်တစ်ဖန် ရှင်သန်လာစေခဲ့ပါတယ်။

အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်းအရ အာဆီယံရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်တွေကတော့ -

- (က) ငြိမ်းချမ်းရေး၊ လုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်မှုကို ထိန်းသိမ်းတိုးမြှင့်ရန်၊ ငြိမ်းချမ်းမှုကိုလိုလားတဲ့ အလေ့အထများ ဒေသအတွင်း ပိုမိုခိုင်မာစေရန်နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုခိုင်မာစေရန်၊
- (ခ) နိုင်ငံရေး၊ လုံခြုံရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေး-ယဉ်ကျေးမှုကဏ္ဍများတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ခြင်းဖြင့် ဒေသအတွင်းစည်းလုံးမှုကို တည်ထောင်ရန်၊
- (ဂ) အရှေ့တောင်အာရှဒေသအား နျူကလီးယားလက်နက်ကင်းမဲ့သော၊ လူ့အများအပြားသေကျေပျက်စီးစေနိုင်သည့် အခြားသောလက်နက်များ ကင်းမဲ့သော ဒေသအဖြစ် ထိန်းသိမ်းရန်၊
- (ဃ) အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ပြည်သူများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်လျက် ဒီမိုကရေစီကျသော၊ တန်းတူညီမျှသည့် ပတ်ဝန်းကျင်တွင် နေထိုင်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားရန်၊
- (င) စီးပွားရေးပေါင်းစည်းမှုတစ်ဆင့် ကုန်စည်များ၊ ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ လွတ်လပ်စွာ စီးဆင်းမှုနှင့် မတည်အရင်းအနှီးများ ပိုမိုလွတ်လပ်စွာ စီးဆင်းမှုရှိသည့် ကြွယ်ဝချမ်းသာသည့် တည်ငြိမ်ပြီး အဆင့်မြင့်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်းရှိသည့် ဒေသဖြစ်ပေါ်လာစေရန်၊
- (စ) အာဆီယံအဖွဲ့အတွင်း အပြန်အလှန် ကူညီပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု ပပျောက်စေရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုကွာဟချက် ကျဉ်းမြောင်းစေရေး ဆောင်ရွက်သွားရန်၊
- (ဆ) အာဆီယံနိုင်ငံများရဲ့ အခွင့်အရေးနှင့် တာဝန်ရှိမှုများကို အလေးထားပြီး ဒီမိုကရေစီကို ပိုမိုခိုင်မာစေရန်၊ စီမံအုပ်ချုပ်မှု နည်းလမ်းကောင်းများနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးမှု တိုးတက်စေရန်၊ လူ့အခွင့်အရေးနှင့် အခြေခံလွတ်လပ်ခွင့်များကို မြှင့်တင်ကာကွယ်ရန်၊
- (ဇ) သမားရိုးကျနှင့် သမားရိုးကျမဟုတ်သည့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ခြိမ်းခြောက်မှုများနှင့် နယ်စပ်ဖြတ်ကျော် စိန်ခေါ်မှုများကို ထိရောက်စွာဖြင့်စုပေါင်း၍ တုံ့ပြန်ရန်၊
- (ဈ) အာဆီယံပြည်သူများ၏ လူနေမှုဘဝအဆင့် အတန်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များကို

- ထိန်းသိမ်းမြှင့်တင်ပေးခြင်း၊ သဘာဝသယံဇာတများကို အစဉ်သဖြင့် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်း၊ ဒေသပတ်ဝန်းကျင်ကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်းအားဖြင့် ဒေသ၏ ထာဝရတည်တံ့မှုကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားရန်၊
- (ည) အာဆီယံဒေသအတွင်း ပြည်သူများ၏ စွမ်းရည်မြှင့်မားစေရေးနှင့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း ထူထောင်မှုကို အားမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပညာရေး၊ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာကဏ္ဍ တို့တွင် အနီးကပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန်၊ လူသားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရေး ဆောင်ရွက်သွားရန်၊
- (ဋ) အာဆီယံဒေသအတွင်းရှိ ပြည်သူများ၏ လူနေမှုအဆင့်မြှင့်မားစေရေးအတွက် လူသားစွမ်းရည်မြှင့်မားစေမှုနှင့် လူမှုဝန်ထမ်းနှင့် တရားဥပဒေဆိုင်ရာကဏ္ဍများသို့ အခွင့်အလမ်းများ ဖော်ဆောင်ပေးသွားရန်၊
- (ဌ) အာဆီယံနိုင်ငံများရှိ ပြည်သူများအတွက် လုံခြုံသော၊ အေးချမ်းသော၊ မူးယစ်ဆေးဝါးကင်းစင်သည့် အသိုက်အဝန်းတစ်ရပ် တည်ထောင်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန်၊
- (ဍ) ပြည်သူများအား ဗဟိုပြုသည့်အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် ပြုစုပေးထောက်ရန်၊ ယင်းအဖွဲ့အစည်းတွင် လူ့အဖွဲ့အစည်း၏ ကဏ္ဍအားလုံးအနေဖြင့် အာဆီယံပေါင်းစည်းရေးနှင့် အသိုက်အဝန်း ထူထောင်ရေးကို ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပြီး အကျိုးကျေးဇူးရရှိစေရန်၊
- (ဎ) အာဆီယံအဖွဲ့အတွင်း ကွဲပြားခြားနားသော ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာအမွေအနှစ်များ တက်ကြွစွာ ပြုစုပေးထောက်ရန်နှင့် အာဆီယံ၏ ဘုံအသွင်လက္ခဏာ ပိုမိုခိုင်မာလာစေရန်၊
- (ဏ) ပွင့်လင်း မြင်သာထင်သာရှိရှိ အများပါဝင်နိုင်သည့် ဒေသဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းအတွင်းတွင် ပြင်ပမိတ်ဖက်များနှင့် ဆက်ဆံရေး၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့၌ အာဆီယံ၏ ဗဟိုအချက်အချာကျမှုနှင့် ပင်မတွန်းအားဖြစ်သည့် တက်ကြွသော အခန်းကဏ္ဍတို့ကို ထိန်းသိမ်းသွားရန်တို့ ဖြစ်ပါသည်။

အာဆီယံပဋိညာဉ်စာတမ်းအရ ကျင့်သုံးတဲ့ အခြေခံမူတွေကတော့ -

- (က) အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအားလုံး၏ အဓိအဓိကင်းမှု၊ အချုပ်အခြာအာဏာ ပိုင်ဆိုင်မှု၊ သာတူညီမျှမှု၊ နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲမှုနှင့် အမျိုးသားရေးလက္ခဏာများကို လေးစားလိုက်နာခြင်း ၊
- (ခ) ဒေသဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး၊ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် သာယာဝပြောရေး တိုးတက်လာစေရန် ညီမျှသည့် ဆောင်ရွက်မှုနှင့် စည်းကမ်းတူညီမှုရှိခြင်း၊
- (ဂ) ရန်လိုမှု၊ အင်အားသုံးမှု (သို့မဟုတ်) အင်အားသုံးရန် ခြိမ်းခြောက်မှုများနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဥပဒေနှင့်ကိုက်ညီမှုမရှိသည့် အခြားလုပ်ဆောင်မှု မှန်သမျှကို စွန့်လွှတ်ခြင်း၊
- (ဃ) အငြင်းပွားမှုများကို ငြိမ်းချမ်းစွာဖြေရှာသည့် နည်းလမ်းအပေါ် အားထားခြင်း၊
- (င) အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ ပြည်တွင်းရေးတွင် ဝင်ရောက်စွက်ဖက်မှုမရှိခြင်း၊
- (စ) အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတိုင်း၏ အမျိုးသားရေး တည်ရှိမှုအပေါ် ပြင်ပဝင်ရောက်စွက်ဖက်မှု၊ ဖျက်လိုဖျက်ဆီးမှုနှင့် ဖိအားပေးမှုများမှ ကင်းရှင်းစွာဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် အခွင့်အရေးကို လေးစားခြင်း၊

- (ဆ) အာဆီယံ၏ ဘုံအကျိုးစီးပွားကို ပြင်းထန်စွာ ထိခိုက်စေသည့် ကိစ္စရပ်များအပေါ် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးမှုများကို ပိုမိုပြုလုပ်ခြင်း၊
- (ဇ) တရားဥပဒေစိုးမိုးမှု၊ စီမံအုပ်ချုပ်မှုနည်းလမ်းကောင်းများဖြင့် အုပ်ချုပ်မှု၊ ဒီမိုကရေစီရှိမှုနှင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းသည့်အစိုးရရှိမှုဟူသည့် အခြေခံသဘောတရားများကို လိုက်နာခြင်း၊
- (ဈ) အခြေခံလွတ်လပ်ခွင့်များ၊ လူ့အခွင့်အရေးများကို မြှင့်တင်ကာကွယ်ခြင်းနှင့် လူမှုရေး တရားမျှတမှုကို မြှင့်တင်ခြင်းတို့ကို လေးစားခြင်း၊
- (ည) ကုလသမဂ္ဂပဋိညာဉ်စာတမ်းနှင့် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ သဘောတူလက်ခံထားသည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လူသားချင်း စာနာထောက်ထားမှုဥပဒေ အပါအဝင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဥပဒေကို စောင့်ထိန်းလိုက်နာခြင်း၊
- (ဋ) အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံကသော်လည်းကောင်း၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ မဟုတ်သည့်နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံကသော်လည်းကောင်း၊ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကသော်လည်းကောင်း၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ အချုပ်အခြာအာဏာ၊ နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲရေး၊ နိုင်ငံရေးနှင့် စီးပွားရေးတည်ငြိမ်မှုတို့ကို ခြိမ်းခြောက်သည့် မိမိ၏ နယ်မြေကို အသုံးပြုခြင်းအပါအဝင် မည်သည့်မူဝါဒ သို့မဟုတ် လုပ်ဆောင်မှုမျိုးကိုမဆို ရှောင်ရှားခြင်း၊
- (ဌ) ကွဲပြားမှုများရှိသော်လည်း စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်း စိတ်ဓာတ်ကို ဘုံတန်ဖိုးထားမှုအပေါ် အလေးထား၍ အာဆီယံပြည်သူများ၏ ကွဲပြားခြားနားသည့် ယဉ်ကျေးမှု ဘာသာစကား၊ ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာတရားတို့ကို လေးစားခြင်း၊
- (ဍ) ပြင်ပနိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဆက်ဆံရေးတို့တွင် တက်ကြွစွာ ပါဝင်ထိတွေ့ခြင်း၊ အမြော်အမြင်ရှိခြင်း၊ အများပါဝင်နိုင်ခြင်းနှင့် ခွဲခြားမှုမရှိခြင်းတို့ကိုဆက်လက် ထိန်းသိမ်းပြီး အာဆီယံကို ဗဟိုအချက်အချာကျစေခြင်း၊
- (ဎ) ဈေးကွက်ကိုအခြေခံသည့် စီးပွားရေးတွင် စီးပွားရေးကတိကဝတ်များကို ထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ရေးနှင့် ဒေသဆိုင်ရာ စီးပွားရေးပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှု၏ အဟန့်အတားများကို အဆင့်ဆင့်လျှော့ချရေးအတွက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကုန်သွယ်ရေး နည်းလမ်းများနှင့်အာဆီယံက ချမှတ်ထားသည့် နည်းလမ်းများကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်း၊

(ဆ) ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ
အာဆီယံ ဒေသတွင်းနိုင်ငံများရဲ့ နိုင်ငံရေး၊ လုံခြုံရေး၊ စီးပွားရေးနဲ့ လူမှုရေး ဖြစ်ပေါ်တိုးတက် ပြောင်းလဲမှုတွေကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးတဲ့ အာဆီယံနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးနဲ့ အာဆီယံဒေသဆိုင်ရာဆွေးနွေးပွဲများ အပြီးမှာ ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများနဲ့ ဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေးတွေကို သီးခြားစီ ကျင်းပလေ့ရှိပါတယ်။ အစည်းအဝေးတွေရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်က နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေးနဲ့ လူမှုရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းတွေမှာ အာဆီယံဒေသတွင်းနိုင်ငံများ အချင်းချင်းသာမက အခြားနိုင်ငံတွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး နယ်ပယ်တွေမှာ ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ အခွင့်အလမ်းတွေကို ဖော်ထုတ်နိုင်ဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

အခြားနိုင်ငံတွေနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး နယ်ပယ်တွေမှာ ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ အခွင့်အလမ်းတွေကို ဖော်ထုတ်နိုင်ဖို့ဖြစ် . . .

ပြည်တွင်းရေးရာ

တရားခံလွှဲပြောင်းရေးဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

ယမန်နေ့မှအဆက်

၁၆။ မျက်စိများ	-
၁၇။ နှာခေါင်း	-
၁၈။ ပါးစပ်	-
၁၉။ သွားများ	-
၂၀။ လက်ချောင်းများ	-
၂၁။ နားရွက်များ	-
၂၂။ မျက်နှာရှည်သည်/ ဝိုင်းသည်/ မျက်နှာထားချိုသည်/ မျက်နှာထားပုပ်သည်/ တွန့်ကြောင်းများသည်	-
၂၃။ အသားအရောင်	-
၂၄။ မုတ်ဆိတ်	-
၂၅။ နှုတ်ခမ်းမွေးများ	-
၂၆။ ထူးခြားသော အမှတ်အသားများ	-
၂၇။ ထူးခြားသော အမူအရာများ	-
၂၈။ အမြဲဝတ်တတ်သော အဝတ်တန်ဆာများ	-
၂၉။ အမူအကြောင်းအရာ အကျဉ်းချုပ်	-

အသေးစားအရင်းအနှီးချေးငွေနှင့် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများပေးအပ်

မြစ်ကြီးနား ဇူလိုင် ၂၄

ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ကြီးမား၍ ကချင်ပြည်နယ် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေး သမဝါယမအသင်းများသို့ အသေးစားအရင်းအနှီး ချေးငွေနှင့် လယ်ယာသုံး စက်ကိရိယာများ ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မြစ်ကြီးနားမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ကချင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်ဒေါက်တာခင်အောင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် ကချင်ပြည်နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်မောင်ဝင်းက ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း သမဝါယမလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေအထား ပရိုဂျက်တာဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြကာ ကချင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်က မြစ်ကြီးနား၊ မိုးညှင်း၊ ဗန်းမော်နှင့် ပုတာအိုခရိုင်များရှိ သမဝါယမအသင်းများသို့ ပံ့ပိုးချေးငွေများအား လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ပြီး တာဝန်ရှိသူများက ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် သမဝါယမလုပ်ငန်းများတွင် အကောင်းဆုံးစွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့သည့် ဖားကန်မြို့နယ်၊ ပုတာအိုမြို့နယ်နှင့် ဝိုင်းမော်မြို့နယ်များသို့ ဆုများအသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်၍ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ထုတ်လုပ်မှု၊ ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍ (၃) ရပ်တွင် အကောင်းဆုံးစွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့သည့် သမဝါယမအသင်းသုံးသင်းအား ဆုများအသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။



ဆက်လက်၍ ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး သမဝါယမအသင်းများမှ အရစ်ကျငွေ ချေးစနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူသည့် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများအား တာဝန်ရှိသူများက လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရာ သမဝါယမအသင်းသားများက လက်ခံရယူခဲ့ပြီး သမဝါယမအသင်းသားများကိုယ်စား အသင်းသားတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားသည်။

ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း ခရိုင်(၄)ခုရှိ မြို့နယ်(၁၃)မြို့နယ်မှ သမဝါယမအသင်း ၄၈၇ သင်းရှိ အသင်းသား ၄၃၂၀၇ ဦးထံသို့ အသေးစားအရင်း

အနှီးချေးငွေ ကျပ်သန်း ၁၇၂၉၄ ဒသမ ၀၃၄ သန်း ထုတ်ချေးပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ငွေကျပ် ၃၈၈ ဒသမ ၅၇၉ သန်းတန်ဖိုးရှိ လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ ၁၃၉ စီးနှင့် ထွန်စက်ကြီး နှစ်စီးတို့အား လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ပြီး အခမ်းအနားသို့ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဒိန်ခန့်ဖုန်(ခ) ခန့်လင်နှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် သမဝါယမအသင်းများမှ ဖိတ်ကြားထားသူများ အင်အား ၄၀၀ ကျော်တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။

ဦးလေးကြီး

အမျိုးသားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေးစီမံကိန်းဖြင့် ဆိုလာမီးလင်းရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေသည့်ကျေးရွာများသို့ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

တီးတိန် ဇူလိုင် ၂၄

ချင်းပြည်နယ် တီးတိန်မြို့နယ်အတွင်း ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကမ္ဘာ့ဘဏ်၏ ထောက်ပံ့မှုဖြင့် အမျိုးသားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေး စီမံကိန်း (National Electrification Project) ဖြင့် ကျေးရွာ ၃၉ ရွာတွင် ဆိုလာမီးလင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ယင်းသို့ ဆိုလာမီးတပ်ဆင်ဆောင်ရွက်သည့်ကျေးရွာ ၃၉ ရွာအနက် တွင်လီ၊ ထိန်းလေး၊ တွီးတော့၊ တွီးဆန်၊ ဇိမ်ပီး၊ ဟိုင်မွာလ်(သ)နှင့် ဆာဘွာလ်ကျေးရွာများသို့ ဇူလိုင် ၁၈ ရက် မှ ၂၁ ရက်အထိ ဆိုလာမီးတပ်ဆင်မှု အခြေအနေအထား မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက ကွင်းဆင်း၍ စစ်ဆေးခဲ့ကြကြောင်းနှင့် ကျန်ရှိသည့် ကျေးရွာ

ရွာရွာတွင်လည်း ဆက်လက်ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တီးတိန်မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးမှူးရုံးမှ သိရသည်။

“အခု NEP ဆိုလာမီးလင်းရေးလုပ်ငန်းကို ကမ္ဘာ့ဘဏ်ရဲ့ ကူညီထောက်ပံ့မှုနဲ့ ဆောင်ရွက်နေတာပါ။ ဒီလုပ်ငန်းကိုမဟာဓာတ်အားလိုင်းဖြတ်သန်းတဲ့ နေရာကနေပြီး 11KV အတွင်းမှာရှိတဲ့ ကျေးရွာတွေကလွဲရင် ကျန်ကျေးရွာအားလုံးမှာ ဆိုလာမီးလင်းရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ အထူးသဖြင့် မဟာဓာတ်အားလိုင်းနဲ့ ရေအားလျှပ်စစ်လုံးဝမရရှိနိုင်တဲ့ ကျေးရွာတွေကို အဓိကဦးစားပေးဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ပါတယ်” ဟု တီးတိန်မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးမှူး ဦးပုန်၊ ပြင်းထန်ကပြောကြားသည်။

အဆိုပါ NEP ဆိုလာမီးလင်းရေးစီမံကိန်းသည်ပြည်သူများအရစ်ကျ



ရန်ပုံငွေထည့်ဝင်မှုစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ပြီးချင်းပြည်နယ်တွင် ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်ကြောင်း ကျေးရွာ Zenith Power ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာဇူလိုင် ၂၁ ရက်အထိ ကျေးရွာ ၃၉ ရွာအနက်

ကျေးရွာများသို့ အခမဲ့ကွင်းဆင်းဆေးကုသ

မောက်မယ် ဇူလိုင် ၂၄

ကျေးရွာနေတိုင်းရင်းသားပြည်သူများ ရောဂါဘယကင်းဝေးပြီး ကျန်းမာစေရေး ရည်ရွယ်ပြီး ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရေး အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်၍ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြမြသန်း ဦးဆောင်၍ ဇူလိုင် ၂၃ ရက်တွင် မောက်မယ်မြို့နယ် စဉ့်တိုင်ကျေးရွာအုပ်စု တင်ကုန်းကျေးရွာ အမက ကျောင်း၌ ဒေသခံ ရှမ်းတိုင်းရင်းသား ကလေးများအားတစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းက ငှက်ဖျားပိုးရို၊ မရှိသွေးစစ်ပေးခြင်း၊ ကျေးရွာနေ သက်ကြီးပြည်သူများ ၁၀၀ ကျော်ခန့် ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ အခမဲ့ဆေးကုသခြင်း၊ ဆေးကုရာဌာနသို့ မလာနိုင်သော သက်ကြီးရွယ်အိုများအား အိမ်တိုင်ရာရောက် ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးကုသပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြမြသန်းနှင့်ကျန်းမာရေးဆရာမဒေါ်သီတာရှိန်တို့က တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးကျန်းမာရေးဆိုင်ရာသတင်းအချက်အလက်များ၊ မိုးရာသီတွင်ဖြစ်တတ်သော ငှက်ဖျားရောဂါ၊ တုပ်ကွေးရောဂါ၊ မွေးရာပါဦးနှောက်ငယ်ရောဂါနှင့်ဆက်စပ်နေသည့်ဇီကာပိုင်းရပ်စ်အန္တရာယ်ကြောင့် ကိုယ်ဝန်ဆောင်အမျိုးသမီးများ နေ့အချိန် ခြင်္ကိုက်ခြင်းမှ ကာကွယ်ကြရန်ဟောပြောဆွေးနွေးကာ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအသိပညာပေးဟောပြောပွဲများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး လက်ကမ်းစာစောင်များ ပြန့်ဝေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ကျေးရွာအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ ကျန်းမာရေး ဆရာ ဆရာမများ၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူထုကျန်းမာရေးလုပ်သားများ လိုက်ပါကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

စိုင်းမျိုးသန့်(ပြန်/ဆက်)

အရာရှိမှမ်းမံသင်တန်းဖွင့်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)မှကြီးမှူး ဖွင့်လှစ်သည့် အရာရှိများမှမ်းမံသင်တန်း(၂/၂၀၁၇)ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်) သင်တန်းကျောင်း (ပျဉ်းမနား)၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအေးကြွယ်က သင်တန်းအဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။

အဆိုပါ သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်)မှ ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ နေပြည်တော် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အရာရှိမှမ်းမံသင်တန်း(၂/၂၀၁၇)တွင် ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးအသီးသီးမှ အရာရှိဝန်ထမ်း ၃၈ ဦးတို့အား ဇူလိုင် ၂၄ ရက်မှ ဇူလိုင် ၂၈ ရက်အထိ သင်ကြားပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ (ရွှေကျော်)

ပြည်သူများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏အားထားရာနေရာတစ်ခုဖြစ်လာစေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

စစ်ကိုင်း ဇူလိုင် ၂၄

ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနများသည် ပြည်သူ့အများ ပညာပဏာမရရှိနိုင်စေရန်နှင့် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာများ သိရှိနိုင်စေရန် သုတ/ရသ စာအုပ်များအခမဲ့ငှားရမ်းပေးခြင်း၊ WiFi များအခမဲ့ သုံးစွဲစေခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ကလေးစာဖတ်ခန်းများသီးသန့်ထားရှိပေးကာ ကလေးငယ်များ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် ရည်ရွယ်၍ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်နှင့် မြို့နယ်ရုံးခွဲများတွင် ဖွင့်လှစ်ထားပေးလျက်ရှိရာ စစ်ကိုင်းခရိုင် ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာနအနေဖြင့်လည်း ခရိုင်ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်သို့ လာရောက်ငှားရမ်းမှုအချိန်နည်းပါးသည့် ပြည်သူများထံ အခမဲ့လက်ဝယ်အရောက်လှည့်လည်ငှားရမ်းပေးလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။

ယနေ့အချိန်တွင် စစ်ကိုင်းမြို့ရှိ လူမှုအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးဖြစ်သည့် စစ်ကိုင်းဓာတ်ပုံအသင်း၊ သတင်းစာဆရာများအသင်း၊ မြို့တော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအဖွဲ့များ၊

အငြိမ်းစား ပညာရေးဝန်ထမ်းများအဖွဲ့များသည် မိမိတို့ဆောင်ရွက်လိုသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ဓာတ်ပုံဆွဲရေး၊ ရွေးချယ်ခြင်း၊ အမူဆောင်သစ်ရွေးချယ်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများကို ခရိုင်ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာန နေရာပေးထားသည့်အတွက် အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း လူမှုအဖွဲ့အစည်းများထံမှ ကြားသိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ စစ်ကိုင်းဓာတ်ပုံအသင်းသားများအနေနဲ့ ခရိုင်ပြန်/ဆက်ဦးစီးမှူး ဦးညီညီဇော်နဲ့ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပြီး ရုံးမှာဘယ်အချိန်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက် ဆောင်ရွက် နေရာတစ်နေရာပေးတဲ့အတွက် လုပ်ငန်းတွေ ဆောင်ရွက်ရတာ အဆင်ပြေတယ်ဗျာ” ဟု ဓာတ်ပုံအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်းဝင်းကပြောကြားခဲ့သည်။

“ခရိုင်ဦးစီးအရာရှိ ဦးညီညီဇော်ကလည်း ကျွန်တော်တို့ ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနဆိုတာ ပြည်သူ့မျိုးစုံ၊ အဖွဲ့အစည်းမျိုးစုံနဲ့ တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ ဆက်ဆံနေရတာဆိုတော့ အားလုံးကို အဆင်ပြေအောင်

ဆောင်ရွက်ပေးထားပါတယ်။ ဇူလိုင် ၂၂ ရက်ကဆိုရင် အဖွဲ့အစည်း သုံးမျိုးဖြစ်တဲ့ ဓာတ်ပုံဆွဲရေးအဖွဲ့ပွဲရယ်၊ သတင်းစာဆရာများလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းပွဲရယ်၊ အပတ်စဉ်ပြုလုပ်နေကျဖြစ်တဲ့ မြစ်မင်းဧရာ စာဖတ်ပိုင်းအဖွဲ့ပွဲရယ် တစ်ရက်တည်း တိုက်ဆိုင်နေလို့ ရုံးအပေါ်ထပ်၊ အလယ်ထပ်နှင့် အောက်ဆုံးထပ်မှာနေရာခွဲပြီး ချထားပေးလိုက်ရတာ အားလုံးအဆင်ပြေသွားလို့ သူတို့တွေလည်း ဝမ်းသာပီတိဖြစ်နေကြပါတယ်။ ဆက်လက်ပြီးသူတို့အဖွဲ့အစည်းတွေ အဆင်ပြေအောင်လည်း ဆောင်ရွက်ပေးမှာပါ” ဟုပြောကြားခဲ့သည်။

စစ်ကိုင်းခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနတွင် စာရေးဆရာများ စုပေါင်း၍ မြစ်မင်းဧရာ စာဖတ်ပိုင်းကို တစ်လလျှင် နှစ်ကြိမ်၊ တစ်ပတ်ခြားစနေနေ့တိုင်း ကျင်းပပြီး စာပေချစ်မြတ်နိုးသူ မည်သူမဆို တက်ရောက်ပါဝင် ဆွေးနွေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ခေမမြင့်နိုင်(ပြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှတစ်ဆင့် တောင်သူများထံချေးငွေပေးအပ်

မြန်မာ့ ဇူလိုင် ၂၄
ပြည်မြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ဇူလိုင် ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လယ်ယာလုပ်ငန်းကဏ္ဍနှင့်လယ်ယာမြေကို အခြေခံသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကဏ္ဍများ တိုးတက်ရေးအတွက် ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့အစည်းမှ ချေးငွေပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားကျင်းပခဲ့သည်။

ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးညွန့်ရွှေ၊ ပြည်မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးမြတ်ကျော်၊ JICA Myanmar Office မှ Senior representative Mr.Sakai တို့က တောင်သူသုံးဦးလက်ဝယ်သို့ လယ်ယာ သုံးစက်ကိရိယာများနှင့် ပတ်သက်သောစာရွက် စာတမ်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။

စီမံကိန်းကာလမှာ လေးနှစ်စီမံကိန်းဖြစ်ပြီး ဂျပန်ဘဏ်သို့ နှစ် ၄၀ အတွင်းအကျပြန်လည်ပေးဆပ်ရမည်ဖြစ်သည်။ ချေးယူသောလယ်သမားများမှာ နှစ်တိုအတွက် လေးနှစ်၊ နှစ်ရှည်အတွက် ငါးနှစ်အတွင်း အကျပြန်လည်ပေးဆပ်ရမည်ဖြစ်သည်။

မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းမှုကြောင့်ကမ်းပါးပြိုကျ ပြည်သူများသွားလာမှုအခက်အခဲဖြစ်

ကျောက်ကြီး ဇူလိုင် ၂၄
ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းမှုကြောင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ကျောက်ကြီးမြို့နယ် တုံးကြီးကျေးရွာအုပ်စု ရှမ်းချောင်းကျေးရွာနှင့် ကျောက်ကြီးမြို့မရပ်ကွက်တစ်ခုဖြစ်သော တောင်ငူတန်းရပ်ကွက်သို့ ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းတစ်လျှောက်ကမ်းပါးများ ပြိုကျမှုများကြောင့် ခရီးသွားပြည်သူနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ သွားလာရန်ခက်ခဲနေသည်ဟု ရှမ်းချောင်းကျေးရွာဒေသခံတစ်ဦးကပြောသည်။

စံရွေး-သရော် တာကျိုးပေါက်မှုအား တာဖို့ပြုပြင်ခြင်းနှင့် ကူညီကယ်ဆယ်ခြင်းများပြုလုပ်



သာယာဝတီ ဇူလိုင် ၂၄
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဧရာဝတီမြစ်ရေမြင့်တက်၍ မြစ်မခဲချောင်းရေတိုက်စားမှုကြောင့် ဇူလိုင် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက သာယာဝတီမြို့နယ် စံရွေးကျေးရွာမှ လက်ပံတန်းမြို့နယ် ဆင်လမ်းကျေးရွာအထိ ဆက်သွယ်ထားသည့် စံရွေး-သရော်တာသည် သုံးဆယ်မြို့နယ် အိပ်လတာကျေးရွာအနီး၌ အကျယ်ပေ ၁၀၀၊ အမြင့် ၁၅ ပေခန့်ရှိ မြေသားတာ ကျိုးပေါက်မှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။



ကျောက်ကြီး မိုးရွာသွန်းမှုသည်ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း ခုနှစ်ရက်ကျော်ဆက်တိုက်ရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုများ မြို့နယ်အတွင်း ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိပြီး ပဲခူးရပ်ကွက်မြို့တွင်း ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဝင်းအတွင်း နှင့် ရွှေမင်းဝံကုန်းတော်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများတွင် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများ ဖွင့်လှစ်ပြီး ထောက်ပံ့မှုပြုလုပ်ပေးသူများရှိကြောင်း မြို့ခံပြည်သူများထံမှသိရသည်။

ရေနုတ်မြောင်းများရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေး၊ အမှိုက်သရိုက်များရှင်းလင်းရေးစုပေါင်းလုပ်အားပေး

အုတ်တွင်း ဇူလိုင် ၂၄
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အုတ်တွင်းမြို့နယ်တွင် ဌာနဆိုင်ရာရုံးများ၊ ရပ်ကွက်အတွင်း နေအိမ်ရှေ့ရှိ ရေနုတ်မြောင်းများ ရေစီးရေလာကောင်းမွန်အောင် ပြုပြင်တူးဖော်ခြင်း၊ အမှိုက်သရိုက်များရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများကို ဇူလိုင် ၂၂ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ဌာနဆိုင်ရာ၊ NGO၊ CSO နှင့် တပ်မတော်သားများ စုပေါင်းလုပ်အားပေးကြသည်။

ဒဂုံမြို့နယ် အလုံလမ်းရေနုတ်မြောင်းများ ရေစီးရေလာကောင်းမွန်စေရေးဆောင်ရွက်

ဒဂုံ ဇူလိုင် ၂၄
ဒဂုံမြို့နယ် အလုံလမ်း(ပြည်လမ်းမှ ဗဟိုလမ်းထိ) ဝဲ/ယာရေနုတ်မြောင်းများ အား ဇူလိုင် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက အနောက်ပိုင်းခရိုင် စည်ပင်သာယာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဌေးဦးဆောင်ကာ ရေစီးဆင်းမှုကောင်းမွန်စေရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

ရေဘုတ်ဆည်ရောင်ရောက်မှု အခြေအနေနှင့် မိုးစပါးစံပြစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းမှုအခြေအနေကြည့်ရှု

ဘားအံ ဇူလိုင် ၂၄
ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံခရိုင်အတွင်းရှိ ထီလုံရေဘုတ်ဆည်၊ သာမညကျေးရွာလျှို့ဝှက်ဆည်တို့ ရေဝေရေလွှဲဧရိယာ ရေဝင်ရောက်မှုခံနိုင်ရည် အခြေအနေ၊ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးထားရှိမှုအခြေအနေနှင့် ကျေးလက်လမ်းအခြေအနေများကို ကရင်ပြည်နယ် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဦးစောမြင့်ဦးက ဇူလိုင် ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၁၄၇ တင်းထွက်ရှိကြောင်းနှင့် လုပ်သားကုန်ကျ စရိတ်လည်း နည်းပါးပြီး အမှန်တကယ်အကျိုးရှိ နည်းစနစ်များဖြစ်သောကြောင့် တောင်သူများအား နည်းပညာပေးရန်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့က ရေပိုလွှဲမှု ရေထုတ်လွှတ်မှုများကို လည်းကောင်း၊ ရေထိန်းစနစ်ဖြင့် ရေများစနစ်တကျ ပို့လွှတ်ဆောင်ရွက်နေမှုများကိုလည်းကောင်း စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ရေကြီးမှုကြောင့်ရေလွတ်ရာသို့ယာယီပြောင်းရွှေ့

ကျောက်တံခါး ဇူလိုင် ၂၄
ရေကြီးမှုများနေရာအနှံ့ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံခါးမြို့နယ်တွင်လည်း စစ်တောင်းမြစ်ရေကမ်းပြည့်ကမ်းလျှံဖြစ်ပြီး ချောင်းများ ရေလျှံကာ ကျေးရွာ ရပ်ကွက်အချို့သို့ ရေများဝင်ရောက်ခဲ့ရာ ဇူလိုင် ၂၄ ရက်က လက်ခံကျေးရွာအုပ်စု ငါးဖယ်အင်းကျေးရွာတွင် ရေကြီးနစ်မြုပ်ခြင်း အန္တရာယ်မှကင်းဝေးစေရေးအတွက် လူနှင့်တိရစ္ဆာန်များ ရေလွတ်ရာသို့ ခေတ္တယာယီရွှေ့ပြောင်းထားရကြောင်းသိရသည်။

“အခုကျွန်တော်တို့ ငါးဖယ်အင်းကျေးရွာမှာ အိမ်ခြေ ၉၀ ခန့်ရှိပြီး အိမ်ခြေ ၂၀ ခန့် လူနဲ့ တိရစ္ဆာန်တွေလုံးဝနေထိုင်လို့မရတဲ့အတွက် အဆင်ပြေတဲ့နေရာကိုပြောင်းရွှေ့နေရာချဖို့ ရပ်မိရပ်ဖဲ။ ဆယ်အိမ်မှူး၊ ရာအိမ်မှူးတွေနဲ့တိုင်ပင်ပြီး ရွာထိပ်ကုန်းမြေနေရာကိုယာယီရွှေ့ပြောင်းထားပါတယ်။ မိုးကလည်းဆက်ရွာနေပြီး စစ်တောင်းမြစ်ရေက ကမ်းပြည့်ကမ်းလျှံဖြစ်နေပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရွာက စစ်တောင်းမြစ်ကမ်းခြေနဲ့လည်းနီးပါတယ်။ ရေဆက်ကြီးလာနိုင်တဲ့အတွက် ရေကြီးမှုသတင်းတွေကိုအချိန်နဲ့တစ်ပြေးညီ အသံချဲ့စက်နဲ့ကြေညာပေးနေပါတယ်” ဟု လက်ခံကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းမင်းထွန်းက ပြောသည်။



“ဒီပ” ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး ကန်တော့ပွဲ ထားဝယ်၌ ကျင်းပ

ထားဝယ် ဇူလိုင် ၂၅

မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ အဆုံးအမ၊ မြန်မာပြည်တောင်ဘက်စွန်း တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ သဘာဝအလှရှုခင်းများ၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုဓလေ့စရိုက်များကို ဖော်ညွှန်းရိုက်ကူးမည့် “ဒီပ” မြန်မာရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး အောင်မြင်စွာရိုက်ကူးရေးအတွက် ကန်တော့ပွဲပေးအခမ်းအနားကို ထားဝယ်မြို့ ပိန္နဲတောရပ် မြို့မရင်ဓာတ်ပုံကျောင်းတိုက် ဓမ္မာရုံ၌ ဇူလိုင် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“ဒီပ” မြန်မာရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီးကို ပုလဲဖြူရုပ်ရှင် ဗီဒီယိုထုတ်လုပ်ရေး(မြိတ်)မှ ဦးကျော် မိုးသူ-ဒေါ်ဖြူဖြူအေးတို့က စီစဉ်၍ ဇာတ်ညွှန်း နော်ကောင်း၊ သူရဇ္ဇာ၊ ဇာတ်လမ်း/ဒါရိုက်တာ ကျော်ဗိုလ်ဗိုလ်သာ ရိုက်ကူးပုံဖော်ကာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဒေသခံသရုပ်ဆောင် သစ်များနှင့် ပွင့်လင်းရာသီတွင် စတင်ရိုက်ကူးမည်ဖြစ်သည်။ **ဖိုးရွှေသွန်း(ထားဝယ်)**

ပြီးခဲ့တဲ့ သီတင်းပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးသော ရုပ်ရှင်များ

ပြီးခဲ့တဲ့ ဇူလိုင် ၂၁ ရက်မှစတင်ကာ မြောက်အမေရိကမှာ ရုံတင်ပြသ လျက်ရှိတဲ့ ရုပ်ရှင်တွေအနက် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကြီးရဲ့ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ကို ပုံဖော်ထားတဲ့ရုပ်ရှင် "Dunkirk" ဟာ တစ်ပတ်အတွင်း ဝင်ငွေ အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင်ဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့သီတင်းပတ်အတွင်း စတင် ရုံတင်ခဲ့တဲ့ အခြားသောရုပ်ရှင်တွေဖြစ်ကြတဲ့ ဟာသရုပ်ရှင် "Girls Trip" နဲ့ "Valerian and the City of a Thousand Planets" တို့ဟာ "Dunkirk" ရဲ့ နောက်မှာ အသီးသီးရုံတင်နေကြကြောင်း အခုစာအုပ်တစ်အုပ်ကဲ့သို့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

"Dunkirk" ဟာ ရိုက်ကူးခဲ့စဉ်က အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၀၀ ခန့် အကုန်အကျခံရိုက်ကူးခဲ့ရတဲ့ရုပ်ရှင်ဖြစ်ပြီး အဖွင့် သီတင်းတစ်ပတ်တည်းမှာပဲ မြောက်အမေရိကက ရုပ်ရှင်ရုံတွေ အားလုံးမှ ရရှိခဲ့တဲ့ဝင်ငွေဟာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၅၀ ကျော် ပြန်လည်ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါရိုက်တာ ခရစ်စတိုဖာနော်လန်က တာဝန်ယူရိုက်ကူးပေးထားတဲ့ ယင်းရုပ်ရှင်ဟာ ဝေဖန်သူတွေရဲ့ အကောင်းမြင်ခြင်းခံခဲ့ရတဲ့ ရုပ်ရှင်တစ်ကားလည်းဖြစ်ပြီး လာမယ့် ဩဂုတ်လအထိ ဝင်ငွေကောင်းတဲ့ရုပ်ရှင်တစ်ကားအဖြစ် ဆက်လက် ရပ်တည်နေဦးမှာဖြစ်တယ်လို့လည်း ဝေဖန်ခဲ့ကြပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် ပြီးခဲ့တဲ့ သီတင်းပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးဒေါ်လာ ၅၀ ဒသမ ၅ သန်း ရရှိခဲ့တဲ့ "Dunkirk" ဟာ တစ်ပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံး ရုပ်ရှင် ဆယ်ကားစာရင်းမှာတော့ နံပါတ်တစ်နေရာမှာ ရပ်တည်နိုင် ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ယင်းရုပ်ရှင်မှာ ဗြိတိန်ရဲ့ နာမည်ကျော် အမျိုးသားတေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ "One Direction" မှ အဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဟယ်ရီစတိုင်း ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားပြီး ယင်းရုပ်ရှင်ဟာ ဟယ်ရီရဲ့ ပထမဆုံးသောရုပ်ရှင်လည်း ဖြစ်ပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့သီတင်းပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးရုပ်ရှင်တွေ အနက် နံပါတ်နှစ်နေရာမှာ ရပ်တည်နိုင်ခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင်ကတော့ ဟာသ ရုပ်ရှင်အမျိုးအစားဖြစ်တဲ့ "Girls Trip" ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းရုပ်ရှင် ကတော့ တစ်ပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးဒေါ်လာ ၃၀ ဒသမ ၄ သန်း ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပြီး ရိုက်ကူးခဲ့စဉ်က ဒေါ်လာ သန်း ၂၀ အကုန် အကျခံကာ ရိုက်ကူးခဲ့တာဖြစ်တဲ့အတွက် ယင်းရုပ်ရှင်ဟာလည်း

ဝင်ငွေအရ အောင်မြင်တဲ့ရုပ်ရှင်တစ်ကားဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ယင်းရုပ်ရှင်ဟာ ခန့်မှန်းထားတဲ့ဝင်ငွေထက် ကျော်လွန်ရရှိခဲ့တာ ဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ယင်းရုပ်ရှင်ဟာ ယခုနှစ် အတွင်း ရုံတင်ပြသခဲ့တဲ့ လိုက်ဖက်အက်ရှင်ဟာသရုပ်ရှင်တွေအနက် အဖွင့်သီတင်းပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ "Girls Trip" ရဲ့ ဝင်ငွေဟာ "Baywatch"၊ "Snatched"၊ "Rough Night" နဲ့ "The House" တို့ရဲ့ ဝင်ငွေထက် ကျော်လွန်ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

အဖွင့်သီတင်းပတ်မှာပဲ ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးရုပ်ရှင်ဆယ်ကား စာရင်းမှာ နံပါတ်ငါးနေရာမှာသာ ရပ်တည်နိုင်ခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင်ကတော့ သိပ္ပံစိတ်ကူးယဉ်ရုပ်ရှင် အမျိုးအစားဖြစ်တဲ့ "Valerian and the City of a Thousand Planets" ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ရိုက်ကူးထုတ်လုပ်မှုစရိတ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၅၀ ခန့် အကုန်အကျခံကာ ဖန်တီးခဲ့ရတဲ့ ယင်းရုပ်ရှင်ဟာ စတင်ရုံတင်ခဲ့တဲ့ သီတင်းပတ်မှာ ဝင်ငွေအကောင်းဆုံး ဒေါ်လာ ၁၇ သန်းခန့်သာ ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

အဖွင့်သီတင်းပတ်မှာ ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးရုပ်ရှင်အဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ခဲ့တဲ့ "War for the Planet of the Apes" ကတော့ ပြီးခဲ့တဲ့သီတင်းပတ်မှာ ဝင်ငွေအကောင်းဆုံး စတုတ္ထနေရာမှာသာ ရပ်တည်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ တစ်ပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးဒေါ်လာ သန်း ၂၀ ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပြီး ကြည့်ရှုသူရာခိုင်နှုန်းကတော့ အဖွင့်သီတင်း ပတ်ကထက် ၆၇ ရာခိုင်နှုန်းကျော် ကျဆင်းခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

တတိယမြောက်သီတင်းပတ်အဖြစ် ပြသခဲ့တဲ့ "Spider-Man: Homecoming" ကတော့ ပြီးခဲ့တဲ့သီတင်းပတ်အတွင်း ဝင်ငွေ အကောင်းဆုံးဒေါ်လာ ၂၂ သန်းရရှိခဲ့ပြီး တစ်ပတ်အတွင်း ဝင်ငွေ အကောင်းဆုံးသော ရုပ်ရှင်ဆယ်ကားစာရင်းမှာ နံပါတ်သုံးနေရာမှာ ရပ်တည်နေတာတွေ့ရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့သီတင်းပတ်အတွင်း ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးရုပ်ရှင် ဆယ်ကားစာရင်းမှာပါဝင်နေတဲ့ အခြားသောရုပ်ရှင်တွေကတော့ "Despicable Me 3"၊ "Baby Driver"၊ "The Big Sick"၊ "Wonder Woman" နဲ့ "Wish Upon" တို့ဖြစ်ကြပါတယ်။



"Wonder Woman 2"ကို စတင်စီစဉ်နေပြီဖြစ်

အမျိုးသမီးလူစွမ်းကောင်းရုပ်ရှင်တစ်ကားဖြစ်တဲ့ "Wonder Woman" ရုပ်ရှင်ရဲ့ နောက်ဆက်တွဲ ရုပ်ရှင်ကို လတ်တလောမှာ စတင်စီစဉ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း ယင်းရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးက ထုတ်ဖော် ပြောကြားခဲ့တယ်လို့ ကျွန်ုပ်တို့သိရပါတယ်။ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ဝင်ငွေအရ အောင်မြင်ခဲ့တဲ့ ဟောလိဝုဒ်ရုပ်ရှင်တစ်ကားဖြစ်တာကြောင့် နောက်ဆက်တွဲ ရုပ်ရှင်ကို ဆက်လက်ဖန်တီးဖြစ်တာ အံ့ဩစရာမဟုတ်ပေမယ့် ပရိသတ်တွေအနေနဲ့ နောက် ဆက်တွဲရုပ်ရှင်ကို အထူးမျှော်လင့်နေချိန်မှာ ယင်းရုပ်ရှင်ရဲ့ ထုတ်လုပ်ရေးဖြစ်တဲ့ ဝါနာဘရိုစ်က ရုပ်ရှင်သစ်အတွက် စတင်အစီအစဉ်တွေရေးဆွဲနေပြီဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တာဖြစ် ပါတယ်။ ပထမဆုံးသော "Wonder Woman" ရုပ်ရှင်ကတော့ ပြီးခဲ့တဲ့လအတွင်း စတင်ရုံတင်ခဲ့ တာဖြစ်ပြီး မြောက်အမေရိကမှာ ဝင်ငွေအကောင်းဆုံးသောရုပ်ရှင်အဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ခဲ့တာ လည်း ဖြစ်ပါတယ်။

လာမယ့် ရုပ်ရှင်သစ်မှာလည်း ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီးဖြစ်တဲ့ ရုပ်ရှင်မှာ အဓိကဇာတ်ဆောင်ဖြစ်တဲ့ ဒိုင်ယာနာပရင့်စ်အဖြစ် ပါဝင်ခဲ့တဲ့ မင်းသမီး ဂဲလ်ဂတ်ဒေါ့ကပဲ ပြန်လည်ပါဝင်ပေးသွားမှာ ဖြစ်ကြောင်း ပြီးခဲ့တဲ့တနင်္ဂနွေနေ့က မင်းသမီးက တရားဝင်ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တယ်လို့ လည်း သိရပါတယ်။ ဂဲလ်ဂတ်ဒေါ့ဟာ လတ်တလောမှာ သူပါဝင်ထားတဲ့ရုပ်ရှင်တစ်ကားဖြစ် တဲ့ "Justice League" အတွက် ပရိုမိုးရှင်းလုပ်ငန်းတွေကိုလည်း ဆောင်ရွက်နေတာဖြစ်ပါတယ်။

"Wonder Woman 2" ကိုတော့ ယခင်ရုပ်ရှင်ကို ရိုက်ကူးပေးခဲ့တဲ့ ဒါရိုက်တာ ပတ်တီဂျန်ကင်ကပဲ တာဝန်ယူရိုက်ကူးပေးသွားမှာဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွေထွက်နေပြီး ပြီးခဲ့တဲ့လအတွင်းက ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့အင်တာဗျူးတစ်ခုမှာတော့ သူက ပရိသတ်တွေချစ်မြတ်နိုးနေတဲ့ အချိန်မျိုးမှာ ဇာတ်လမ်းသစ်ကို ဆက်သင့်တာဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ဖူးပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ရုပ်ရှင်သစ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ်ကိုတော့ လတ်တလောအချိန်အထိ ထုတ်ပြန် ကြေညာပေးခြင်းမရှိသေးဘူးလို့လည်း သိရပါတယ်။

အေးပြည့် စုစည်းသည်

တေးဂီတဇယားတွေမှာ ထိပ်ဆုံးက ရပ်တည်နေတဲ့ EXO

ပြီးခဲ့တဲ့သီတင်းပတ်အတွင်း တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ကို စတင်ထုတ်လွှင့် ခဲ့တဲ့ တောင်ကိုရီးယားအမျိုးသားတေးဂီတအဖွဲ့ EXO ဟာ လတ်တလော မှာတော့ ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်သစ်နဲ့အတူ တေးဂီတဇယားအချို့ကို ဦးဆောင် ထားနိုင်ခဲ့တာကို တွေ့ရကြောင်း စွန်ပီဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်အရ သိရပါတယ်။

နောက်ဆုံးထွက်ရှိထားတဲ့ EXO ရဲ့တေးအယ်လ်ဘမ်သစ် "The War" ဟာ လတ်တလောမှာတော့ အွန်လိုင်းတေးဂီတဝက်ဘ်ဆိုက်တွေပေါ်ကနေ တစ်ဆင့် ကူးယူနားဆင်သူအများဆုံး တေးအယ်လ်ဘမ်အဖြစ် ရပ်တည်နေ တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒေသတွင်းက ဝက်ဘ်ဆိုက်တွေပေါ်မှာ နံပါတ်တစ်နေရာ

ယူထားရုံသာမကဘဲ နိုင်ငံတကာတေးဂီတဝက်ဘ်ဆိုက်တွေဖြစ်တဲ့ iTunes ပေါ်မှာတော့ နိုင်ငံပေါင်း ၄၂ နိုင်ငံမှာ ထိပ်ဆုံးကရပ်တည်နေတာဖြစ်ပြီး Apple တေးဂီတဇယားက နိုင်ငံပေါင်း ၁၈ နိုင်ငံမှာ ပရိသတ်အများဆုံးရရှိထားတဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်အဖြစ် နံပါတ်တစ် နေရာမှာ ရပ်တည်နေတာဖြစ်ပါတယ်။



ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်ဟာ အဖွဲ့ရဲ့ လေးခုမြောက် တေးအယ်လ်ဘမ်ဖြစ်ပြီး ပြီးခဲ့တဲ့ ဇူလိုင် ၁၉ ရက်မှာ အွန်လိုင်းကနေတစ်ဆင့် စတင်ထုတ်လွှင့်ပေး ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ "The War" ဟာ EXO ရဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်အပြည့်အနေနဲ့ ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်တစ်ခုဖြစ်ပြီး ယခင်ထွက်ရှိခဲ့ပြီးဖြစ်တဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်တွေနဲ့မတူဘဲ ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်မှာတော့ အရောင်တွေနဲ့ အဓိကပုံဖော်ပေးထားတာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

ဒီလိုအောင်မြင်မှုတွေရရှိခဲ့ပေမယ့် တစ်ဖက်မှာလည်း တေးအယ်လ်ဘမ် သစ်နဲ့အတူ ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ "Ko Ko Bop" ရဲ့ တေးဗီဒီယိုနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဝေဖန်သံတွေ ပေါ်ထွက်လာစေခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာ ပါဝင်တဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်ဖြစ်တဲ့ "Ko Ko Bop" ဟာ အခြားသော နာမည် ကျော်တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်ရဲ့ တေးသီချင်းနဲ့ အလွန်ဆင်တူနေကြောင်းနဲ့ EXO အနေနဲ့ ဒေးဗစ်ဂတ်တာရဲ့ "Light My Body Up" ကို ကူးချဖန်တီးခဲ့ဟန် ရှိကြောင်း ဝေဖန်စွပ်စွဲသံတွေဟာလည်း ကျယ်ကျယ်လောင်လောင်ပေါ်ထွက် လာခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။

တေးအယ်လ်ဘမ်သစ် "The War" မှာတော့ အဖွဲ့ဝင် ရှစ်ဦး ပါဝင်ဖန်တီး ထားတာဖြစ်ပြီး အဆိုးမြင်တဲ့ဝေဖန်မှုတွေနဲ့ ကြုံတွေ့ခဲ့ရပေမယ့်လည်း EXO ရဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ဟာ အဖွဲ့ရဲ့ ကျော်ကြားမှုတွေကို ထပ်ဆောင်း ပံ့ပိုးပေးနိုင်တဲ့ အောင်မြင်တဲ့တေးအယ်လ်ဘမ်တစ်ခုဖြစ်ခဲ့တယ်လို့ ဆိုရမှာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းအလို့ငှါသည်

- ၁။ လျှောက်ထားသူသည်-
 - (က) ၂၀၁၈ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (၁) ရက်နေ့တွင် အသက်(၁၆)နှစ် အောက် မငယ်ရ၊ (၁၈)နှစ်ထက် မကြီးရ။
 - (ခ) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား အိမ်ထောင်မရှိဖူးသူ (လူပျို)ဖြစ်ရမည်။
 - (ဂ) အနည်းဆုံးအရပ် (၅)ပေ၊ (၃)လက်မနှင့် ကိုယ်အလေးချိန် ပေါင်(၁၀၀)ထက်မနည်းရ၊ပေါင်(၁၄၀) ထက်မကျော်ရ။
 - (ဃ) မျက်မှန်တပ်ဆင်ထားသူများ မဖြစ်စေရ။
 - (င) ၂၀၁၆ခုနှစ်(သို့မဟုတ်)၂၀၁၇ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် ဖြေဆို အောင်မြင်သူ ဖြစ်ရမည်။
- ၂။ လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့နှင့်နီးစပ်ရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် ၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၁) ရက်နေ့မှစ၍ အခမဲ့ရယူနိုင်သည်။
- ၃။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)နှင့် ပတ်စ်ပို့အရွယ်ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
- ၄။ လျှောက်လွှာကို ၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၄)ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်လွှာထုတ်ယူခဲ့သော တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များသို့ ပြန်လည်ပေးပို့ကြရမည်။
- ၅။ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ပြည့်စုံပြီး အရည်အချင်းပြည့်မီသော လျှောက်လွှာရှင်များသာ စစ်တက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို ဖြေဆိုကြရမည်။
- ၆။ စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲတွင် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းအတိုင်း အောက်ပါဘာသာရပ်များကို ဖြေဆိုကြရမည်-
 - (က) အင်္ဂလိပ်စာ။
 - (ခ) သင်္ချာ။
- ၇။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၂၀)ရက်နေ့တွင် မိမိတို့လျှောက်လွှာ တင်သွင်းရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တည်ရှိသည့်မြို့၌ ဖြေဆိုကြရမည်။
- ၈။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရမည့်နေရာနှင့်အချိန်ကို သတင်းစာမှ ကြော်ငြာပေးမည်။
- ၉။ ဖြေဆိုရမည့်ခုံအမှတ်မှာ လျှောက်လွှာတွင်ဖော်ပြထားသည့် ခုံအမှတ်အတိုင်းဖြစ်သည်။
- ၁၀။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်သူများသည် တပ်မတော်ဗိုလ်ရွေးအဖွဲ့တွင် ဝင်ရောက် အစစ်ဆေးခံရမည်။ တပ်မတော်ဗိုလ်ရွေးအဖွဲ့တွင် ဝင်ရောက်အစစ်ဆေးခံရန် အကြောင်းကြားစာများကို သက်ဆိုင်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များမှတစ်ဆင့် အချိန်မီပေးပို့သွားမည်။
- ၁၁။ သတ်မှတ်ထားသည့်အချက်အလက်များ တိကျပြည့်စုံစွာရေးသားဖော်ပြခြင်းမပြုသော လျှောက်လွှာများ၊ မမှန်မကန်ဖြည့်စွက်ရေးသားဖော်ပြသောလျှောက်လွှာများနှင့် အချိန်မီမရောက်ရှိသော လျှောက်လွှာများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ မိမိတို့ လျှောက်လွှာတင်သွင်းသည့်ဌာနတွင် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသည်/မခံရ သည်ကို သွားရောက်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်သည်။

**စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)**

ကြေငြာ

တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းအလို့ရှိသည်

- ၁။ လျှောက်ထားသူသည်-
 - (က) ၂၀၁၈ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (၁) ရက်နေ့တွင် အသက်(၁၆)နှစ် အောက် မငယ်ရ၊ (၁၈)နှစ်ထက် မကြီးရ။
 - (ခ) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား အိမ်ထောင်မရှိဖူးသူ (လူပျို)ဖြစ်ရမည်။
 - (ဂ) အနည်းဆုံးအရပ် (၅)ပေ၊ (၃)လက်မနှင့် ကိုယ်အလေးချိန် ပေါင်(၁၀၀)ထက်မနည်းရ၊ပေါင်(၁၄၀)ထက်မကျော်ရ။
 - (ဃ) မျက်မှန်တပ်ဆင်ထားသူများ မဖြစ်စေရ။
 - (င) ၂၀၁၇ခုနှစ်တွင်ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် **သိပ္ပံဘာသာတွဲ(သို့မဟုတ်) ဝိပ္ပံဘာသာတွဲဖြင့်** ဖြေဆိုအောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
- ၂။ လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့နှင့်နီးစပ်ရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် ၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၁) ရက်နေ့မှစ၍ အခမဲ့ရယူနိုင်သည်။
- ၃။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)နှင့် ပတ်စ်ပို့အရွယ်ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
- ၄။ လျှောက်လွှာကို ၂၀၁၇ခုနှစ်၊ **ဩဂုတ်လ (၄)ရက်နေ့**နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်လွှာထုတ်ယူခဲ့သော **တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များ**သို့ ပြန်လည်ပေးပို့ကြရမည်။
- ၅။ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ပြည့်စုံပြီး အရည်အချင်းပြည့်မီသော လျှောက်လွှာရှင်များသာ တပ်မတော်နည်းပညာ တက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း **ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ**ကို ဖြေဆိုကြရမည်။
- ၆။ တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းဝင်ခွင့် အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲတွင် တက္ကသိုလ်ဝင် စာမေးပွဲ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းအတိုင်း အောက်ပါဘာသာရပ်များကို ဖြေဆိုကြရမည်-
 - (က) အင်္ဂလိပ်စာ။
 - (ခ) သင်္ချာ။
- ၇။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ **ဩဂုတ်လ (၁၉)ရက်နေ့**တွင် မိမိတို့လျှောက်လွှာ တင်သွင်းရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တည်ရှိသည့်မြို့၌ ဖြေဆိုကြရမည်။
- ၈။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရမည့်နေရာနှင့်အချိန်ကို သတင်းစာမှ ကြော်ငြာပေးမည်။
- ၉။ ဖြေဆိုရမည့်ခုံအမှတ်မှာ လျှောက်လွှာတွင်ဖော်ပြထားသည့် ခုံအမှတ်အတိုင်းဖြစ်သည်။
- ၁၀။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်သူများသည် တပ်မတော်ဗိုလ်ရွေးအဖွဲ့တွင် ဝင်ရောက် အစစ်ဆေးခံရမည်။ တပ်မတော်ဗိုလ်ရွေးအဖွဲ့တွင် ဝင်ရောက်အစစ်ဆေးခံရန် အကြောင်းကြားစာများကို သက်ဆိုင်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များမှတစ်ဆင့် အချိန်မီပေးပို့သွားမည်။
- ၁၁။ သတ်မှတ်ထားသည့်အချက်အလက်များ တိကျပြည့်စုံစွာရေးသားဖော်ပြခြင်းမပြုသော လျှောက်လွှာများ၊ မမှန်မကန်ဖြည့်စွက်ရေးသားဖော်ပြသောလျှောက်လွှာများနှင့် အချိန်မီမရောက်ရှိသော လျှောက်လွှာများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ မိမိတို့ လျှောက်လွှာတင်သွင်းသည့်ဌာနတွင် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသည်/မခံရ သည်ကို သွားရောက်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်သည်။

**စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)**

တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းအလို့ငှါသည်

- ၁။ လျှောက်ထားသူသည်-
 - (က) ၂၀၁၈ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (၁) ရက်နေ့တွင် အသက်(၁၆)နှစ် အောက် မငယ်ရ၊ (၁၈)နှစ်ထက် မကြီးရ။
 - (ခ) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား အိမ်ထောင်မရှိဖူးသူ (လူပျို)ဖြစ်ရမည်။
 - (ဂ) အနည်းဆုံးအရပ် (၅)ပေ၊ (၃)လက်မနှင့် ကိုယ်အလေးချိန် ပေါင်(၁၀၀)ထက်မနည်းရ၊ပေါင်(၁၄၀)ထက်မကျော်ရ။
 - (ဃ) မျက်မှန်တပ်ဆင်ထားသူများ မဖြစ်စေရ။
 - (င) ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် **သိပ္ပံဘာသာတွဲဖြင့်** ဖြေဆိုအောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
- ၂။ လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့နှင့်နီးစပ်ရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် **၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၁) ရက်နေ့မှစ၍** အခမဲ့ရယူနိုင်သည်။
- ၃။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းတစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)နှင့် ပတ်စ်ပို့အရွယ်ဓာတ်ပုံ(၃)ပုံ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
- ၄။ လျှောက်လွှာကို **၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၄)ရက်နေ့**နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်လွှာထုတ်ယူခဲ့သော **တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များ**သို့ ပြန်လည်ပေးပို့ကြရမည်။
- ၅။ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ပြည့်စုံပြီးအရည်အချင်းပြည့်မီသောလျှောက်လွှာရှင်များသာ တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း **ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ**ကို ဖြေဆိုကြရမည်။
- ၆။ တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲတွင် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းအတိုင်း အောက်ပါဘာသာရပ်များကို ဖြေဆိုကြရမည်-
 - (က) အင်္ဂလိပ်စာ။
 - (ခ) ဇီဝဗေဒ။
- ၇။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို **၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၁၈)ရက်နေ့**တွင် မိမိတို့လျှောက်လွှာ တင်သွင်းရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တည်ရှိသည့်မြို့၌ ဖြေဆိုကြရမည်။
- ၈။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရမည့်နေရာနှင့်အချိန်ကို သတင်းစာမှ ကြော်ငြာပေးမည်။
- ၉။ ဖြေဆိုရမည့်ခုံအမှတ်မှာ လျှောက်လွှာတွင်ဖော်ပြထားသည့် ခုံအမှတ်အတိုင်းဖြစ်သည်။
- ၁၀။ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်သူများသည် တပ်မတော်ဗိုလ်ရွေးအဖွဲ့တွင် ဝင်ရောက်အစစ်ဆေးခံရမည်။ တပ်မတော်ဗိုလ်ရွေးအဖွဲ့တွင် ဝင်ရောက်အစစ်ဆေးခံရန် အကြောင်းကြားစာများကို သက်ဆိုင်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များမှတစ်ဆင့် အချိန်မီပေးပို့သွားမည်။
- ၁၁။ သတ်မှတ်ထားသည့်အချက်အလက်များ တိကျပြည့်စုံစွာရေးသားဖော်ပြခြင်းမပြုသော လျှောက်လွှာများ၊ မမှန်မကန်ဖြည့်စွက်ရေးသားဖော်ပြသောလျှောက်လွှာများနှင့် အချိန်မီမရောက်ရှိသော လျှောက်လွှာများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ မိမိတို့ လျှောက်လွှာတင်သွင်းသည့်ဌာနတွင် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသည်/မခံရသည်ကို သွားရောက်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်သည်။

စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)

ကြော်ငြာ

စစ်တက္ကသိုလ်၊ တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ်နှင့် တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းလျှောက်လွှာများ အချိန်မီပြန်လည်တင်သွင်းရန် အသိပေးနှိုးဆော်ခြင်း

စစ်တက္ကသိုလ်၊ တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ်နှင့် တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းလျှောက်လွှာများအား ၂၁-၆-၂၀၁၇ ရက်နေ့မှစ၍ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် အခမဲ့ထုတ်ပေးလျက်ရှိရာ ၄-၈-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် လျှောက်လွှာများ ပိတ်သိမ်းမည် ဖြစ်ပါသဖြင့် လျှောက်လွှာထုတ်ယူလိုသူများ နီးစပ်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် သွားရောက်ထုတ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် လျှောက်လွှာထုတ်ယူထားသူများအနေဖြင့်လည်း ဗိုလ်လောင်းလျှောက်လွှာများအား မိမိတို့လျှောက်လွှာထုတ်ယူရရှိသည့် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် များသို့ လျှောက်လွှာပိတ်ရက်မတိုင်မီ အချိန်မီပြန်လည်တင်သွင်းကြရန် အသိပေး နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး (ဖုန်းနံပါတ် ၀၃၆-၃၀၃၃၁၊ ၀၃၆-၃၀၃၃၈)သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)

ရေအိုးပြား 1-8-2017... 09421073634, 777636630

ဇူလိုင် ၂၀၁၇ Aug-1... 09-7317727, 09-5194608

ထိုးရာထိုး... 420144148, 421183797

အာကာမိုး T-Shirt 650/850... 09454090685, 09451655671

AC BOND Aluminium Composite Panel... Promotion... Laminare Floor Distribution

တစ်အိတ်ဝယ်ရင် ဝိုပေးပါသည်... 09-73077733, 01-682844

ပြည်လမ်းမတန်းခြံ ရောင်းမည်။... 09 77 22 33 777

(၁) အမှတ် ၂၈၅၊ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းအလုံ၊ ရန်ကုန်။ Ph : 09 440 150 550

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း... 01-570307

သိဟလင်း အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း... 01-570307

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်... 09-5112729

အခမဲ့ရ အဆင့်မြင့်နိုင်ငံခြားဖြစ် Steel လျှော့စားလိတ်စားသွားချွေးကြိုး... Ph : 09-5529696, 09-8629696

ရန်ကုန်လမ်းညွှန်... WEBSITE & MOBILE... SALES : 09-448001662 | www.yangondirectory.com

မဏ္ဍိမဒေသ၊ သာဝတ္ထိမြို့၊ မဟာသံဃိကဒါန ကျောင်းအလှူ နှိုးဆော်ခြင်း

အိန္ဒိယနိုင်ငံ ၊ သာဝတ္ထိမြို့ မြတ်စွာဘုရားရှင် (၂၅)ဝါ သီတင်းသုံးတော်မူခဲ့သည့် မုလဂန္ဓကုဋ် (အဝိဇ္ဇာတိတ္ထာန)နှင့် တာဝတိံသာနတ်ပြည်သို့ ကြွလှမ်း တော်မူခဲ့သည့် သရက်ပင်ကုန်းအနီး မဟာဇေယျသုခကျောင်းတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပြည်ပသာသနာပြု ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ဒေါက်တာနရိန္ဒာပိတိတိသည် အလှူ(၁၃၀)ပေ ၊ အနံ (၃၅)ပေ နှစ်ထပ် ဓမ္မစန်းမဆောင် (မြေညီထပ်အိပ်ခန်း ၁၆-ခန်း အပါအဝင်) တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ "ဝိဟာရဒါန သံဃာသမ္မာဓိပုဗ္ဗေကဏ္ဍိတံ" (ဝိဟာရဟု ကျောင်းအလှူကို ဆုဆုပုဗ္ဗ ရိုးမွမ်းကြ၏) ဟူသော ဒေသနာတော်မြတ်နှင့်အညီ ဘုရားရှင်တိုင်း ရိုးမွမ်းအပ်သော မဟာသံဃိကဒါန ကျောင်းအလှူအဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ရုံးရိုက်အတွင်း ဆက်သွယ်၍ ရက်ရောကြည့်ဖြူစွာ ကုသိုလ်ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါပြီ - မိတ္တူယာ ဘုရားဖူးအဖွဲ့များ

Table with 3 columns: စဉ် (Order), အမျိုးအမည် (Type), လှူဒါန်းငွေ (Amount). Includes details for 1st, 2nd, and 3rd order types and their respective amounts in Kyats and USD.

ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တဒေါက်တာနရိန္ဒာပိတိတိ၊ မဟာဇေယျသုခကျောင်း၊ သာဝတ္ထိမြို့၊ လှူပို့ပြည်နယ် ၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ။ unarinda08@gmail.com

First Myanmar Investment Co., Ltd. A Public Company Listed on the Yangon Stock Exchange. (၂၅)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးဖိတ်ကြားလွှာ

First Myanmar Investment Co., Ltd. (FMI) ၏ (၂၅)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အစုရှယ်ယာရှင်များတက်ရောက်နိုင်ပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- ကျင်းပမည့်နေ့ရက် ။ ၃၀-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် ။ နံနက် (၁၀:၀၀)နာရီမှ နေ့လယ် (၁:၀၀)နာရီအထိ
ကျင်းပမည့်နေရာ ။ အမျိုးသားဇာတိရုံ၊ မြို့မကျောင်းလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

အစည်းအဝေးအကြောင်းကြားစာအား ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၅)ရက်နေ့ကုန်တွင် YSX ရှိ အစုရှယ်ယာရှင်အရ အစုရှယ်ယာရှင်များထံသို့ ပေးပို့မည်ဖြစ်ပါသည်။ အစည်းအဝေး မတက်ရောက်နိုင်ကြသော အစုရှယ်ယာရှင်များသည် ကြိုတင်ပေးပို့ထားပြီးဖြစ်သော ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာတွင် ဖြည့်စွက်လက်မှတ်ရေးထိုး၍ FMI Co., Ltd. ရုံးခန်းသို့ ၂၆-၇-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နောက်ဆုံးထား၍ မပျက်မကွက်ပေးပို့ကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံ အပ်ပါသည်။ နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေ အစည်းအဝေးအစီအစဉ်တွင် အောက်ပါကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ရန် ဖြစ်ပါသည်။

- ၁။ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၏ နှစ်ချုပ်စာရင်းနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့အစီရင်ခံစာကို အတည်ပြုရန်။
၂။ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွက် အမြတ်ဝေစုနှင့် Bonus Share ထုတ်ဝေမှုကို အတည်ပြုရန်။
၃။ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များ အလှည့်ကျတာဝန်ထမ်းဆောင်မှုနှင့် ခန့်အပ်မှုအတည်ပြုရန်။
၄။ Myanmar Vigour & Associates Limited ("Deloitte Myanmar") အား ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် စာရင်းစစ်အဖြစ်ခန့်အပ်ရန်။

အမြတ်ဝေစုရယူရန် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွက် အမြတ်ဝေစုနှင့် Bonus Share ခံစားခွင့်ကို ၄-၈-၂၀၁၇ (သောကြာနေ့) တွင် YSX ရှိ အစုရှယ်ယာရှင်အရ ပိုင်ဆိုင်သော အရေအတွက်အတိုင်း ရယူခွင့်ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

- အမြတ်ဝေစုများ ထုတ်ဝေပေးရာတွင် -
* Securities Account မဖွင့်လှစ်ရသေးသော အစုရှယ်ယာရှင်များအား FMI Co., Ltd. တွင် ၁၅-၈-၂၀၁၇ ရက်နေ့မှစတင်၍ ထုတ်ဝေပေးပါမည်။
* Securities ကုမ္ပဏီများဖြစ်ကြသော KBZSC, MSEC, AYATRUST Securities, CB Securities, KTZRH Securities နှင့် Amara Investment Securities ကုမ္ပဏီတို့တွင် Securities Account ဖွင့်လှစ်ထားပြီးဖြစ်သည့် အစုရှယ်ယာရှင်များအတွက် အမြတ်ဝေစုအား မိမိတို့ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော Securities ကုမ္ပဏီများသို့ ၁၅-၈-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ထည့်သွင်းပေးမည်ဖြစ်ပါ၍ Securities ကုမ္ပဏီနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ကြရပါမည်။

အစုရှယ်ယာရှင်များအနေဖြင့် မေးမြန်းလိုသည့်အချက်အလက်များရှိပါက FMI Co., Ltd. သို့ (၂၄-၇-၂၀၁၇) ရက် ညနေ(၄:၀၀)နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့ကြရန် ဖြစ်ပါသည်။ အကြောင်းအမျိုးအမျိုးကြောင့် အကြောင်းကြားစာမရရှိသော အစုရှယ်ယာရှင်များအနေဖြင့် မှတ်ပုံတင်မှုရင်းနှင့်အတူ FMI Co., Ltd. ရုံးခန်းတွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ FMI Co., Ltd.
First Myanmar Investment Co., Ltd.
ရန်ကုန်ရုံးချုပ် - FMI Centre ၊ အမှတ်-၃၈၊ ၁၈-ထပ်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၂၄၀၃၆၃၊ ၂၄၀၃၇၃
Web: fmi.com.mm | Email: fmi@spa-mm.com

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန အရှေ့တောင်အာရှ ပညာရေးဝန်ကြီးများအဖွဲ့ ဒေသဆိုင်ရာသမိုင်းနှင့် ရိုးရာဓလေ့ဌာန SEAMEO CHAT
အရှေ့တောင်အာရှပညာရေးဝန်ကြီးများအဖွဲ့ ဒေသဆိုင်ရာ သမိုင်းနှင့်ရိုးရာဓလေ့ဌာနသည် CHAT Communication in English Language Course, Basic Level I (3/2017)သင်တန်းကို အောက်ပါအစီအစဉ်ဖြင့် လက်ခံဖွင့်လှစ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

Small & Medium Industrial Development Bank Ltd. (Public Bank) အသေးစားနှင့် အလတ်စားစက်မှုလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်လီမိတက်(အများပိုင်) နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးဖိတ်ကြားခြင်း
အသေးစားနှင့်အလတ်စားစက်မှုလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်လီမိတက်၏(၂၂) ကြိမ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အစုရှယ်ယာရှင်များ မပျက်မကွက်တက်ရောက်ပါရန်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်-

မှတ်ပုံ ACADEMY တင်ပြီး တစ်အိမ်တစ်လုံးမရှိမဖြစ်သုံး အာကယ်ဒမီ အိမ်စက်ကွက်ကွက်ပြောရောနှံ ကြွေပြားရိုးချွတ်ဆေးတိုသုံးပါ
အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်နှင့်စတိုးဆိုင်များတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။
Tel : 95-1-374797, 384944, 254146, 385858, 242726
Email : academychemicalburma@gmail.com, VIBER - 09 -250 150 990

GW 0973226006 0973133528 0973077569
အိမ်ပြောင်းအိမ်ရွှေ့ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
ကားများနှင့် လုပ်သားအပါ ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။ နယ် အိမ်ပြောင်း ကားငှားနိုင်သည်။
ဘဏ္ဍာရေး ငြိမ်သပ်စိမ်းမတ်လကလေး 09401505559 စမ်းချောင်း

ဂရန်မြေကွက် အမြန်ရောင်းမည်
ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ကလေးမြို့ပေါ်၊ နီးဘုရားအနီးရှိ မြေကွက်ကျယ်ကျယ် နှစ်ကွက်တွဲ (၀. ၇၂၂) ဧကအား ပိုင်ရှင်အမည်ပေါက် ကိုယ်တိုင်အမြန်ရောင်းမည်။
(မှတ်ချက်-ခွဲမရောင်းပါ)
ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၉၆၅၀၂၇၁၂၊ ၀၉-၇၈၅၀၂၇၁၂

အပုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် တောင်ပိုင်း မြောက်ပိုင်း များရှိမြေကွက်များကို ရှေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
09-500 5916 09-730 97123

အမြန်ငှားလိုသည် (GLGD Agency)
1.စက်မှုရန်မြေကွက်1ဧက~10ဧကပိုင်ဆိုင်(20000sq ft)နှင့်Transferပါပြီးစက်ရုံအမြန်ငှားလိုပါသည်။
2.မရမ်းကုန်း၊လှိုင်၊ကမာရွတ်မြို့နယ်များလှန်းတန်းအ အနီးတဝိုက်5L~15Lဝန်းကျင်ကွန်ဒိုမီနီယံတိုက်ခန်း
3.စားသောက်ဆိုင်ဖွင့်ရန်2rc~3rcမြေ(100x100)
4.9မိုင်oceanကွန်ဒိုနှင့်သီရိရိသသာကွန်ဒိုအခန်းများ အမြန်ငှားလိုပါသည်။ပိုင်ရှင်များတိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပေးပါရန်
Ph:09799541265/09263202240

ကြေးမုံ

(၁၄-၁၂-၂၀၁၆) ပြန်လည်ရောက်ရှိ ခရီးသည်များမှ ခင်နာသွားသည့် ပို့သမေတ္တာ မုဒိတများ

- မြေမြတ်မဟာအရောက်ပို့ ဝန်ဆောင်မှုကောင်းပါသည်။
- ခင်နာသွားတတ်သော (သာယာဝတီ ၀၉-၅၁၂၄၂၉၉)
- ခင်နာသွားတတ်သော လာရီအောင် ကြီးစားပါဦးမည်။
- နော်အေးထွန်း (သာယာဝတီ ၀၉-၂၆၁၂၃၅၅၀၇)
- အထူးတရားစခန်းပွဲပြုလုပ်ပေး၍ ပို၍ ကျေနပ်စမ်းသာ ကြည့်နားထိုက်ပါသည်။ ဦးအောင်မြင့် (သာယာဝတီ ၀၉-၂၆၂၃၅၅၀၇)
- ကျေနပ်မှုအပြည့်အဝ ရရှိပါသည်။
- ဦးအောင်မောင် (မန္တလေး ၀၉-၄၉၄၁၅၁၀၈၄)
- ဒီလိုပဲ နောက်တစ်ခေါက်ရောက်ချင်ပါသေးတယ်။
- စန်းစန်းလှ (သာယာဝတီ ၀၉-၅၁၃၄၂၄၂၉၉)
- အကြံပြုစရာမလိုပါရဲ့။ ချိုဇော်ဝင်း (မိုးညို ၀၉-၂၅၀၉၅၂၅၅၂)
- မောင်တေတေနှင့် ခရီးသွားရသည်မှာ အလွန်အဆင်ပြေပါသည်။
- ဒေါ်ချို (မောင်ပြင် ၀၉-၄၂၃၄၀၉၆၈၂)
- ဒေါ်ပြုံးကြည် (မြောက်ဒဂုံ ၀၉-၄၉၅၆၃၅၈၀၈)
- ဒေါ်ခင်စမ်းမေ (တာမွေ ၀၉-၄၄၄၀၃၃၅၄၄)
- ဒေါ်ဆန်းဝင်း (သုံးဆယ် ၀၉-၄၂၃၄၀၉၆၈၂)
- လိုအင်ဆန်ပြည့်ဝကြပါစေ။
- ဒေါ်တင်တင်အေး (တိုက်ကြီး ၀၉-၂၅၀၀၄၈၄၂)
- ဝန်ဆောင်မှုအားလုံးကောင်းမွန်ပါသည်။
- ဒေါ်အေးအေးမြင့် (သန်လျင် ၀၉-၉၃၀၄၈၆၈၅၀)
- ဝန်ဆောင်မှုကောင်းပါသည်။
- ဦးပညာဝံသ (မြိတ် ၀၉-၂၅၄၀၃၄၀၄၉)
- ခင်နာသွားတတ်သော ဖူးအဖွဲ့နဲ့ သွားကြပါစို့လို့။
- ဒေါ်ခင်ခင်စိ (မြိတ် ၀၉-၄၈၀၄၈၀၄၅၁)
- ပီတိများစွာရင်မှာခံစားရပါသည်။
- ဒေါ်ခင်သန်းဦး (တ/ညွန့်သာ ၀၉-၄၂၀၈၀၃၃၃)
- နောက်တစ်ခေါက်ထပ်သွားပါဦးမယ်။
- ဒေါ်မြင့်မြင့် (မြောက်ဒဂုံ ၀၉-၈၅၆၂၆၈၀)
- အားလုံးကောင်းကြ တော်ကြပါတယ်။
- ဝေမြတ်မုန်ကျော် (မြောက်ဒဂုံ ၀၉-၈၆၂၆၁၀)
- လိုအပ်ချက်မရှိအောင်ကောင်းမွန်ပါသည်။
- ဒေါ်ကြင်စော (နေပြည်တော် ၀၉-၄၉၄၂၅၅၅၀၆)
- ကုသိုလ်လည်းရ၊ ဝမ်းလည်းဝ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ကြပါစေ။
- ဦးစိန်လှ (မန္တလေး ၀၉-၂၅၈၀၃၃၃၈)
- အထူးကောင်းပါသည်။ ဆက်လက်ကြိုးစားပါဦး၊ ဖိုက်တင်။
- ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်း (မြိတ် ၀၅၉-၄၂၃၄၀၇)
- အားလုံးအဆင်ပြေကောင်းမွန်ပါသည်။
- ဒေါ်လီလီခင် (အလုံ ၀၉-၃၆၆၅၀၆၉၆)
- ဝန်ဆောင်မှုအထူးကောင်းမွန်ပါသည်။
- ဦးမြင့်သိန်း (စဉ့်ကူး ၀၉-၂၅၈၀၃၃၃၈)

ရွှေတိုက်စတီဇာ (စနေထောင်)
ရခိုင်တန်ဆောင်း ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း
ဖိတ်ကြားလွှာ

ရခိုင်တန်ဆောင်း ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၏ (၅၈)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ် အစည်းအဝေးပွဲနှင့်အတူ (၂၀)ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်္ကာဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် ရန်ကုန်မြို့ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ရက်ပညာသင်နှစ် (၁၀)တန်းအောင် ဂုဏ်ထူးရအသင်းသားများ၏ သား/သမီးများအား ဂုဏ်ပြုဆုပေးအပ်ပွဲကို အောက်ပါနေ့ရက်တွင် တစ်ပြိုင်တည်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ၃၀-၇-၂၀၁၇ ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး အောက်ဖော်ပြပါ အမူဆောင်များထံ စာရင်းပေးသွင်းကြရန်နှင့် အသင်းသားများ မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်နေ့ရက်အချိန် - ၁၃-၈-၂၀၁၇ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
နံနက် ၉ နာရီ - ရခိုင်ပြည်နယ်ဓမ္မာရုံ အာဇာနည်လမ်း၊ ရွှေတိုက်စတီဇာအရှေ့ဘက်မုဒိတအနီး

အမူဆောင်များ

၁။ ဥက္ကဋ္ဌ - ဦးမြတ်သူ ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၇၀၈၉
၂။ ဒုဥက္ကဋ္ဌ - ဒေါ်ဦးရီ ဖုန်း-၀၁-၃၇၇၃၂၁
၃။ အတွင်းရေးမှူး - ဦးမဲမောင် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၇၇၉၁၆

အမူဆောင်အဖွဲ့၊ ရန်ကုန်

မင်္ဂလာဇည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ
ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးခင်မောင်လွင်-HJ ဒေါ်ရီရီဝင်းတို့၏သား
မောင်ထက်ဝေလွင်
နှင့်
ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးကျင်လှ-ဒေါ်တင်တင်စိန်တို့၏သမီး
မနွေးမိမိနွေး

တို့၏ ၂-၇-၂၀၁၇ ရက် SEDONA HOTEL တွင် ကျင်းပပြီးစီးသည့် လက်ထပ်မင်္ဂလာဇည့်ခံပွဲသို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးသော ရပ်နားရပ်ဝေးမှ ဂုဏ်သရေရှိ လူကြီးမင်းများအား အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် ထက်ဝေလွင်-မနွေးမိမိနွေး

ဒဂုံမြို့သစ်မြေကွက်များဝယ်မည်

ဒဂုံဆိပ်ကမ်း(၅၉/၆၀/၆၁/၆၂/၅၇/၅၈/၅၉/၆၀/၆၁/၆၂/၆၃/၆၄/၆၅/၆၆/၆၇/၆၈/၆၉/၇၀)ရပ်ကွက်နှင့် ဒဂုံအရှေ့ပိုင်း(UE1,2,၁၀၈/၁၀၉/၁၁၀/၁၁၁/၁၁၂/၁၁၃/၁၁၄/၁၁၅/၁၁၆/၁၁၇)ရပ်ကွက်ရှိ မြေကွက်များ အား လက်ရှိပေါက်ဈေးအတိုင်းသာ ဝယ်ယူပါမည်။
ကြော်ငြာ/ပွဲစားမလိုပါ ဖုန်း-၀၉-၇၉၈၉၀၈၇၇၊ ၀၉-၄၂၅၀၀၅၂၇၇

သန်းသန်းမြင့်ဦး

ဒဂုံမြို့နယ်အရှေ့ပိုင်း၊
မြောက်ပိုင်း၊တောင်ပိုင်း၊
သိပ်တန်းလေး၊မြို့နယ်ရှိ
မြေကွက်များ
ဈေးတောင်းပေးဝယ်သည်။
**09-420067001
09-788389075**

လျော့စွဲအမြန်အမြန်ရောင်းမည် (ပွဲစားမလို)

- * ဗဟန်းရွှေတောင်ကုန်းအနီး (၈၀x၆၀) ပေ အကျယ်ရှိမြေ အုတ်ခတ်ပြီး(နေရာကောင်း) ဈေးနှုန်း - ၁၂၈၀၀ သိန်း
- * ဗဟန်း၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းဟောင်း (၄၅x၄၅) ပေ အကျယ်ရှိ မြေ(မြေပိုင်) ဈေးနှုန်း - ၉၉၀၀ သိန်း
- * အလုံ၊ ရှင်စောပုလမ်းမအနီး (၄၀x၁၃၀) ပေ အကျယ်ရှိ မြေ၊ ဂရု(အမည်ပေါက်) ဈေးနှုန်း - ၆၅၀၀ သိန်း
- * မြောက်ဥက္ကလာ-VIP(ဆေး-၂ နီး) (၁၀၀x၁၀၀) ပေ အကျယ်ရှိမြေ၊ ဂရု(ပေါက်) ဈေးနှုန်း - ၃၆၀၀ သိန်း
- * နန်းကင်းပါရပ်ရိပ်သာ (၄၀x၆၀) ပေ အကျယ်ရှိမြေ၊ အုတ်ခတ်၊ ဂရု(ပေါက်) ဈေးနှုန်း - ၂၈၀၀ သိန်း
- * မ/ဒဂုံ၊ ရွှေပင်လုံအိမ်ရာ (၈၀x၈၀) ပေ အကျယ်ရှိ မြေ (ပါမစ်) ဈေးနှုန်း - ၂၈၀၀ သိန်း

09-5080073, 09-42888852, 09-42888853

DADDY (သမီး) တန်းမှည့်
တောင်မြို့
မန္တလေး၊စစ်တိုင်း၊မြင့်ဦးလွင်
39000/- ထမ်းကြမ်းကျေး
(1-8-2017) ထွက်မည်၊ ၂၁၂/၄ရက်
09 448001903, 09-440334848

YUDE Institute
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ်နှင့် KMD Computer Group တို့ ပူးပေါင်းဖွဲ့လှုပ်သည့် သင်တန်းများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ်နှင့် KMD Computer Group တို့ပူးပေါင်း၍ အောက်ဖော်ပြပါသင်တန်းများကို ဖွဲ့လှုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။


- Diploma in Business Information System
- Diploma in Network Communication
- Diploma in Web Development

၁။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများ တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
၂။ သင်တန်းကာလ(၉)လဖြစ်ပြီး ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော ဒီပလိုမာ အောင်လက်မှတ် ရရှိပါမည်။
၃။ Diploma in Network Communication သင်တန်းအတွက် Microsoft မှစစ်ဆေးသော 70-410 စာမေးပွဲဖြေဆိုနိုင်သည်အထိ သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
၄။ လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်လိုသူများအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ စီစဉ်ထားပါသည်။
၅။ ကျောင်းသား / သူဟောင်းများ၊ အစိုးရဝန်ထမ်းများ၊ ဝန်ထမ်းသား/သမီးများ အတွက် Discount နှင့် ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးများ ရရှိနိုင်ပါသည်။


ထပ်တန်းဖွင့်လှစ်မည့်နေရာ ။ ။ အဆော်(၈)၊ ထင်္ဂလင်း၊ ရန်ကုန်အဝေးသင်တက္ကသိုလ်၊ ထပ်တန်းဖွင့်လှစ်မည့်နေ့ရက်။ ။ ဩဂုတ်(၂၅)ရက်၊ ၂၀၀၇ ခုနှစ်။

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း
**၀၉-၂၆၂၆၀၀၃၀၁ ၊ ၀၁-၅၀၁၂၄၃၊ ၂၄၁၉၂၅၊ ၃၉၁၂၈၆၊ ၃၉၁၂၈၇
၅၀၂၂၁၁၊ ၅၀၂၂၃၃၊ ၅၄၁၃၂၈၊ ၃၈၄၂၆၈၊ ၅၄၆၆၀၀၊ ၂၂၀၅၅၅**

သင်တန်းကြေးများ၊ Computer နှင့် Mobile ပစ္စည်းများကို အရပ်ကျစနစ်ဖြင့်ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။




STI MYANMAR UNIVERSITY



in partnership with
University of Bedfordshire

တက္ကသိုလ်အဆင့်မှ တွဲဖက်ပြီး STI Myanmar University တွင် ရယူလိုက်ပါ။
စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုပညာရပ်များကို အင်္ဂလန်နိုင်ငံရှိ Queen's Award ရရှိထားသော University of Bedfordshire, UK မှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်ချီးမြှင့်မည် ဖြစ်ပါသည်။

BA (Hons) in Business Administration



STI MYANMAR UNIVERSITY

STI မှ စီးပွားရေး စီမံခန့်ခွဲမှုတွဲဖက်ပြီးသည့် စာမေးပွဲများ မဖြစ်မနေဖြေဆိုရခြင်းနှင့် Project များ ကိုယ်တိုင်ရေးဆွဲခြင်း၊ လူအများရှေ့တွင် သရုပ်ပြရင်းလင်းရခြင်းများ အမြဲမပြတ်လုပ်ဆောင်ရသည့်အတွက် အခက်အခဲများကို ချဉ်းကပ်အဖြေရှာမှု၊ မိမိကိုယ်ကို ယုံကြည်မှုစွမ်းရည် ကောင်းမွန်ပြီး အလုပ်အကိုင်ရရှိမှု လွန်စွာမြင့်မားပါသည်။

www.stiedu.net

ရန်ကုန်- Block-10, Phase-3, MICT Park, လှိုင်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၁-၅၀၁၂၄၃/၅၂ ၀၉၄၂၀၂၅၄၀၇၂
မန္တလေး- B 15/16 ၊ ၆၆လမ်းနှင့်သင်္ဃာလမ်းထောင့်၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉၇၈၃၈၀၀၀၆ ၂-၆၃-၆၄

သတိပေးကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်နော်ရီဝင်း(ကွယ်လွန်သူ ချော်တိုက်မောက်(ခ)ဦးတင်မြင့်၏ တရားဝင်ကိုယ်စားလှယ်)က တရားလိုပြုလုပ်၍ ဒေါက်တာအောင်မျိုးသန့်ပါ(၅)ဦးတို့အပေါ် တရားပြိုင်များအဖြစ်ထားရှိကာ ရန်ကုန်မြို့ လသာမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ရွှေလမ်း၊ အမှတ် ၁၅၉(ဘီ)၊ မြေညီထပ်၊ အခန်းအမှတ်(၂)တိုက်ခန်းအသစ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ တရားလိုအား လက်ရောက်ပေးအပ်စေလို့မူ(နေရာချထားပေးစေလို့မူ)ကို အခြားသက်သာခွင့်များနှင့်အတူ ပေးအပ်ပါရန်နှင့် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၃၆တွင် ၂၄-၈-၂၀၁၂ ရက်က စွဲဆိုထားရာ အမှုမှာ ကြားနာစစ်ဆေးဆုံးဖြတ်ပါ၍ ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းကို အမှုအတောအတွင်း ငှားရမ်းခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးတမ်းခြင်းများကို ပြုခွင့်မရှိပါကြောင်းနှင့် အကယ်၍ တစ်နည်းနည်း လွှဲပြောင်းပါလျှင် ပစ္စည်းလွှဲပြောင်းရေးအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၅၂ ပီတီပင်ခြင်းနှင့် ငြိစွန်းပျက်ပြယ်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများပြည်သူအကျိုး ရှေးနှု၍ သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်ဇော်မင်း(မြို့မ)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
(စဉ်-၄၉၉၆/၈၉)

အမှတ် ၈၃/၁၀(ဒုတိယထပ်) ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
နံနက်ဖုန်း-၀၁-၂၅၀၇၉၉

ကြေးမုံ

SUPER
အာဟာရပြည့် သက်သတ်လွတ်
စူပါကျွေကာ
(၃၀)ဂရမ် အပြည့်ပါရှိသည်။

09 5178737

ဒေါက်တာဇော်ဦး
PhD (Chem) DFT (YU)
ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးရေး၊ ဓာတ်ခွဲခန်း၊ ဓာတ်ပေးစနစ်၊ ဓာတ်ပေးစနစ်၊ ဓာတ်ပေးစနစ်
Ph: 09 252 210 320

Three Seasons Car Rental Service
မြို့တွင်း/မြို့ပြင်
Ph: 09-421027767, 09-975803600

ရွှေစည်
အိမ်ခြေငှား၊ အိမ်စေ့နှင့် ကုန်စည်ဝန်ဆောင်မှု လုပ်သားပါ ညှိနှိုင်းဈေးဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
09-73122029, 09-795669534

“ခက်မှုနှင့်ခက်ရှုံ အမြန်ရောင်းမည်”
ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် ဦးရားလူစုရောင်းမည်
တောင်ဒဂုံစက်မှုဇုန် (၂)၊ ၆၃ရပ်ကွက်၊ စက်မှုပတ်လမ်းမပေါ်၊ မြေအကျယ်ပေ (၈၀ x ၇၀)၊ စက်မှုအကျယ် RC (၄၀ x ၆၀)၊ သုံးထပ်ခွဲ၊ ရေဗီးစုံ၊ ပါဝါမီတာ (၄၁)ကောင် (၂)လုံး၊ လုပ်ငန်းစုံလုပ်ရ၊ တည်းခိုခန်းဖွင့်ရန်၊ ဘက်ဖွင့်ရန် နေရာကောင်း
ရောင်းဈေး - သိန်း (၆၀၀၀)
Ph : 09 785503598 , 09 250021585

ပြန်ဟည်တွင်ပထမဆုံးတင်သွင်းသော
Since 1996
Home
Think of Home, Think at Home

ပါဏး အစားထိုး ကြမ်းခင်း ပိုးကုသီ Promotion

ကြမ်းခင်း ၃ ကျင်း ဝယ်လျှင် အလှကြည့်ပွဲနှင့် **လက်ဆောင်**

Grade A,B,C,D အစားထိုးပေးပါသည်
* ဈေးနှုန်း အပိုပိုဆုံး အမြင့်ဆုံး အထိရှိပါသည်
* လက်ဆောင် ဝယ်ယူလိုသူများအတွက် အထူးဈေးနှုန်း

GRADE A,B,C,D ဝယ်ယူမှုကို စက်ဖြင့် အခမဲ့ လက်ဆောင် စစ်ဆေးပေးပါသည်။

80 x 60 cm

အပတ်(၁၁)၊ မင်းကြီးလမ်း၊ အင်းစိန်ဆေးရုံအနီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။ Building(N), အခန်း(33,34) , သီရိရတနာလက်ကားဈေး၊ သုမ္မာလမ်း၊ အောင်ပင်လှအထူးပြေးဝင်းအနီး၊ ပြောက်ဥက္ကလာပ။
HOTLINE: 09-79 700 70 71
09-79 700 70 81

(ရန်ကင်း) (မန္တလေး) (မုတ္တမ) (တောင်ကြီး) (ပဲခူး) (မုံရွာ) (မော်လမြိုင်) (ပြင်ဦးလွင်) မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာပိုင်(၁၁)ခုတွင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

AAS Air.con Sales & Services

Electrolux 1HP 390000/-
Mitsubishi 1HP 390000/-
Panasonic 1HP 340000/-
Chigo 1HP 260000/-
TCL 1HP 245000/-

ရန်ကင်းမြို့၊ ဦးစွန်းလေးပြင်လမ်း၊ အောက်ဘက်၊ ဈေးနှုန်းဖြင့် ရောင်းချပေးပါသည်။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဖွဲ့စည်းပေးပါမည်
01-573811, 578957 09-8614140
09-5054228 09-420033464
09-420071954 09-450236294

Hawk Group
Sofa Settee (ဆိုဖာဆက်တီ) အဟောင်းများကို ပြုပြင်ပေးပါသည်။

မပြုပြင်မီ မြုပြင်ပြီး

ပုန်းလေးဆက်လက်ရုံပါပဲ ...
☎ : 09428138891, 09789444709

HITACHI Inspire the Next

Robotics နဲ့ဆိုရင် အနာဂတ်ဟာ စိတ်ကူးအကြံဉာဏ်ကောင်းများကို လမ်းဖွင့်ပေးထားပါတယ်။

စက်ရုပ်နည်းပညာဆိုတာကို ကြားတဲ့အခါမှာ သင့်စိတ်ထဲ တယ်လီတွေ့မိပါသလား၊ စိတ်ကူးယဉ်သိပ္ပံဇာတ်လမ်းလို မြင်မိပါသလား၊ အခွင့်အလမ်းတွေအကြောင်းရော မတွေ့မိဘူးလား၊ IoT နည်းပညာရဲ့ ဦးဆောင်အတွဲအဖွဲ့အစည်းဆောင်ရွက်နေဆဲရင် Hitachi ရဲ့ စက်ရုပ်တွေဟာ အချက်အလက်တွေကို အချိန်နဲ့တပြိုင်ညီရယူနိုင်တယ်၊ အခြားသူတွေနဲ့ ဆက်သွယ်မှုတွေ လုပ်နိုင်တယ်၊ လူသားတွေနဲ့ အတူယှဉ်တွဲအလုပ်လုပ်ပေးပြီး ပိုကောင်းတဲ့ ဘဝတွေကို တိုးတက်ဖန်တီးနိုင်ပေးတယ်။ ဒါကြောင့် အနာဂတ်ရဲ့ Robotics သို့မဟုတ် စက်ရုပ်နည်းပညာအဖွဲ့ဝင် စကားလုံးကို ကြားတဲ့အခါတိုင်း၊ လူသားနဲ့စက်ရုပ်တွေ အတူပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်မယ့်ဆိုရင် ဘာတွေအောင်မြင်အောင် ဖန်တီးနိုင်မလဲဆိုတာကို တွေးဆကြည့်နိုင်ကြပါပြီ။

social-innovation.hitachi

Hitachi Social Innovation

10:24
13:53
8:06
32°



ကြော်ငြာ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်တင်မာကြည်
အသက် (၈၅) နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ လွိုင်မြို့နယ်၊ ပါရမီကုန်းဒို၊ တိုက်(၁၂၁)၊ အခန်း (၁၀၂)နေ့ ပြင်ပင်မကြီးမြတ်မောင်(တပ်မတော်-လေ၊ ငြိမ်း၊ စစ်သံမှူး-ငြိမ်း)၏ ဇနီး၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး သန့်ဇင်(တပ်မတော်-လေ(ငြိမ်း)၊ အကောင်အထည်(ငြိမ်း))-ဒေါ်အေးမြတ်မော်တို့၏မိခင် ဒေါ်တင်မာကြည်သည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၅:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။

တပ်မတော်(လေ)မှ အရာရှိ၊ အရာခံ၊ အကြပ်၊ စစ်သည် မိသားစုများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ဝါယံကမကြီး
ဒေါ်တင်မာကြည် (၈၅)နှစ်

သူငယ်ချင်းဗိုလ်မှူး မြတ်စိုးဝင်း-ဒေါ်ရွှေလင်းမာတို့၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်တင်မာကြည်သည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ ရက်နေ့ နံနက် ၅:၃၀နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသည်။

စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၂၃) သူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးစိုးမြင့်
အသက်(၇၈)နှစ်

ကိုကျော်ဆန်းဦး၏ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးစိုးမြင့်သည် ၂၀-၇-၂၀၁၇ ရက် နံနက် ၈:၀၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။

စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၂၉)မှ သူငယ်ချင်း၊ ညီငယ်များနှင့် မိသားစုဝင်များ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးလှဖုန်း (ခ) ဦးစိုးမိုး
အသက် (၇၇) နှစ်

စိုင်းခွန်နောင် အိမ်၊ ခြုံ၊ မြေ အကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီမှ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဦးစိုင်းခွန်နောင်နှင့် ဒါရိုက်တာ ဒေါ်ယဉ်ယဉ်သိန်းတို့၏ဖခင် ဦးလှဖုန်း(ခ)ဦးစိုးမိုးသည် ၁၁-၇-၂၀၁၇ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၅:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။

စိုင်းခွန်နောင်အိမ်၊ ခြုံ၊ မြေအကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ကြည်း-၂၉၃၇၆ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး တင်ထူးအောင် (၄၂)နှစ်
စစ်တက္ကသိုလ်(၇၉)

ဒေါ်အေးအေးအောင်၏ ခင်ပွန်း၊ မရွန်းရမိမိုး၊ မပေရယ်မိုး၊ မမေမြတ်မိုးတို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး တင်ထူးအောင်သည် ၂၁-၇-၂၀၁၇ရက် (သောကြာနေ့) ၁၄:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။

စစ်တက္ကသိုလ်၊ အောင်ဆန်းတပ်ဦးစွဲခနောင်များ

အထူးကျေးဇူးတင်လွှာ
ဦးမင်းနောင်(ညွှန်ကြားရေးမှူး)၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှူး(၅၅)နှစ်

၁၉-၇-၂၀၁၇ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၂:၂၆နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၂၁-၇-၂၀၁၇ ရက် (သောကြာနေ့)တွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ ပို့ဆောင်မိသဖြင့်ဖြစ်ပါသည်။ ကွယ်လွန်သွားပြီဖြစ်သော ဦးမင်းနောင်အား ဝမ်းနည်းကြေကွဲကြောင်းနှင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုအား အားပေးနှစ်သိမ့်ကြပါသော မြေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဇနီး ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ဇနီး အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်နှင့် ဇနီး ဒုတိယအမြဲတမ်းအတွင်းဝန်နှင့် ဇနီး ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဝန်ကြီးများ၊ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှူး အငြိမ်းယူသွားသော ဝန်ကြီး၊ ဝန်ကြီး၊ အရာရှိများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ နာမကျန်းဖြစ်ချိန်မှစ၍ နောက်ဆုံးအချိန်ထိ အဘက်ဘက်မှ မေတ္တာဖြင့် ကူညီပေးပါသော ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ အဘက်ဘက်မှ မေတ္တာဖြင့်ကူညီပေးပြီး လာရောက်အားပေးနှစ်သိမ့်ကြသော ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ အရာရှိများနှင့် ရုံးဝန်ထမ်းများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာနမှူး၊ ဒုတိယတိုင်း ဦးစီးဌာနမှူး၊ ခရိုင်/မြို့နယ် ဦးစီးဌာနမှူးများနှင့် ရုံးဝန်ထမ်းများ၊ ပြည်နယ်/တိုင်းအသီးသီးမှ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနရှိ အရာရှိများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ တိုင်း/ခရိုင်/မြို့နယ်/စခန်း/ သင်တန်းကျောင်းများရှိ အရာရှိများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ နာမကျန်းဖြစ်စဉ်မှစ၍ ဆေးကုသ ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးခဲ့ပါသော ဗိုလ်မှူးကြီးဒေါ်မေသွေးကို၊ ဗိုလ်မှူးထင်ဇံလင်း၊ အစစအရာရာ အနီးကပ်စောင့်ရှောက်ပေးပါသော ဗိုလ်ကြီးဟိန်းမြင့်အောင်၊ ရွှေလမင်းဆေးရုံမှ ဆရာဝန်၊ ဆရာမများ၊ ဝမ်းနည်းကြေကွဲကြောင်းနှင့် အားပေးနှစ်သိမ့်ကြပါသော ဒေါ်အေးမြင့် (လ/ပထွန်း၊ လပထွန်းခရိုင်ပညာရေးမှူးရုံး)၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်မြင့် (အထက-၁၊ ရွှေပြည်သာ)၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး၊ အထက(၁) တိုက်လေးမှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီးနှင့် ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ လုပ်ကိုင်ထိမ်းမြားမှု၊ နှစ်ဘက်ဆွေမျိုးများ၊ မိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများနှင့် စာအုပ်ကိုင်ပေးသူများ စေတနာ မေတ္တာဖြင့် အစာအဆုံး တာဝန်ယူပေးပေးမှုများကူညီပေးခဲ့ပါသော မြောက်ဥက္ကလာ သူထောက်ရတီအဖွဲ့စသည့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး
ဦးသောင်းရွှေ(ကြည့်မြင်တိုင်) (၈၃)နှစ်
လေယာဉ်အင်ဂျင်နီယာ(ပန်ကာဌာန-ငြိမ်း)

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မကွေးတန်းတောင်အရေရပ်ကွက်၊ ရေတွင်းကုန်း(၃)လမ်း၊ အမှတ်(၁၇)နေ (ဦးဘရင်-ဒေါ်ဟန်ရှင်)တို့၏သားကြီး၊ (ဒေါ်တင်လှ)၊ (ဒေါ်တင်အေး)တို့၏မောင်၊ ဒေါ်တင်အုန်း၊ ဒေါ်တင်မြင့်၊ ဒေါ်တင်သန်း၊ ဦးခင်မောင်သောင်းတို့၏အစ်ကိုကြီး၊ ဒေါ်စန္ဒာရွှေ(လန်ဒန်)၊ အင်္ဂလန်နိုင်ငံ) ဒေါ်ရွှေသီတာ(ခ)Susan(KL မလေးရှား)၊ ဦးထွန်းဝင်း-ဒေါ်လှဖြူအောင် (Primary Teacher သယ်ခန်းကျွန်း ကျောင်းဆိုး၊ Total and Brainworks School)တို့၏ဖခင်၊ မချောစုလန်သွယ် (တတိယနှစ် ECI မှော်ဘီနည်းပညာတက္ကသိုလ်)၊ မောင်ဟိန်းထွန်း(ခ) Solomon (Pre KG တန်း၊ Nu Kids Pre School မြောက်ဒဂုံ)တို့၏ အဘိုးကြီးသည် ၂၂-၇-၂၀၁၇ (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၂၆-၇-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၀နာရီတွင် ထိန်ပင်သင်္ဘောသို့ မီးသင်္ကြာပေါ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁:၀၅နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၈-၇-၂၀၁၇(သောကြာနေ့) နံနက် ၈နာရီတွင် အထက်ပိနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးသိုက်ထွန်း အသက်(၆၀)

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၃၅၁)နေ ဒေါ်တင်ဝါပါဦး၏ခင်ပွန်း၊ မောင်ဥက္ကဋ္ဌ-မအိမ်မွန်သိုက်၊ မမေဇွန်သိုက်၊ မောင်နိုင်ထွန်းဦး-မစန္ဒီ ဝင်း၊ မယဉ်မင်းဦးတို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ မောင်နိုင်ဝါ၊ မကြယ်စင်ပိုင်တို့၏အဘိုးသည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၁၂နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ သဖြင့် ၂၆-၇-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ ပို့ဆောင်သ ပြုတ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈ နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်စန္ဒာဝင်း
ညွှန်ကြားရေးမှူး(လျှပ်စစ်စွမ်းအားစီမံရေးဦးစီးဌာန)
အသက် (၄၉) နှစ်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ချောင်းဦးမြို့၊ မြို့မရပ်ကွက်နေ ဦးအောင်တိုး-ဒေါ်မြသန်း၊ မွန်ပြည်နယ်၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ မြိုင်သာယာရပ်ကွက်၊ အမှတ် (၃၃၉)နေ ဦးကြီးရွှေ(ရဲမှူးကြီး-ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်ဝင်းစိန်တို့၏သမီး၊ မန္တလေးမြို့၊ တမ္ပတီရပ်ကွက်၊ စည်ပင်အိမ်ရာနေ ဦးထွန်းလင်းကျော်-ဒေါ်စံပါယ်ဖြူ တို့၏ညီမ၊ ဒေါ်ခင်သီတာဝင်း၏အစ်မ၊ မောင်စိုင်းဝဏ္ဏရွှေ၊ မောင်ရဲမင်းခန့်၊ မသက်ထက်စံတို့၏အဒေါ်၊ အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ စစ်ဗျူဟာမှူး ဗိုလ်မှူးကြီး အောင်မျိုးသန်း၏ဇနီး၊ မောင်သန့်ဇော်ထက် (Wisdom Hill)၏ မိခင်၊ နေပြည်တော်၊ ဇေယျသီရိမြို့နယ်၊ ပလယ်ဒီရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၂၁၀၀/၀၁)နေ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း (ညွှန်ကြားရေးမှူး)သည် ၂၄-၇-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) ၀၀:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၂၆-၇-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အမှတ်(၂) တပ်မတော်ဆေးရုံ၊ ၃တင်(၁၀၀၀) သိုက်ချောင်းမှ ကွေ့ကြီးသူသန်သို့ ပို့ဆောင်သပြုတ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁:၁၀ နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၀-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် အထက်ပိနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးခင်မောင်(ဖားအောက်ရွာ)၊ မွန်ပြည်နယ်
နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝင် (ငြိမ်း)
အသက်(၈၆)နှစ်

မြန်မာနိုင်ငံအိမ်ခြံမြေ ဝန်ဆောင်မှုအသင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးမြင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ဝါပါတို့၏ဖခင် ဦးခင်မောင်သည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအိမ်ခြံမြေ ဝန်ဆောင်မှုအသင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ကြည်း-၁၄၀၇၃ ဗိုလ်မှူးကြီး တင်လှဦး(ငြိမ်း)
အလုပ်သင်ဗိုလ်၊ ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၄)၊ တေ(၄)
အသက်(၆၃)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ နေကြာလမ်း၊ အမှတ်(၁၄၄)နေ ဒေါ်ချိုချိုဆွေ၏ ခင်ပွန်း၊ ဗိုလ်မှူးကြီးတင်လှဦး(ငြိမ်း)သည် ၂၀-၇-၂၀၁၇ ရက်တွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အလုပ်သင်ဗိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၄) သူငယ်ချင်းများနှင့်မိသားစုများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်ကြီး အောင်ကျော်(ငြိမ်း)
ကြည်း-၂၄၄၇၄ သူရဲ(၈၄)
အသက်(၅၄)နှစ်

သူငယ်ချင်း ဗိုလ်ကြီးအောင်ကျော်(ငြိမ်း) ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ကယ်လီယံဓနနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဦးစီးဌာန၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးသည် ၂၄-၇-၂၀၁၇ရက်နေ့ နံနက် ၁:၁၀နာရီတွင် မိတ္ထီလာ အမှတ်(၁)စစ်ဆေးမှုကြီး (ဒုတင်-၅၀၀)၌ ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့် ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၈၄) သူငယ်ချင်းမိသားစုများ

အနိစ္စ
ဒေါ်ကြည်ကြည်ခင်
အသက် (၇၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် (၃၇/ခ)၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်နေ (ဦးစံတင်-ဒေါ်ချစ်မယ်)တို့၏ သမီး၊ (ဦးခင်မောင်ဝင်း)၏ဇနီး၊ ဒေါ်တင်တင်ရီ၏ညီမ၊ Dr.ကျော်ဇော်ဝင်း-ဒေါ်နီနီအောင်၊ ဒေါ်သက်မာဝင်း(အထက-၃) သိမ်ကုန်းတိုက်ကြီး) ဒေါ်ချိုမာဝင်း(ဦးမိုးကျော်) ဒေါ်မိုးမိုဝင်း၊ ဒေါ်နိုင်မာဝင်း၊ ဦးကျော်စွာဝင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသော ကျေးဇူးရှင်မာတာမိခင်၊ တူ/တူမ ၁၀ယောက်တို့၏အဒေါ်၊ မြေးသုံးယောက်တို့၏ အဘွားသည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၅:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၇-၂၀၁၇ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးအအေးတိုက်မှ ရေဝေးသင်္ဘောသို့ ပို့ဆောင်မိသဖြင့်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၈ နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၉-၇-၂၀၁၇ (စနေနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီအထိ အထက်ပိနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးသောင်းမြင့်(ခ)
လင်မင်တိတ်
အသက် (၇၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ လသာမြို့နယ်နေ (ဦးလင်လိုင်လှ-ဒေါ်မြရီ)တို့၏သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းရပ်ကွက်၊ ဩဘာလမ်း၊ တိုက်(၉၄) ၀-ထပ်(ညာ)နေ ဒေါ်အေးအေး၏ခင်ပွန်း၊ ဦးဝင်းနိုင်-ဒေါ်ဝင်းဝင်းရွှေ ဦးမြင့်တင်-ဒေါ်မြမြလှဝင်း၊ ဦးအောင်ကျော်စိုး-ဒေါ်မြသီတာ၊ ဦးဟန်မင်းဦး-ဒေါ်ခင်အေးလှဝင်း၊ ဦးထွန်းထွန်းနိုင်-ဒေါ်လှလှအေးတို့၏ဖခင်၊ မြေးကိုးယောက်တို့၏ အဘိုးသည် ၂၄-၇-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၄၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၇-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ ပို့ဆောင်မိသဖြင့်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၉ နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
မိခင်သန်းရီ
အသက် (၇၀)

မွန်ပြည်နယ်၊ ဘီလူးကျွန်း၊ ချောင်းဆုံမြို့နယ်၊ ကွမ်ရိုက်ရွာနေ (နိုင်ချစ်လှ-မိခင်)တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသမီး၊ တော်ကနာရွာနေ (နိုင်ပု-မိလင်း)တို့၏ သမီးအေးမင်း ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ဝရုဏာ(၄)လမ်း (၆၆၄/က)နေ (နိုင်ထွန်းရှင်)၏ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ (နိုင်ထွန်းလှိုင်)၏ညီမ၊ (နိုင်လှဆွေ) (နိုင်ထွန်းသောင်း)တို့၏အစ်မ၊ မိအေးအေးသန်း(အထက-၃) ကွမ်ရိုက်)၏အဒေါ်၊ မိအေးအေးမွန်(ဆေးသူတေသနဦးစီးဌာန)၊ မင်းသန်းထွန်း (Win & Min Wood Machine Service) - စခန်းစနစ်ဝင်း (Bagan Royal Star Construction Co.,Ltd)၊ မင်းမျိုးသွယ်-မဖြူစင်သန်တို့၏ချစ်လှစွာသောမိခင်၊ မင်းညာဏ်မင်းထက်၊ မကြယ်စင်လင်းထက်တို့၏ အဘွားမိခင်သန်းရီသည် ၂၄-၇-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၇-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ ပို့ဆောင်သပြုတ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်းဒါယကာမကြီး
ဒေါ်စိန်ဖြူ (၆၇)နှစ်

အမှတ် (၂၃၁)၊ ကမ်းနားလမ်း၊ မကိုးတန်းတောင်အနောက်ရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်နေ (ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်သန်းရှင်)တို့၏သမီးအေးမင်း (ဦးရွှေမန်း-ဒေါ်ဝင်းမြင့်)တို့၏သမီး၊ (ဦးချစ်လှိုင်)၏ဇနီး၊ (ဦးထွန်းထွန်း)-ဒေါ်အိအိချော၊ ဦးကျော်ကျော်-ဒေါ်ခင်ခင်ဦး၊ မဝါဝါ၊ (မယဉ်ယဉ်)တို့၏ မွေးသမီးမောင် မောင်အောင်တောင်းမွန်၊ မဖြူသိရီထွန်း၊ သိရီကျော်ကျော်၊ စံအိမ်ကျော်ကျော်တို့၏အဘွားသည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၇-၂၀၁၇ (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သင်္ဘောသို့ ပို့ဆောင်မိသဖြင့်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁:၀၅နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
ဘဒ္ဒန္တ ဝိသုဒ္ဓ
(လင်းကျိုက်၊ ပေါင်မြို့နယ်)
သိက္ခာတော်(၆၀)ပါ၊ သက်တော်(၈၀)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြို့မရပ်ကွက်၊ ဗဟန်း(၁)လမ်း၊ လင်းကျိုက်မွန်ကျောင်းတိုက်၏ ပဓာနနာယက ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တ ဝိသုဒ္ဓ မဟာထေရ်သည် ၂၄-၇-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၃:၃၀ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သော ဥက္ကဋ္ဌရပ်ကလာပ်တော်အား လင်းကျိုက်မွန်ကျောင်းတိုက်၌ ပို့ဆောင်ပေးပြီး ၃၀-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ အန္တိမအင်္ဂုရာပန ဆင်ယင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နားရပ်ဝေးမှ တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (ရေဝေးသင်္ဘောသို့ လင်းကျိုက်မွန်ကျောင်းတိုက်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) စာပေကျမ်းပရေတော်မတီ

လင်းကျိုက်မွန်ကျောင်းတိုက်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်မြကျင်(ရေဖြူ)
အသက်(၉၈)နှစ်

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ထားဝယ်မြို့၊ ရေဖြူမြို့နေ (ဦးကျင်ဘ၏ဇနီး (ဦးရွှေခိုင်)၊ ဦးခင်မောင်ခိုင်၊ ဦးမောင်မောင်ခိုင်-ဒေါ်ညွှန်လှိုင်၊ ဦးလောင်း-ဒေါ်မေမေခိုင်၊ ဦးလှခိုင်-ဒေါ်ရွယ်ပိုင်တို့၏ မွေးသမီးမိခင်သည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၄:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၇-၂၀၁၇ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဖြူမြို့၊ ကညောင်ကောင်းသင်္ဘောသို့ သင်္ကြာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း မိတ်ဆွေသက်ဂဟအပေါင်းအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးတင်မောင်
ဆိပ်ကမ်းရဲတပ်ကြပ်ကြီး(ငြိမ်း)
အသက် (၈၇)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ (၆၄)လမ်း၊ အမှတ် (၁၈)နေ (ဦးမောင်စိန်-ဒေါ်သန်း)တို့၏သား၊ ဒေါ်ကျတင်၏ခင်ပွန်း၊ ဦးသိန်းစိုး (ရေယာဉ်မှူး-ငြိမ်း MPE)-ဒေါ်မြင့်မြင့်စမ်း၊ (ဦးတင်မောင်ဝင်း)၊ ဦးတင်မောင်မြင့် (ဦးတင်မောင်စိုး)-ဒေါ်ခင်မာဝင်းတို့၏ကျေးဇူးရှင်မွေးသမီး၊ မြေးငါးယောက်၊ မြစ်သုံးယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၂၄-၇-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၄:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၇-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ မီးသင်္ကြာမည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ပါ သည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ခင်စန်းနွဲ့ (သထုံ) (၇၂)နှစ်
လ/ထ စာတည်း၊ မြန်မာစာအဖွဲ့ (ငြိမ်း)

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ စကားဝါလမ်း၊ အမှတ်(၄၀၆) (၃/၁၆)နေ (ဦးထွန်းလှိုင်-ဒေါ်အုန်းနွဲ့)တို့၏သမီး၊ (ဦးဟန်တင်-ဒေါ်ခင်မာခိုင်)တို့၏ညီမ၊ ဒေါ်လှရီ(အထပြု- ငြိမ်း) (ဒေါ်တင်တင်လှိုင်)-ဦးသိန်းဟန် (လ/ထ အင်ယာကျောက်ပုထိုး)၊ ဦးကဲလှိုင် (ရေဖြူမြို့နယ်ထွေအုပ်-ငြိမ်း)-ဒေါ်မြင့်စန်း (အထပြု-ငြိမ်း)၊ ဒေါ်သီသီလှိုင်-ဦးစိုးလှိုင် (Fleet Manager/MCLC)၊ ဦးဌေးလှိုင် (ဒုလ/ထ ညွှန်မှူး၊ အမှတ်-၂ သတ္တုတွင်း)-ဒေါ်ဝင်းမာ(ငြိမ်း)၊ ဒေါ်သီတာလှိုင်-ရဲအုပ် ဦးလောင်းတို့၏အစ်မ၊ ဒေါ်လှလှလှလှလှ-ဦးအင်စိုး၊ ဒေါ်ခင်လှိုင်စိုး၊ ဒေါ်အေးမာဟန်-ဦးအုန်းလှိုင်(ကျိုက်ထီးရိုးဂေါပကရုံး)၊ ဦးခွန်ဇော်ထွန်းဟန်-ဒေါ်နီလာအေး၊ ဦးစိုးသူရ-ဒေါ်မိုးမိုးသွယ်၊ ဒေါ်နီနီမာ၊ ဒေါ်ချမ်းမြနွေ၊ ဒေါ်သိရီဝင်းကြည်-ဦးမျိုးမင်းထွန်း၊ ဦးမင်းသီလာ-ဒေါ်အေးချမ်းနွယ်၊ ဦးလှိုင်မြင့်ဦး၊ ဦးမင်းချမ်းလှိုင်တို့၏ ကြီးကြီးသည် ၂၃-၇-၂၀၁၇ရက် ည ၇:၀၀နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၇-၂၀၁၇ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ ပို့ဆောင်မိသဖြင့်ဖြစ်ပါကြောင်း (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၉-၇-၂၀၁၇(စနေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ အထက်ပိနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်းဒါယကာမကြီး
ဦးကိုကိုလှိုင်
အသက် (၆၀)

ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးမြင့်လှိုင်-ဒေါ်တင်မေတို့၏သား၊ ပဲခူးမြို့၊ ဆံတော်တွင်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၆၀၀)၊ နန်းတော်ရာရပ်ကွက်နေ (ဦးခင်မောင်) - ဒေါ်သိန်းချစ်တို့၏ သားသမီး၊ တောင်သူစောကျေးရွာနေ ဒေါ်ခင်ရီ၊ ဒေါ်မြရီ၊ ပတီရီရည်ကျောင်းလမ်းနေ ဦးခင်စိုး-ဒေါ်တင်အောင်တို့၏တူ၊ ဒေါ်အေးအေးမြတ်၊ (ဒေါ်စိုးစိုးထွေ)တို့၏အစ်ကို၊ ဒေါ်ထူးထူးဦး၏ ခင်ပွန်းသည် ၂၂-၇-၂၀၁၇ (စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၇-၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် အထက်ပိနေအိမ်မှ ဆင်ဖြူကျွင်းသူသန်သို့ ပို့ဆောင်သပြုတ်ပြီးစီးပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နားမှ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဂဟအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးသိန်းထူး (၅၅)နှစ်
သိန်းထူးနှင့်ညီများ လေးမြတ်၊ လေးတပ်လုပ်ငန်း၊ စက်မှု(ခ)၊ မန္တလေးမြို့

ရွှေတိုင်းမြို့နေ (ဦးသိန်းထွန်း) -ဒေါ်သိန်းတင်တို့၏ဒုတိယသား၊ မန္တလေးမြို့၊ ထွန်းတိုးမြို့သစ်နေ ကိုကျော်ဝင်းစိန်-မန္တလေးမောင် မောင် ကိုခင်မောင်ထူးကိုမင်းအောင်-မချိုမာလာထူး၊ မခင်ချိုမာလာထူး၊ မခင်ဝေမောင်ထူးတို့၏ဖခင်၊ မောင်ဇင်လင်းဖြိုး၊ မောင်ထူးမြတ်အောင်တို့၏အဘိုး၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၏ ခင်ပွန်းသည် ၂၄-၇-၂၀၁၇(တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၂၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၇-၂၀၁၇(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် တောင်အင်းမြောက် အင်းသူသန်သို့ ပို့ဆောင်သပြုတ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နားမှ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအောင်သန်းဌေး (ရမ်းပြ)
(၇/၀) (CDC-53855)
အသက်(၃၄)နှစ်

ရခိုင်သင်္ဘောသားများ လူမှုရေး အသင်းဝင် (၇/၀) ကိုအောင်သန်းဌေးသည် သင်္ဘောပေါ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၇-၂၀၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ မီးသင်္ကြာမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အသင်းသားများ လိုက်ပါပို့ဆောင်ကြပါရန်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁:၀၅နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။)

ရခိုင်သင်္ဘောသားများ လူမှုရေးအသင်း

ဦးအောင်သန်းဌေး(ရမ်းပြ)
(၇/၀)(CDC-53855)
အသက်(၃၄)နှစ်

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၃) ရပ်ကွက်၊ ကောလိယ (၂၉)လမ်း၊ အမှတ် (၂၇၈)နေ ဦးတင်အေး-ဒေါ်စိန်သန်းတို့၏သား၊ ဒေါ်မြမြသင်း (အလပြု)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ မဆရတီလှိုင်၏မွေးသမီး ဦးသန်းဌေးသည် ချီလီနိုင်ငံ၊ မတ်ဂျယ်လန်ဆီပက်ကျင်း သင်္ဘောပေါ်၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရင်း ၈-၇-၂၀၁၇ ရက်တွင် ရုတ်တရက်ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၇-၂၀၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသင်္ဘောသို့ မီးသင်္ကြာမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁:၀၅နာရီတွင် ထွက်ပါသည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဧရာဝတီ၊ စစ်တောင်း၊ ငဝန်၊ တိုး မြစ်ရေကြီးမှုအခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၄

ဧရာဝတီ
ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန်တိုင်းထွာချက်များအရ ဧရာဝတီမြစ်ရေသည် ဟင်္သာတမြို့တွင် နှစ်ပေခန့်နှင့် လွန်မြို့တွင် တစ်ပေခွဲခန့် ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်သို့ကျော်လွန်နေပြီး နောက်သုံးရက်အတွင်း ပေဝက်ခန့်စီကျဆင်းနိုင်ကာ ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

စစ်တောင်း
စစ်တောင်းမြစ်ရေသည် မဒေါက်မြို့တွင် နှစ်ပေခွဲခန့် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်နှစ်ရက်အတွင်း ပေဝက်ခန့်ဆက်လက်တက်လာနိုင်ကာ ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

ငဝန်
ငဝန်မြစ်ရေသည် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့တွင် နှစ်ပေခွဲခန့်နှင့် သာပေါင်းမြို့တွင် တစ်ပေခွဲခန့် ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်သုံးရက်အတွင်း ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နှင့် သာပေါင်းမြို့တို့တွင် ပေဝက်ခန့်စီ ဆက်လက်တက်လာနိုင်ကာ ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

တိုး
တိုးမြစ်ရေသည် မအူပင်မြို့တွင် ပေဝက်ခန့် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်နှစ်ရက်အတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

အဆိုပါ မြစ်ကမ်းများအနီးနှင့် မြေခိုခိုပိုင်းနေထိုင်သူများအနေဖြင့် အထူးသတိပြုနေထိုင်ကြပါရန် မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက အကြံပြုထားသည်။
(ကြေးမုံ)



အာရှယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲအပြီး (၂၉)ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းအတွက် ဆက်လက်လေ့ကျင့်နေသည့် မြန်မာ ယူ-၂၂ အသင်း

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၄
မြန်မာယူ-၂၂ အသင်းသည် (၂၉) ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်ရန် အာရှ ယူ-၂၃ ခြေစစ်ပွဲအပြီးတွင် လေ့ကျင့်မှုဆက်လက်ပြုလုပ်လျက် ရှိသည်။ ဆီးဂိမ်းအမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ဩဂုတ် ၁၄ ရက်မှ ၂၉ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၄ သို့



ဧရာဝတီမြစ်ရေ မြင့်တက်လာမှုကြောင့် ညောင်တုန်းမြို့၌ စာသင်ကျောင်း ၃၁ ကျောင်း ယာယီပိတ်ထားရ

ညောင်တုန်း ဇူလိုင် ၂၄
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်းမြို့တွင် ယခုရက်များအတွင်း ဧရာဝတီမြစ်ရေမြင့်တက်လာမှုကြောင့် ညောင်တုန်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ် ၂၂ ဒသမ ၅ ပေနှင့်အထက် အန္တရာယ်ရေမှတ် ၂၄ ဒသမ ၅ ပေသို့ ကျော်လွန်ရောက်ရှိကာ ဇူလိုင် ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ၂၅ ဒသမ ၀၀ ပေသို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်သည်။ မြို့၏ မြို့ပတ်တာအမြင့်မှာ ပေ ၃၀ ဒသမ ၅၀ ဖြစ်သည်။ အချို့နေရာများတွင် စာသင်ကျောင်းများအတွင်း ဧရာဝတီမြစ်ရေများ ဝင်ရောက်လာမှုကြောင့် သွားလာမှုခက်ခဲပြီး အန္တရာယ်ရှိလာနိုင်ခြင်း၊ အခြေခံပညာကျောင်းအချို့ ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုများရှိလာခြင်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အခြေအနေများကြောင့် ဇူလိုင် ၂၄ ရက်ထိ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း ၁၄ ကျောင်း ယာယီပိတ်ထားခဲ့ရာမှ ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် အခြေခံပညာ စာသင်ကျောင်း ၁၇ ကျောင်းကို ထပ်မံယာယီပိတ်ထားခဲ့ရသည်။ စုစုပေါင်းစာသင်ကျောင်းပေါင်း ၃၁ ကျောင်း ယာယီပိတ်ထားရကြောင်း မြို့နယ်ပညာရေးမှူးရုံးမှ သိရသည်။ “အခုလိုရေတက်ကြမ်းပုံမျိုးနဲ့ဆိုရင် ရေတက်ချိန်ကြာပြီး တန့်နေရင် အန္တရာယ်ရှိလာနိုင်တယ်”ဟု မြို့ပတ်တာအနီး နေထိုင်သူဒေသခံတစ်ဦးက ပြောသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေမြင့်တက်လာမှုကြောင့် မြို့ပတ်ရေကာတာများ ထူးပေါက်ပေါက်ခြင်း၊ ရေစိမ့်ဝင်ခြင်းမရှိစေရေး ရေဘေးအန္တရာယ် **စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့**

Awarded By: World Finance

THE BEST INSURANCE IN MYANMAR
2015 and 2016

WORLD FINANCE GLOBAL INSURANCE AWARDS 2016
WORLD FINANCE GLOBAL INSURANCE AWARDS 2015

IKBZ Insurance
အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကမ္ဘောဇအာမခံ

Hot Line: 01-2307000
www.facebook.com/ikbzinc , www.i-kbz.com

“ယုံကြည်အားထား IKBZ အာမခံစွမ်းအား”
တိုင်းနှင့်ပြည်နယ်ရှိ IKBZ ရုံးခွဲများတွင် အာမခံထားရှိနိုင်ပါသည်။